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Απολογισμός
πεπραγμενών

και δράσεων 1ου 
εξαμήνου 2022 

της Π.Ε. Φλώρινας
Ολοκληρώθηκε η Γενική Συνέλευση 

του Δικτύου ΚΙΙΚΕΝΕΚ σελ.4

- Ο Δήμαρχος Πρεσπών Παναγιώτης Πασχαλίδης 
επανεξελέγη ομόφωνα πρόεδρος για την επόμενη τριετία

Από τις 26 έως τις 29 Αυγουστου οι ΟΕ*.5 
φετινές εκδηλώσεις «Πρέσπες 2022»

Νεκρός βρέθηκε 
ο 26χρονος 

αγνοούμενος 
Φλωρινιώ της 
φοιτητής σε*-5 

στον Γράμμο

ΜπεΛκαμενη
-ΜΜΗΗΙιΙίΜηΜΜ·····^. | Iυ"'" 1 §

Ταβέρνα - Ψητοπωλείο
Δροσοπηγή Φλώρινας

«?λ : 6987912249
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Αυτοψία από τον 
Περιφερειάρχη 

Δυτ. Μακεδονίας 
Γιώργο Κασαπίδη 
στην Κοινότητα 

Βαλτονέρων 
του Δήμου σ^5 

Αμυνταίου

ϋ 1Μ0ΣΙΑ ΒΙΒΛΙΟΘΗΚΗ 
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Το υπέρ γράφημα
της εβδομάδας

Η Ευρώπη αδύναμη μπροστά 
στο ζοφερό της μέλλον!

Μ
ε έκπληξη «ανακαλύπτουν» οι δυτικοί οικονομικοί αναλυτές, 
ότι κατά το δεύτερο τρίμηνο του 2022 το ισοζύγιο τρεχου- 
σών συναλλαγών της Ρωσίας εμφανίζει πλεόνασμα, που 
φτάνει τα 70,1 δισεκατομμύρια δολάρια, πράγμα που αποτελεί 

ρεκάρ 30ετίας! Στο πρώτο εξάμηνο δε, το ποσά φτάνει στα 138,5 
δισεκατομμύρια!
Τί σημαίνουν αλήθεια αυτοί οι αριθμοί; Σε απλά οικονομικά σημαίνουν
ότι η χώρα του Πούτιν κάνει χρυσοφόρες εξαγωγές, ενώ αντίθετα 
έχει μειώσει τις εισαγωγές της.
Και αν σε αυτήν τη διαπίστωση δώσουμε πολιτική διάσταση, μπο
ρούμε να πούμε πως ο Πούτιν, εν μέσω πολέμου και σκληρών κυρώ
σεων που του έχει επιβάλλει η Δύση, έχει αυξήσει τα 
συναλλαγματικά του αποθέματα, έχει άφθονο χρήμα για να χρη
ματοδοτεί τον πόλεμο και, το κυριότερο, μπορεί να χορεύει τπν Ευ
ρώπη στο ταψί.
Αυτό είναι και το βασικό πολιτικό συμπέρασμα από τις μέχρι τώρα συ
νέπειες του πολέμου στην Ουκρανία. Ότι η Ευρώπη έχει χάσει τον 
μπούσουλα. Ότι έχει κεντρική γραμμή μόνο ως προς την επιβολή των 
κυρώσεων (αν και εκεί δόθηκαν εξαιρέσεις) και ότι οι γραφειοκράτες 
των Βρυξελλών δίνουν τη... σοφή οδηγία; κάθε χώρα να αντιμετω
πίσει την κρίση μόνη της και όσες έχουν υψηλά χρέος να προ
σέχουν πόσα ξοδεύουν.
Τι σημαίνουν όλα αυτά;
Σημαίνουν ότι οι κυρώσεις εναντίον της Ρωσίας μέχρι στιγμής έχουν 
οδηγήσει στο συμπέρασμα ότι η Ευρώπη πυροβολεί πρωτίστωε τα 
δικά τηε πόδια!
Σημαίνουν ότι οι κυρώσεις εκτοξεύουν καθημερινά τις τιμές του 
φυσικού αερίου και του πετρελαίου σε δυσθεώρητα ύψη. Κι έτσι, 
ενώ οι εισαγωγές των ευρωπαϊκών χωρών από τη Ρωσία μει
ώνονται, η Ρωσία δεν χάνει τίποτα λόγω υψηλότερων τιμών! 
Σημαίνουν ότι το πλεόνασμα της Ρωσίαο σπάει κάθε ρεκόρ, ενώ 
για πρώτη φορά το εμπορικό ισοζύγιο τηε Γερμανίας είχε έλ
λειμμα!
Σημαίνουν ότι η Γερμανία, η μεγαλύτερη οικονομία της Ευρώπης, η 
οποία έγινε παγκόσμια δύναμη χάρη στο ρωσικό φυσικό αέριο που 
προμηθευόταν σε προνομιακές τιμές, κινδυνεύει να πέσει σε 
ύφεση! Σε λίγο οι πολίτες της θα ξεχυθούν στους δρόμους με πανό 
που θα αναγράφουν «πού είσαι Άνγκελα;».
Γιατί είναι γεγονός αδιαμφισβήτητο ότι η εξωτερική πολιτική της Μέρ- 
κελ κατά τη διάρκεια της πολύχρονης θητείας της, διασφάλισε αυτό το 
οικονομικό θαύμα. Τώρα κάποιοι την κατηγορούν ότι «τακίμιασε» με 
τον Πούτιν, αλλά να δούμε τι θα λένε τον χειμώνα που έρχεται, 
όταν οι επιχειρήσεις θα κλείνουν και τα νοικοκυριά θα έχουν
δελτίο στο ρεύμα και στο,ζεστό νςρό.
Σημαίνουν επίσης ότι εξανεμίζονται οι ελπίδες ότι η Ε.Ε. θα κατά- 
φερνε να βρει κοινό τρόπο αντιμετώπισης της κρίσης. Οι Βρυξέλ
λες λένε ότι πρέπει να ενισχυθούν μόνο τα «ευάλωτα» 
νοικοκυριά και οι χώρες που έχουν υψηλό χρέος να προσέχουν 
περισσότερο.
Και εδώ προκύπτει το ερώτημα: Τί μέλλει νενέσθαι αν μια χώρα, 
όπως η Ελλάδα π.χ. έχει πολλά «ευάλωτα» νοικοκυριά και ταυ
τόχρονα το υψηλότερο χρέος: Ελπίζω και εύχομαι να παίρνουν τα 
μηνύματα εκεί στο Μέγαρο Μαξίμου...
Αν ο πρωθυπουργός είχε άλλες διαβεβαιώσεις για γενναιόδωρες 
ευρωπαϊκές ενισχύσεις και αποφάσισε με βάση αυτό να μην κάνει 
πρόωρες εκλογές, μπορεί και να το έχει ήδη μετανιώσει. Αν οι σκλη
ροί του Ευπ>9Γουρ εξακολουθούν να μην καταλαβαίνουν τί θα 
συμβεί τους επόμενους μήνες στην ευρωπαϊκή ήπειρο, αλίμονο 
μας!
Σημαίνει επίσης πως όλα αυτά θα έχουν πολλαπλασιαστική επί
δραση στην καθημερινή ζωή μας. Μπορεί να ακούγεται σαν κινδυ
νολογία, αλλά ήδη υπάρχουν προειδοποιήσεις ότι τους επόμενους 
μήνες θα προκύψουν ελλείψεις σε βασικά αγαθά. Για σκεφτείτε; 
Πώε θα υαε «ραινόταν αν. νια παράδειγυα. αγοοά?αυε γάλα με
δελτίο:
Το τί πρέπει να γίνει για να αλλάξουν, κατά το δυνατόν, αυτά, είναι 
κοινό μυστικό: Πρέπει ο πόλεμος στην Ουκρανία να σταματήσει.
Εδώ και αρκετό καιρό, όμως, κανένας δεν ασχολείται με αυτό. 0 
στρατηγικός στόχος των Αμερικανών είναι να εξουθενώσουν οικο
νομικά τη Ρωσία. Τους πρώτους μήνες μετά την εισβολή είδαμε τη 
Γερμανία, τη Γαλλία και την Ιταλία να κάνουν προσπάθειες για να βρε
θεί κάποια λύση, αλλά αυτές, δυστυχώς, έχουν σταματήσει...

Συνέχεια στη σελίδα 2...
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ηχω 2
->ι ΗΧΩΒΟΛΕΙ

Σ
υχνά πυκνά διαβάζω 
ότι ο βουλευτής μας 
πραγματοποιεί συ
ναντήσεις στην Αθήνα για 

θέματα που αφορούν τους 
γεωργοκτηνοτρόφους της 
περιοχής. Επισκέφτηκα 
την αγορά της Φλώρινας 
και άκουσα καλό μου φίλο 
μηλοπαραγωγό να δια
μαρτύρεται σχετικά με τη 
μη καταβολή ακόμα των 
ποσών για τις ζημίες που 
είχε υποστεί η παραγωγή 
το 2021. Δεν μπορώ να 
καταλάβω γιατί δεν τη
ρούνται όλες αυτές οι 
υποσχέσεις που δίνουν οι 
υπουργοί στον βουλευτή 
μας. Πόσο μπορεί να αντέ- 
ξει οικονομικά ένας καλ
λιεργητής, κάθε φορά που 
παθαίνει ζημιά η παρα
γωγή του; Φίλε Κωνσταν
τίνε, αυτό που ξέρω εγώ

είναι οτι οι υποσχέσεις 
δεν κοστίζουν! Κόστος 
έχει η καταβολή των απο
ζημιώσεων...

Μ
ιας και αναφέρο- 
μαι στις συναντή
σεις του

κυβερνητικού μας βου
λευτή, στο τελευταίο δελ
τίο τύπου που μας 
απεστάλη από το γραφείο 
του, γίνεται αναφορά στη 
συνάντηση με τον 
υπουργό Εσωτερικών κ. 
Βορίδη. Πιο συγκεκρι
μένα, μας ενημερώνει ότι 
ο υπουργός θα επισκεφτεί 
σύντομα τη Φλώρινα. Το 
ίδιο ακριβώς βέβαια είχε 
δηλώσει περίπου πριν από 
δύο χρόνια, όταν ο κ. Βο- 
ρίδης ήταν τότε υπουργός 
Αγροτικής Ανάπτυξης! 
Μέχρι σήμερα πάντως.

...Συνέχεια από πρωτοσέλιδο

0 Μακράν βγήκε τσαλακωμένος από το αποτέλεσμα των γαλλι
κών εκλογών. 0 Σολτς και ο Ντράγκι νοιάζονται μόνο για το 
πώς οι χώρες τους θα βγάλουν τον χειυώνα. Άλλοι ηνέτεε υε 

που θα υποοούσαν να κινηθούνπανκοσμια επιρροή. ! για να στα-
υατήσει ο πόλευοε. δεν υπάρχουν...
Έτσι, η Ευρώπη -κι εμείς μαζί της- αρχίζει να ταξιδεύει προς 
ένα άγνωστο αύριο, το οποίο ορίζουν άλλοι. Ο Πούτιν από τπ μια 
και οι Αμερικανοί από την άλλη. Ένας Αμερικανός συγγραφέας 
επιστημονικής φαντασίας έχει πει: «Δεν προσπαθώ να προβλέψω 
το μέλλον. Προσπαθώ να το εμποδίσω»...
Οι Ευρωπαίοι αντιθέτωε ννωοίζουν ότι το υέλλον ποουηνύεται
δοιρεοό. αλλά δεν κάνουν καμιά προσπάθεια για να το εμποδί
σουν...

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ Ν. Φλώρινας 
Τηλ: 6985949434 - 6975985705,

6-ΓΤΜίΙ: ίΧΟ@Π6Χΐηβ1.9Γ

ΥνβδεϊΙο: Ηηρ://βςΗοίΙοπη3.9Γ 
Δ/νση: Κων/πόλεως 4 - Φλώρινα, Τ.Κ. 531 00 

Μέλος τηςΈνωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου 
(ΕΙΕΤ - Αρ. μητρώου 348)

Ιδιοκτήτης - Εκδότης - Διευθυντής 
Σταύρος Α.. Γεωργούλας (Κιν.: 6985949434) 

Αρχισυντάκτης - Δημοσιογράφος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Ιδιοκτησία Εμπορικού Σήματος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Εκτύπωση 
ΔΙΚΤΥΟ ΣΥΝ5 Α.Ε.

ΕΤΗΣΙΑ ΣΥΝΔΡΟΜΗ
Ιδιωτών: 40 ΕΥΡΩ - Δήμων -Κοινοτήτων - Οργανισμών - Τραπεζών ■ 

Συνεταιρισμών -Σωματείων - Συλλόγων - Εταιρειών: 70 ΕΥΡΩ 
Χειρόγραφα, δημοσιευμένα ή μη, ασφαλώς και εηιστρέφονται 

κατόπιν έγκαιρης συννενοήσεως.
Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν προσωπικές απόψεις 

και όχι κατ’ ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.

Η στήλη “υπερΗΧΩγράφπμα” αποτελεί το σημείωμα του εκδότη. 
Σε αντίθετη περίπτωση φέρει την υπογραφή του γράφοντα.

Υπεύθυνη κατά το Νόμο:
Κύρκου Αυγούλα (Κιν.: 6989 210 085)

Κωδικός Υπουργείου: 8396

Αριθμός Λογαριασμού Τράπεφς Πειραιώς:
6243 128455 240 (Σταύρος Αθ. Γεωργούλας)
(ΙΒΑΝ) 6Ρ38 0171 2430 0062 4312 8455 240

ελάχιστοι είναι οι υπουρ
γοί που έχουν δηλώσει ότι 
θα επισκεφτούν τπ Φλώ
ρινα και το έχουν πραγμα
τοποιήσει...

Π
αραθέτω παρακάτω 
τα αποτελέσματα 
της απογραφής, 
που ανακοινώθηκαν 

αυτήν την εβδομάδα από 
την Ελληνική Στατιστική 
Υπηρεσία. Όπως συμβαί
νει σχεδόν σε όλη τη 
χώρα, έτσι και η ΠΕ Φλώ
ρινας εμφανίζει μεγάλη 
μείωση του πληθυσμού. 
Για τον Δήμο Αμυνταίου, 
ένα μεγάλο κομμάτι οφεί
λεται και στο γεγονός ότι 
μετακινήθηκε ο πληθυ

σμός από την Τοήική Κοι
νότητα Αναργύρων. Για να 
βγάλουμε σαφή συμπερά
σματα, θα πρέπει να δούμε 
αναλυτικά τις αλλαγές 
που εμφανίζουν οι Τοπι
κές Κοινότητες, ώστε να 
συμπεράνουμε και τους 
λόγους στους οποίους 
οφείλεται η μείωση. Πάν
τως δεν ξέρω πόσο περή
φανοι μπορούν να 
αισθάνονται οι τοπικοί 
φορείς κατά την τελευταία 
δεκαετία, όταν ο Δήμος 
Πρεσπών έχασε περίπου 
το 1/5 του πληθυσμού 
του...

Μ
εγάλο πλήγμα γιο 
την περιοχή μας 
θεωρώ ότι αποτε
λεί η πρόσφατη απόφαση 

του υπουργείου να κηρύ-

ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022

ξει έκπτωτη την εταιρεία 
που δραστηριοποιείται στα 
Λιγνιτωρυχεία Αχλάδας. 
Με τέτοιες κινήσεις, στην 
επόμενη αηογραφή αμφι
βάλλω αν θα έχουν απο- 
μείνει νέοι άνθρωποι στις 
Τοπικές Κοινότητες της 
ευρύτερης περιοχής. Άντε 
να δούμε πώς θα αντιμε
τωπίσουν τα μεγάλα προ
βλήματα που
δημιουργήθηκαν για τους 
χιλιάδες εργαζόμενους 
και επαγγελματίες με πα
ράλληλες δραστηριότητες, 
που είχαν επενδύσει στη 
λειτουργία του εργοστα
σίου της ΔΕΗ και των 
ορυχείων της περιοχής...

Οηχωβόλος

Περιφερειακή Ενότητα $Χώρινα$

Δήμος Πληθυσμός Ανδρες Γυναίκες
3011 2021 2011 2021 «111 2021

ΦΑίΜΝΑΕ 32.881 29811 15877 14.392 76804 15,219
ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ 18873 14.331 8*08 7.202 8.365 7.129
ΠΡΕΣΠΟΝ 1.560 ; 1820 765 831 795 589

ΣΤΕΙΛΤΕ ΜΑΣ ΤΙΣ ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ ΚΑΙ ΤΑ ΓΡΑΜΜΑΤΑ ΣΑΣ ΣΤΗ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ ΦΛΏΡΙΝΑΣ, Τ.Θ. 167 

Τ.Κ. 53100 - ΦΛΩΡΙΝΑ - ΕΛΛΑΣ

2
0 προς 21 Απριλίου 1967 
μέχρι τη νύχτα της 23ης 
προς 24 Ιουλίου 1974. 
Κρίσιμα για την Ελλάδα χρό

νια. Όταν ξύπνησαν οι Αθη
ναίοι τη Μεγάλη Παρασκευή, 
21 Απριλίου 1967, τανκς, 
στρατιώτες και στρατιωτικά 
οχήματα στο κέντρο.
Είχε εκδηλωθεί στρατιωτικόπρα- 
ξικόπημα. Είχε καταλυθεί η Δη
μοκρατία. Η "αγία τριάδα" ήταν ο 
Γ. Παπαδόπουλος, ο Σ. Πατακός 
και ο Ν. Μακαρέζος. Φυσικά και 
αρκετοί άλλοι. Η κίνηση αυτή 
έμεινε στην ιστορία ως η χούντα 
των συνταγματαρχών ή ως πρα
ξικόπημα της 21ης Απριλίου 
1967.
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΙΣ (της Χούντας)

"Δία της θέσεως εν ισχύι του Δ=θ' 
1912 περί καταστάσεως πολιορ
κίας. 1) Επιτρέπεται η σύλληψις 
και φυλάκισις παντός προσώπου 
άνευ τηρήσεως οιασδήποτε δια- 
τυπώσεως ήτοι άνευ εντάλματος 
της αρμοδίας αρχής και χωρίς να 
συντρέχη αυτόφωρος κατάληψις. 
Η διάρκεια της κρατήσεως του 
συλληφθέντος δεν υπόκειται εις 
χρονικόν περιορισμόν. 2) Επί πο
λιτικών εγκλημάτων απαγορεύε
ται η επί εγγυήσει αηόλυσις, η δε 
επί τούτων προφυλάκισις δεν 
υπόκειται εις χρονικόν τινα περιο
ρισμόν. 3) Παν άτομον ανεξαρτή
τως ιδιότητος δύναται να εισαχθεί 
εις δίκην ενώπιον εξαιρετικών δι
καστηρίων (στρατοδικείων) ή 
εξαιρετικών δικαστικών επιτρο
πών. 4) Απαγορεύεται πάσα συ- 
νάθροισις ή συγκέντρωσις εν 
κλειστώ χώρω ή εν ύπαιθρο. 
Πάσα τοιαύτη θα διαλύεται δια 
των όπλων. 5) Απαγορεύεται η 
σύστασις οιουδήποτε συνεταιρι
σμού επιδιώκοντος συνδικαλιστι
κούς σκοπούς. Η απεργία 
απαγορεύεται απολύτως. 6) Επι
τρέπεται η έρευνα κατα την διάρ
κεια της ημέρας και της νυκτός 
άνευ περιορισμού τινός εις τας 
ιδιωτικός οικίας, δημόσια κατα
στήματα και πολιτικός υπηρεσίας. 
7) Απαγορεύεται η ανακοίνωσις ή 
δημοσίευσις πληροφοριών 
καθ'οιονδήποτε τρόπο και δια του 
Τύπου, ραδιοφώνου και τηλεορά- 
σεως άνευ προηγούμενης λογο

κρισίας. 8) Αι επιστολαί και παν 
μέσον ανταποκρίσεως υπόκεινται 
εις λογοκρισίαν. 9) Τα κακουργή
ματα, τα πολιτικά εγκλήματα ως 
και τα του Τύπου είτε ταύτα αφο- 
ρώσιν είτε δεν αφορώσι τον ιδιω
τικόν βίον ως επίσης και τα 
υπαγόμενα εις την αρμοδιότητα 
των Εφετείων δικάζονται αδιακρί
τως υπό των εξαιρετικών δικα
στηρίων (στρατοδικείων). 10) Πας 
ιδιώτης διαπράττων αξιόποινον 
πράξιν, έστω και μη στρεφόμενην 
κατά της ασφάλειας των ενόπλων 
δυνάμεων της χώρας, υπάγεται 
εις την αρμοδιότητα των εξαιρετι
κών δικαστηρίων (στρατοδι
κείων)."
Η ανακοίνωση αυτή από το βιβλίο 
του Δημοσθένη Κούκουνα "Τα 
ντοκουμέντα της 21ης". Στο ίδιο 
βιβλίο υπάρχει η πρώτη συνέν
τευξη σε Έλληνες και ξένους δη
μοσιογράφους του δικτάτορα 
Γ.Παπαδόπουλου. Σε ερώτηση 
ξένου δημοσιογράφου, αν έχουν 
συλληφθεί πολιτικοί και απλοί πο
λίτες ομολογεί ότι οι πρώτοι είναι 
25 και οι δεύτεροι 5000. Το 
γράφω γιατί υπήρξαν απόψεις ότι 
δεν έγιναν εκτοπίσεις από τη 
Χούντα.
Στυγνοί εγκληματίες πρώτευσαν 
και στα βασανιστήρια. Διαβάστε το 
εξαιρετικό βιβλίο του συντοπίτη 
μας καρδιολόγου Νικήτα Κακ- 
καβά με τίτλο: "ΚΑΘΕΤΟΣ ΧΡΗ
ΣΜΟΣ". θα βρείτε βασανιστήρια 
στην ΕΑΤ-ΕΣΑ. Δεν ήταν μόνο ο 
Παναγούλης και ο Μουστακλής 
που βασανίστηκαν.Ήταν και πολ
λοί άλλοι που η Χούντα τους θε
ώρησε εχθρούς της. Λουλούδια 
βασανιστών είναι ο Λάμπρου, ο 
θεοφιλογιαννάκος, ο Χατζηζήσης, 
ο Μπάμπαλης και ο Μάλλιος. 0 
Μουστακλής ήταν στρατιωτικός 
και αξιωματικοί του Στρατού τον 
άφησαν ολικά ανάπηρο.
Όμως γιατί μια ομάδα επίορκων 
αξιωματικών κατάργησε το Σύν
ταγμα και τη Δημοκρατία; Δεν 
ήταν μια ξαφνική ενέργεια των 
συνταγματαρχών. Ακόμη και από 
τα χρόνια που ήταν στη Σχολή 
Ευελπίδων συνωμοτούσαν έχον
τας ιδρύσει μια μυστική - παρα- 
στρατιωτική - παρακρατική 
οργάνωση, ΙΔΕΑ. Το 1918 ιδρύ

θηκε το Κομμουνιστικό Κόμμα 
Ελλάδος με την αρχική ονομασία 
Σοσιαλιστικό Εργατικό Κόμμα Ελ
λάδος, ΣΕΚΕ. Από εκείνα τα χρό
νια μέχρι το 1974, ο εσωτερικός 
εχθρός για την αστική ελληνική 
τάξη και το κράτος ήταν η κομ
μουνιστική αριστερά. Στο κλίμα 
αυτό και εκείνο του ψυχρού πο
λέμου (ΗΠΑ - Σοβιετική Ένωση) 
εκκολάφθηκε η δικτατορία.
Στο επόμενο σημείωμα:
1) Η κατάληψη της Νομικής από 
φοιτητές (Φεβρουάριος 1973)
2) Η εξέγερση του Πολυτεχνείου 
(17 Νοεμβρίου 1973)
3) Πραξικόπημα του Δ. Ιωαννίδη 
κατά του Γ.Παπαδόπουλου (25 
Νοεμβρίου 1973)
4) Πραξικόπημα της Χούντας κατά 
του Μακάριου (15 Ιουλίου 1974)
5) 20 Ιουλίου 1974 - Εισβολή των 
Τούρκων στην Κύπρο. Πτώση της 
Χούντας. Επάνοδος του Κ.Καρα- 
μανλή - Κυβέρνηση εθνικής ενό
τητας
Χρήσιμα βιβλία για αυτές τις πε
ριόδους:
1) Η δημοκρατία στο απόσπασμα 
- Α.Παπανδρέου, 2 τόμοι
2) Η ταραγμένη εξαετία (1961- 
1967) - Μιχάλης Παπακωνσταντί
νου
3) ΕΓΚΛΗΜΑ ΕΝΑΝΤΙΟΝ ΤΗΣ ΚΥ
ΠΡΟΥ - Κώστας Κάππος
4) Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΤΡΑΓΩΔΙΑ, Από 
την απελευθέρωση ως τους συν
ταγματάρχες
5) 0 ΒΙΑΣΜΟΣ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ 
ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ, 0 ΑΜΕΡΙΚΑΝΙ
ΚΟΣ ΠΑΡΑΓΩΝ, 1947-1967 - 
Αλέξπς Παπαχελάς
6) ΕΝΑ ΣΚΟΤΕΙΝΟ ΔΩΜΑΤΙΟ, 
1967-1974 - Αλέξης Παπαχελάς
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022 3ηχω
Πραγματοποιήθηκε η ενημερωτική συνάντηση 
για τον απολογισμό πεπραγμένων και δράσεων 

1ου εξαμήνου 2022 της Π.Ε. Φλώρινας

Ανοικτή επιστολή του ΕΚΦ 
προς τον Πρωθυπουργό σχετικά 

με το ορυχείο Αχλάδας

0
 απολογισμός πεπραγμένων και δράσεων 
του 1ου εξαμήνου 2022 της Π.Ε. Φλώρινας 
παρουσιάστηκε απά τον Αντιπεριφερειάρχη 
Περιφερειακής Ενότητας Φλώρινας κ. Σωτήρη Θ. 

Βόσδου τη Δευτέρα 11 Ιουλίου 2022 στο Πολιτι
στικό Κέντρο Φλώρινας (αίθουσα Θεόδωρος Αγ- 
γελόπουλος - Ωδείο).

0 κ. Αντιπεριφερειάρχης κατά την παρουσίαση ανα
φέρθηκε στα κάτωθι θέματα:
• Στη διαχείριση προβλημάτων που προκλήθηκαν 
από την εκδήλωση φυσικών φαινομένων (χιονο
πτώσεις, σεισμοί κτλ) και τη γρίπη των πτηνών 
στον πληθυσμό των αργυροπελεκάνων (Η5Ν1).
• Την ετοιμότητα των μελετών που έχουν συν
ταχθεί σε διάφορες κατηγορίες έργων (κτιριακά, 
οδοποιίας, πολιτιστικά, θρησκευτικά, αρδευτικά, αν- 
τιπλημμυρικά), προκείμένου να ενταχθούν σε χρη
ματοδοτικά προγράμματα.
• Τις μελέτες που είναι ήδη εντογμένες και ανα
μένεται η δημοπράτησή τους.
• Τις ώριμες μελέτες που ήδη εκπονούνται.
• Τα έργα που οι μελέτες τους έχουν ήδη ολοκλη
ρωθεί και αναρένεται η δημοπράτησή τους.
• Τα έργα που έχουν ολοκληρωθεί οι διαγωνιστι- 
κές διαδικασίες και αναμένεται η υπογραφή των 
συμβάσεων.
• Τέλος, τα έργα που έχουν υπογράφει οι συμβά
σεις τους και ήδη εκτελούνται.

Επίσης, έγινε αναφορά:
- Στον υπόγειο χώρο στάθμευσης αυτοκινήτων 
του Δήμου Φλώρινας, για το οποίο η Περιφέρεια 
υπέβαλλε πρόταση πρόταση με τίτλο «Αστική Ανα
ζωογόνηση» στο μέτρο 5, έργο συνολικής αξίας
9.734.000 ευρώ.
- Στον συνοριακό σταθμό Πρεσπών και τις προπα
ρασκευαστικές ενέργειες για την εγκατάσταση του 
συνοριακού σημείου διέλευσης μεταξύ Ελλάδας και 
Δημοκρατίας της Βόρειας Μακεδονίας στην περιοχή 
της λίμνης Πρέσπας, συνολικού προϋπολογισμού
690.000 ευρώ.
- Στην ενεργειακή αναβάθμιση του Γενικού Νο
σοκομείου Φλώρινας, μια πράξη με τρία υποέργα, 
συνολικής αξίας 2.987.000 ευρώ.
- Στον εκσυγχρονισμό και την επέκταση των εγ
καταστάσεων του χιονοδρομικού κέντρου Βί- 
γλος, έργο συνολικής 8.060.000 ευρώ.
- Στη συντήρηση του κτιρίου της «ΑγίαςΌλγας» 
Φλώρινας (πρώην Παιδόπολη), έργο συνολικής αξίας
1.800.000 ευρώ.
- Στον καθαρισμό ρεμάτων, συντήρηση και απο
κατάσταση αντιπλημμυρικών έργων στα πλαίσια 
της αντιπλημμυρικής προστασίας της Π.Ε. Φλώρινας 
(ΜΑ5ΤΕΡΡΙΑΝ), προϋπολογισμού 2.500.000 ευρώ. 
- Στην ύδρευση της Δημοτικής Ενότητας Αμυν
ταίου και Αετού του Δήμου Αμυνταίου, έργο συ
νολικής αξίας 24.140.000 ευρώ.
- Στην ενεργεισκή'αναβάθμιση του Διοικητηρίου 
της Περιφερειακής Ενότητας Φλώρινας, συνολι

κής αξίας 397.847,23 ευρώ.
- Στη βελτίωση και αναβάθμιση υφιστάμενων 
κτιριακών υποδομών του Πανεπιστημίου Δυτικής 
Μακεδονίας, συνολικής αξίας 9.350.000 ευρώ.
- Στα αρδευτικά έργα Παρορίου και Τριανταφυλ
λιάς και στην κατασκευή αρδευτικού δικτύου 
Πρεσπών, προϋπολογισμού 5.010.000 ευρώ,
41.500.000 ευρώ και 20.300.000 ευρώ αντίστοιχα.
- Στα παράλληλα έργα αναδασμού αγροκτημάτων 
Παλαίστρσς - Μελίτης Π.Ε. Φλώρινας συνολικής 
αξίας 1.240.000 ευρώ και στις μελέτες αναδασμού 
των αγροκτημάτων Αμμοχωρίου - Σιταριάς - Σ.Σ. 
Βεύης, Σκοπιάς - Περάσματος, Νεοχωρακίου 
Ασπρογείων, Μαρίνας, Βαρικού και Αρμενοχω
ρίου συνολικής αξίας 2.628.895,62 ευρώ.
- Στην επιχορήγηση για την συντήρηση και επι
σκευή Ιερών Ναών, συνολικού προϋπολογισμού
1.230.000 ευρώ.

Παράλληλα, έγινε συνοπτική παρουσίαση του 
έργου των Διευθύνσεων της Περιφερειακής 
Ενότητας Φλώρινας. Ο κ.Αντιπεριφερειάρχης δεν 
παρέλειψε να ευχαριστήσει το στελεχιακό δυναμικό 
για την προσπάθεια που καταβάλλει, δεδομένων των 
ελλείψεων σε ανθρώπινο δυναμικό, όσο και των 
συνθηκών λόγω πανδημίας.
Στο πλαίσιο του απολογισμού, ο αναπληρωτής Προ
ϊστάμενος της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης Προ
γράμματος «Δυτική Μακεδονία»(Ε.Υ.Δ. Π. Δ.Μ.), κ. 
Ιωάννης Α. Παπαδόπουλος, παρουσίασε συνοπτικά 
την πορεία υλοποίησης του Επιχειρησιακού Προ
γράμματος Περιφέρειας 2014-2020 (ΕΠ ΠΔΜ 
2014-2020), καθώς κοίτην πορεία σχεδιασμού του 
Ε.Π. Π.Δ.Μ. 2021-2027.

Τέλος, ο Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας κ. 
Γιώργος Δ. Κασαηίδης στην τοποθέτηση του τό
νισε τη σπουδαιότητα του απολογισμού και τη δυνα
τότητα που δίνεται σε πολίτες και φορείς να 
ενημερωθούν και να εκφράσουν τις απόψεις τους, 
κατά τη διάρκεια της τρέχουσας χρονιάς για τα έργα, 
τις δράσεις, αλλά και τον σχεδίασμά της επόμενης 
προγραμματικής περιόδου, σε επίπεδο Π.Ε. Φλώρι
νας, ενώ έκανε ιδιαίτερη αναφορά στα εδαφικά σχέ
δια δίκαιης μετάβασης και στο πρόγραμμα δίκαιης 
αναπτυξιακής μετάβασης.
Κλείνοντας ο Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας 
κ. Γιώργος Δ. Κασαπίδης, τόνισε ότι «παρόμοιες συ
ναντήσεις απολογισμού των έργων, των δράσεων 
και των ενεργειών μας για το Ιο εξάμηνο του 
2022, σε χωρικό, αλλά και σε θεματικό επίπεδο 
έγιναν και θα ολοκληρωθούν την τρέχουσα εβδο
μάδα, από τους Χωρικούς και τους Θεματικούς 
Αντιπεριψερειάρχες, αντίστοιχα. Με τον τρόπο 
αυτό τηρούμε τη δέσμευση μας για λογοδοσία, για 
τακτική ενημέρωση των συμπολιτών μας, για το 
μέγεθος, την ποιότητα του παραγόμενου έργου, 
καθώς και των προτεραιοτήτων της Περιφερει
ακής Αρχής στην υλοποίηση της αναπτυξιακής 
στρατηγικής, που από κοινού συναποφασίσαμε».

Κ
ύριε Πρωθυπουργέ, με απόφαση του Υπουργού Περιβάλλον
τος και Ενέργειας ανακοινώθηκε η λύση της μίσθωσης του 
δημόσιου λιγνιτωρυχείου Αχλάδας της Π.Ε. Φλώρινας ενώ 
η μισθώτρια εταιρεία «Λιγνιτωρυχεία Αχλάδας Α.Ε. κηρύχθηκε 

έκπτωτη από τα μισθωτικά της δικαιώματα. Το εν λόγω ορυχείο 
επιστρέφει στα χέρια του Δημοσίου μετά από θά χρόνια.
Όπως αντιλαμβάνεστε, η απόφαση αυτή, ασχέτως των όποιων εταιρι
κών διαφορών, αφήνει έκθετους εκατοντάδες εργαζόμενους στη λιγνι- 
τική παραγωγή στην περιοχή μας. Οι άνθρωποι αυτοί από τη μία μέρα 
στην άλλη βρίσκονται χωρίς εργασία, χωρίς μεροκάματο, χωρίς κοινω
νική ασφάλιση. Ενώ περιμέναν έναν “αργό και βασανιστικό θάνατο” 
λόγω του σταδιακού κλεισίματος των μονάδων ηλεκτροπαραγωγής, 
τώρα βιώνουν έναν “ξαφνικό θάνατο”.
Για άλλη μία φορά σε αυτή τη χώρα αυτοί που καλούνται να υποστούν 
τις συνέπειες είναι οι εργαζόμενοι. Δηλαδή ο πιο ευάλωτος κρίκος της 
παραγωγικής αλυσίδας. Παρά τα προβλήματα που υπήρχαν στη σχέση 
των δυο πλευρών (ΔΕΗ & ΛΙΓΝΙΤΩΡΥΧΕΙΑ ΑΧΛΑΔΑΣ), εντούτοις το 
ορυχείο συνέχιζε να λειτουργεί και να απασχολεί τους συναδέλφους 
μας. Δεν πρέπει να ξεχνούμε πως η παραπάνω εταιρεία είναι η μεγα
λύτερη στον νομό μας και με τους περισσότερους εργαζόμενους.
Με την απόφαση του Υπουργείου είναι πλέον φανερό ότι δεν υπάρχει 
καμία μέριμνα για τους εργαζόμενους. Αυτοί οι άνθρωποι δεν είναι αό
ρατοι. Έχουν οικογένειες, έχουν υποχρεώσεις, έχουν αξιοπρέπεια. 
Αυτοί οι άνθρωποι δουλεύοντας εδώ και χρόνια μέσα στις στάχτες δί
νουν τον αγώνα τους για την επιβίωση δίνοντας παράλληλα στη χώρα 
τις πρώτες ύλες για την ενεργειακή της αυτονομία.
Αυτούς τους ανθρώπους ποιος από την Κυβέρνηση θα τολμήσει να 
τους κοιτάξει στα μάτια;
Τον Σεπτέμβριο κλείνουμε 3 χρόνια από την αιφνίδια δήλωση σας για 
το οριστικό κλείσιμο των μονάδων ηλεκτροπαραγωγής με λιγνίτη. Σε 
αυτά τα τρία χρόνια, κλείσανε ορυχεία, σβήσανε λιγνιτικές μονάδες, 
εταιρείες - εργολάβοι που απασχολούσαν χιλιάδες κόσμου βάλανε λου- 
κέτα. Εκατοντάδες νέοι αηό την περιοχή μας μετανάστευσαν. Απωλέ- 
σαμε το 28% του τοπικού παραγόμενου ΑΕΠ και σε συνάρτηση με την 
γενικότερη ακρίβεια έχουμε ξεπεράσει τα όρια μας.
Στα πλαίσια της υποτιθέμενης απολιγνιτοποίησης που θα επιχειρούσατε 
στην πέριοχή τπς Δυτικής Μακεδονία, μας καλέσατε σε διαβούλευση. 
Ουδεμία από τις προτάσεις μας δεν συμπεριλήφθηκε στα τελικά σχέδια 
ΔΑΜ. Για άλλη μια φορά αντιμετωπίζετε τα συνδικάτα ως κομπάρσους. 
Εσείς ο ίδιος ανακοινώσατε 7,5 δις στήριξη στη Δυτική Μακεδονία πριν 
τρία χρόνια. Πριν από λίγες ημέρες ο Υπουργός σας κ. Παπαθανάσης 
ανακοίνωσε μόλις 1,026 δις οικονομική στήριξη.
Τρία χρόνια τώρα ακούμε για ανάπτυξη, επενδύσεις και νέες θέσεις ερ
γασίας, αλλά η πραγματικότητα είναι αμείλικτη και εκθέτει την Κυβέρ
νηση σας. Τρία χρόνια τώρα ούτε μια επένδυση, ούτε μια θέση εργασίας. 
Απεναντίας το μόνο που βλέπουμε είναι και βιώνουμε είναι ανασφάλεια, 
στασιμότητα, υπανάπτυξη και ανεργία.
Λόγω της απολιγνιτοποίησης μας μίλησαν για έργα πολλά, αναβάθμιση 
κτιρίων, γήπεδα και σχολεία, αλλά αυτά ούτως η άλλως είναι υποχρέ
ωση της πολιτείας να προσφέρει. Όσο τα είδατε εσείς άλλο τόσο τα εί
δαμε και εμείς όλα αυτά.
Μηδενική ανάπτυξη για την περιοχή μας, καμία θέση εργασίας. Μόνο 
ανεργία και φυγή των νέων.
Νομίζετε πως μπορείτε έτσι να κάνετε ανάπτυξη στην περιοχή μας; Σε 
ποια περιοχή ακριβώς και με ποιους ανθρώπους; Αυτούς που με τις 
αποφάσεις σας απολύετε; Αυτούς τους οποίους τους οδηγείτε να εγκα- 
ταλείψουν την χώρα, ακολουθώντας τόσους άλλους που ήδη το ηρά- 
ξαν;
Και σαν να μη έφταναν όλα αυτά έρχεστε τώρα να απολύετε με την από
φασή σας εκατοντάδες εργαζόμενους. Εκτός και αν η Κυβέρνηση αντι
μετωπίζει τους εργαζόμενους ως αναλώσιμους. Εκτός και αν η 
Κυβέρνηση διαχειρίζεται τα εργασιακά δικαιώματα και την ανεργία με 
όρους ελεύθερης αγοράς. Εάν είναι έτσι τουλάχιστον παραδεχτείτε το. 
Δεν μπορούμε να πιστέψουμε ότι με μια απόφαση πετάτε στην ανεργία 
τόσους ανθρώπους. Δεν θα έπρεπε να σκεφτείτε και να βρείτε εναλλα
κτική γι’ αυτούς τους ανθρώπους;
Τεράστιο ζήτημα επίσης, προκύπτει και με την τοπική κοινότητα, (η 
οποία βρίσκεται στο μέσον ενός εργοταξίου) λόγω του περιβαλλοντικού 
αποτυπώματος που θα αφήσει το κλείσιμο του ορυχείου, με πολλές 
εκτάσεις σε ομηρία και τον χώρο γύρω από αυτή «κρανίου τόπο». Αξίζει 
δε να σημειωθεί πως η παραπάνω κοινότητα δεν συμπεριλαμβάνεται 
στα σχέδια της Κυβέρνησης για την αποκατάσταση των εδαφών.
Κύριε Πρωθυπουργέ δεν πάει άλλο. Η κοινωνία σιχάθηκε την ανεργία 
και τον εμπαιγμό.
Ως Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο Φλώρινας ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ να σταθείτε, ως 
οφείλετε ως Πρωθυπουργός, στο ύψος των.περιστάσεων και να βρείτε 
λύση ώστε όλοι αυτοί οι εκατοντάδες εργαζόμενοι να μη μείνουν στον 
δρόμο. Δεν μας απασχολούν τα εταιρικά και τεχνικά ζητήματα της υπό
θεσης. Αυτά ας τα λύσουν αυτοί που γνωρίζουν περισσότερα. Εμάς μας 
ενδιαφέρει το μέλλον των εργαζομένων. Εάν δεν βρεθεί λύση η τοπική 
κοινωνία της Φλώρινας θα δεχθεί το τελειωτικό χτύπημα.
Τέλος, ζητούμε την αναστολή της παραπάνω απόφασης έως την εξεύ
ρεση λύσης και σεβόμενοι τον θεσμικό μας ρόλο, θέλοντας να βοηθή
σουμε και εμείς από-την πλευρά μας, σας ζητάμε να κατευθύνετε το 
Υπουργείο Περιβάλλοντος να δρομολογήσει άμεσα μια συνάντηση με 
τους εκπροσώπους των εργαζομένων ώστε με ρεαλισμό και καλή πίστη 
να βρεθεί μια λύση στο τεράστιο πρόβλημα που αντιμετωπίζουμε.

ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ.
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΣΙΑΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΠΑΥΛΟΣ

/
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Ολοκληρώθηκε η Γενική 
Συνέλευση του Δικτύου ΒίΙΒΕΝΕΒ

Πάρκο Εθνικής Συμφιλίωσης Γράμμου: επανεκκίνηση 
λειτουργίας και διεύρυνση της Αξιοποίησής του

- Ο Δήμαρχος Πρεσπών Παναγιώτης Πασχαλίδης

επανεξελέγη ομόφωνα πρόεδρος για την επόμενη τριετία

Τ
ην Παρασκευή 8 Ιουλίου ολοκληρώθηκαν στο ΟυΐητίΒπϊβε της 
Πορτογαλίας οι εργασίες της Γενικής Συνέλευσης των μελών 
του Δικτύου επαρχιακών Δήμων για την ενεργειακή μετάβαση 
Κ11ΚΕΝΕΚ.

Το δίκτυο ΒΙΙΒΕΝΕΚ αποχελείται από Δήμους κοι ενώσεις Δήμων από 
8 ευρωπαϊκές χώρες που συνολικά περιλαμβάνουν πάνω από 700 
επαρχιακούς Δήμου και Κοινότητες με κύριο αντικείμενο την μετάβαση 
σε μια οικονομία μηδενικών εκπομπών αερίων του θερμοκηπίου. 
Κατά την διάρκεια των εργασιών της Γενικής συνέλευσης, συζητήθηκε 
η πορεία της εκπόνησης του οδικού χάρτη μετάβασης των επαρχιακών 
δήμων, και έγινε στρατηγική διαβούλευση ειδικότερα για τα ζητήματα 
της διακυβέρνησης, της σύνδεσης αστικών και επαρχιακών περιοχών 
και της βιώσιμης κινητικότητας.
Επίσης έγινε εκτενής περιγραφή των σχετικών χρηματοδοτικών εργα
λείων της νέας προγραμματικής περιόδου και συζητήθηκε η συνεργασία 
του δικτύου με τα μέλη του ώστε να είναι σε θέση να αξιοποιήσουν τα 
εργαλεία των Ευρωπαϊκών πολιτικών και ιδίως της Ευρωπαϊκής Πρά
σινης Συμφωνίας και του σχεδίου της ΕΕ την πράσινη μετάβαση (ίίτ ίοτ 
55).
Η Γενική Συνέλευση έκλεισε με την εκλογή του νέου ΔΣ στο οποίο ομό
φωνα επανεξελέγη το συμβούλιο με πρόεδρο για την ερχόμενη τριετία 
τον Δήμαρχο Πρεσπών Παναγιώτης Πασχαλίδη και επίσης τον νίηεεηΐ 
ΤυφίηαΙ, Δήμαρχο της ϋατηΒρβ Γαλλίας (αντιπρόεδρος), ΡΝΙίρρο ΟογΙθ$, 
0Ε0 οί 0Γ3Π9Θ5 5οΐ3ίΓθδ, Γαλλίας (αντιπρόεδρος), Βασιλική Καζάνα, 
Διεθνές Πανεπιστήμιο Ελλάδας (Γραμματέας), ΑΙίηε Βγ3(±θΙ, ΑΡΡΙΑ- 
ΟΑΡΑΟΙΤΥ, Γαλλία (ταμίας).

Συνάντηση του Δημάρχου 
Φλώρινας με το Εργατικό Κέντρο 
και το Σωματείο Εργαζομένων στα

Λιγνιτωρυχεία Αχλάδας

Μ
ε μέλη της διοίκησης του Εργατικού Κέντρου Φλώρινας και 
εκπροσώπους του Σωματείου Εργαζομένων στα Λιγνιτω
ρυχεία Αχλάδας συναντήθηκε ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. 
Βασίλης Γιαννάκης, μετά τις τελευταίες εξελίξεις και την απόφαση 

του Υπουργού Ενέργειας να κηρύξει έκπτωτη την μισθώτρια εται
ρεία.
Στη συνάντηση συζητήθηκε εκτενώς η κατάσταση και οι ενέργειες που 
πρέπει να γίνουν συντονισμένα ώστε να βρεθεί άμεσα λύση και οι ερ
γαζόμενοι να μην χάσουν τις δουλειές τους.
Στο πλαίσιο αυτό ο κ. Γιαννάκης ενημέρωσε πως ήρθε ήδη σε επαφή 
με κυβερνητικά στελέχη για το θέμα, τονίζοντας πως η Φλώρινα της 
υψηλής ανεργίας δεν αντέχει και άλλους ανέργους, ιδιαίτερα την πε
ρίοδο αυτή της μετάβασης στη μεταλιγνιτική εποχή.
0 κ. Δήμαρχος εξέφρασε την πλήρη συμπαράστασή του στους εργαζό
μενους, υπογραμμίζοντας πως θα στηρίξει κάθε δίκαιο αίτημα τους και 
θα συμβάλλει από την πλευρά του με κάθε τρόπο ώστε να βρεθεί η κα
λύτερη δυνατή λύση.

Η
 σημασία του Πάρκου για 
την Εθνική Συμφιλίωση, 
η ανάπτυξη δραστηριο
τήτων και η μετεξέλιξή του σε 

πυλώνα μελέτης της πρόσφα
της ιστορίας μας, αλλά και 
ανάπτυξης της περιοχής, βα
σισμένη στην αξιοποίηση της 
ιστορίας και της φύσης, βρί
σκει ένθερμους υποστηρικτές.
Έξι μήνες χρειάστηκε για να συγ
κεντρωθούν, μετά από την απα
ραίτητη σύμφωνη γνώμη, οι 
υπογραφές θεσμικών εκπροσώ
πων νυν και πρώην κάτω από το κείμενο του Υπο
μνήματος, που ουσιαστικά βάζει τους βασικούς 
στόχους για την περαιτέρω αξιοποίηση και μετεξέ
λιξη του Πάρκου Εθνικής Συμφιλίωσης (ΠΕΣ). 
Συναντήσεις και επικοινωνία με Πολιτικές Προσωπι
κότητες, με τους περιφερειάρχες Δυτικής Μακεδο
νίας και Ηπείρου, με εμπλεκόμενους δημάρχους νυν 
και πρώην, πρώην Νομάρχες κ.α. ήθελαν τον χρόνο 
τους.
Για τη δημοσιοποίηση- προβολή του υπομνήματος 
έχει συγκροτηθεί τιμητική Επιτροπή προερχόμενη 
από τους υπογράφοντες, που για λόγους και συμβο
λισμού, τόσο του χώρου της εξέλιξης των ιστορικών 
γεγονότων, όσο και της σύνδεσης με το Πανεπιστήμιο 
της Δυτικής Μακεδονίας, συγκροτείται: από τονγρά- 
φοντα - οργανωτή της πρωτοβουλίας, τους δημάρ
χους Κόνιτσας Νεστορίου και Πρέσπας και ένα μέλος 
προερχόμενο από το πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδο
νίας.
Το Σάββατο 9 Ιουλίου 2022 ξαναζωντάνεψε η ελπίδα 
για την πολύπλευρη αξιοποίηση του ΠΕΣ στο Γράμμο. 
Με την παρουσία του προέδρου της Βουλής το 
Ίδρυμά της για τον Κοινοβουλευτισμό και τη Δημο
κρατία ξεκίνησε ένα νέο θεσμό «των Συναντήσεων» 
με πρώτη «Συνάντηση» και θέμα: «Σύνταγμα και 
Εξωτερική Πολιτική» αφιερωμένη στον αείμνηστο 
Φίλιππο Πετσάλνικο.
Βρέθηκα στην εκδήλωση και είχα την ευκαιρία να 
συναντηθώ με τον πρόεδρο κ. Τοσούλα, να συζητή
σουμε και να με εκηλήξει ευχάριστα, για τους στό
χους που βάζει για το Πάρκο Εθνικής Συμφιλίωσης 
καθώς και για τη συμφωνία του σε σχέση με το πε
ριεχόμενο του Υπομνήματος, που του υποβλήθηκε 
πρόσφατα.

Όπως δήλωσε ο πρόεδρος της 
Βουλής κατά τον χαιρετισμό - 
έναρξη της εκδήλωσης: «Εμείς 
θα συνεχίσουμε εδώ αυτό που 
ξεκίνησε με μεγάλη διορατικό
τητα ο Φίλιππος Πετσάλνικος, 
θα συνεχίσουμε τις εκδηλώ
σεις. Οι φορείς της Πρωτοβάθ
μιας και Δευτεροβάθμιας 
Αυτοδιοίκησης της Δυτ. Μακε
δονίας και των Ιωσννίνων, το 
κομμάτι κυρίως που γειτνιάζει 
με σας, δηλαδή της Κόνιτσας, 
μου έχουν ζητήσει με ένα εμ

περιστατωμένο Υπόμνημα και μου έχουν προτείνει 
ενδιαφέρουσες ιδέες για το ζωντάνεμα αυτού του 
χώρου. Όλα αυτά θα τα ζυγίσουμε, θα μας βοηθή
σουν στο να χαράξουμε τους νέους προσανατολι
σμούς μας και να είστε βέβαιοι ότι θα συμβάλουμε 
και εμείς με τις εκδηλώσεις μας εδώ, και τους 
συμβολισμούς που πρέπει να επιτελέσουμε, στον 
τελικό στόχο της Εθνικής Συμφιλίωσης, αυτής της 
ανηφορικής και δύσκολης πορείας. Είναι δύσκολο 
και ψυχολογικά και πολιτικά και κοινωνικά, αλλά 
δεν πρέπει να το εγκαταλείψουμε. Είδατε πόσοι 
Πρωθυπουργοί, πόσα ΦΕΚ έχουν ψηφιστεί για 
την Εθνική Συμφιλίωση και κάθε φορά κάτι υπο
λείπεται και κάθε φορά κάποιος από μας, αυτό που 
υπολείπεται πρέπει να το ξεπεράσουμε και πρέπει 
να συμβάλουμε σε αυτή τη γεφύρωση».
Ο σπόρος της πολύπλευρης αξιοποίησης έπεσε, οι 
προϋποθέσεις υπάρχουν, απομένει το ενδιαφέρον 
και η φροντίδα από τους άμεσα εμπλεκόμενους, 
εκτός Βουλής που δια στόματος του Προέδρου της 
δεσμεύτηκε.
Οι Περιφέρειες Δυτικής Μακεδονίας και Ηπείρου 
καθώς και οι εμπλεκόμενοι Δήμοι, να σταθούν στο 
ύψος των περιστάσεων.
Μία ευρεία σύσκεψη με πρωτοβουλία της Περιφέ

ρειας Δυτικής Μακεδονίας, σε συνεννόηση με τον 
Πρόεδρο της Βουλής και τη συμμετοχή όλων των εμ
πλεκόμενων στην προσπάθεια αυτή ,όπου ο καθένας 
θα αναλάβει το μερίδιο της ευθύνης του, είναι το 
πρώτο βήμα που πρέπει να ακολουθήσει.

Στρατάκης Γιάννης 
π. Νομάρχης Φλώρινας 

Περιφερειακός Σύμβουλος 
Συνδυασμού «ΕΛΠΙΔΑ»

Συνάντηση του βουλευτή Γιάννη Αντωνιάδη με 
τον υπουργό Τουρισμού Βασίλη Κικίλια

Τ
η Δευτέρα 4 Ιουλίου 2022, ο 
βουλευτής Φλώρινας κ. 
Γιάννης Αντωνιάδης είχε 
συνάντηση στο υπουργείο Τουρι

σμού με τον υπουργό κ. Βασίλη 
Κικίλια.
Το βασικό θέμα της συνάντησης 
ήταν π ένταξη του έργου για εκσυγ
χρονισμό των υποδομών του χιο
νοδρομικού κέντρου Βίγλας - 
Πισοδερίου, προϋπολογισμού 8 
εκατ. ευρώ σε κάποιο από τα προ
γράμματα του υπουργείου. Ο βου
λευτής εξήγησε στον κ. υπουργό τη 
σημασία του έργου και του ζήτησε 
να το δει άμεσα και θετικά. 0 κ. Κι- 
κίλιας, διαβεβαίωσε το βουλευτή 
ότι καταρχήν βλέπει θετικά το θέμα, 
αρκεί να βρεθεί ο κατάλληλος.δη
μοσιονομικός χώρος για την ένταξη 
του έργου. Παράλληλα, ενημέρωσε 
άμεσα τις υπηρεσίες του υπουρ
γείου του ώστε να διερευνήσουν τις 
όποιες δυνατότητες ένταξης σε κά
ποιο πρόγραμμα. Βουλευτής και 
υπουργός συμφώνησαν να επανα- 
λάβουν την επικοινωνία τους στα 
τέλη Ιουλίου ώστε να συζητήσουν 
για τις όποιες εξελίξεις και για τις 
δυνατότητες που υπάρχουν. Στη 
συνέχεια, ο βουλευτής ενημέρωσε 
τον κ. υπουργό για μια σειρά από 
θέματα και προβλήματα που αντι
μετωπίζουν οι τουριστικές επιχει
ρήσεις της ΠΕ Φλώρινας 
(όπως τουριστικά καταλύματα κλη) 
και κάλεσε τον κ. Κικίλια να επισκε- 
φτεί σύντομα την περιοχή μας ώστε 
να ακούσει από τους ίδιους τους 
φορείς του κλάδου τα προβλήματα 
και τις προτάσεις τους. ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 16/05/2024 05:59:54 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022 5 ηχω
Φωτίου - ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ: Αυτοψία από τον Περιφερειάρχη Δυτικής

Ο κ. Μητσοτάκης στερεί από 
τους ανάπηρους την εργασία στον 

δημόσιο και ευρύτερο δημόσιο τομέα 
καταργώντας νόμο του ΣΥΡΙΖΑ

Κ
αταργεί η κυβέρνηση, από 1/9/2022, τη δυνατότητα αναπή
ρων με ποσοστό αναπηρίας τουλάχιστον 50%, να καταλά
βουν με αυξημένη μοριοδότηση το 10% των μόνιμων και 
αορίστου χρόνου θέσεων σε φορείς του δημόσιου και ευρύτερου 
δημόσιου τομέα.

Με τον ν. 4765/21 και πρόσφατη εφαρμοστική απόφαση του ΑΣΕΠ (ΦΕΚ 
3614 Β 72022), η ΝΔ ανατρέπει το ν.4440/2016 του ΣΥΡΙΖΑ, αλλά και 
παλαιόιερη.νομοθεσία για αυξημένη μοριοδότηση των αναπήρων 
στους διαγωνισμούς ΑΣΕΠ, διατηρώντας μόνον το 5% των θέσεων για 
τέκνα, γονείς, συζύγους ή αδελφούς προσώπων με αναπηρία.
Δεν θεωρούν δηλαδή τους ανάπηρους, όποια βλάβη ή πάθηση κι αν 
έχουν, ικανούς/ες να υπηρετήσουν το δημόσιο συμφέρον ως εργαζό- 
μενοι/ες στο κράτος και τους συνδεδεμένους με αυτό φορείς, και τους 
αποκλείουν εξ αρχής από την πρόσβαση στην εργασία.
Αυτή η επαίσχυντη ενέργεια απέδειξε, για άλλη μία φορά, πόσο υπο
κρισία κρύβεται πίσω από το προφίλ του δήθεν φιλοανάπηρου κ. Μη- 
τσοτάκη και τα μεγάλα λόγια των υπουργών του για ενίσχυση των 
αναπήρων για την πρόσβαση στην εργασία και την ένταξή του στο κοι
νωνικό γίγνεσθαι.
Ακόμη μια από τις πολλές αθλιότητες που θα πρέπει άμεσα να αηοκα- 
ταστήσει ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ μόλις αναλάβει τη διακυβέρνηση της χώρας, 
επικεφαλής μιας προοδευτικής κυβέρνησης, στις επόμενες εκλογές.

Νομαρχιακή Επιτροπή ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας 
Τμήμα Κοινωνικής Πρόνοιας και Αλληλεγγύης

Νεκρός βρέθηκε ο 2άχρονος 
αγνοούμενος Φλωρινιώτης 

φοιτητής στον Γράμμο

Ν
εκρός εντοπίστηκε αργά 
το απόγευμα της Τετάρ
της ο 26χρονος αγνοού
μενος φοιτητής, που είχε χαθεί 

στον ορεινό όγκο του Γράμμου 
το απόγευμα της Τρίτης και 
στήθηκε μεγάλη επιχείρηση 
εντοπισμού του.
0 νεαρός βρέθηκε απαγχονισμέ- 
νος μέσα σε πυκνή βλάστηση στο 
10ο χιλιόμετρο της επαρχιακής 
οδού Νεστορίου - Κοτύλης.
Οι αρχές σύμφωνα με τις ενδείξεις 
που υπάρχουν έχουν για την ώρα 
αποκλείσει εγκληματική ενέργεια, 
περιμένοντας και τα αποτελέ
σματα της νεκροψίας - νεκροτο
μής.
Πρόκειται για έναν 26χρονο φοι

τητή Ιατρικής στο Αριστοτέλειο 
Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης, με 
καταγωγή από την Φλώρινα, ο 
οποίος είχε επισκεφτεί την πε
ριοχή και το απόγευμα της Τρίτης 
12 Ιουλίου, επικοινώνησε τελευ
ταία φορά με την οικογένειά του 
από το Νεστόριο, αναφέροντας 
πως σκόπευε να μετακινηθεί 
προς την Κοτύλη. Από τότε χάθη
καν τα ίχνη του.
Στην περιοχή, που είναι δύσβατη, 
χρησιμοποιήθηκαν 0γοπθ$ με 
θερμικές κάμερες, ενώ συνέ
δραμε ελικόπτερο της αστυνο
μίας. Συμμετείχαν άνδρες της 
Πυροσβεστικής, της αστυνομίας, 
της Πολιτικής Προστασίας και 
ομάδες εθελοντών.

Μακεδονίας Γιώργο Κασαπίδη στην
Κοινότητα Βαλτονέρων του Δήμου Αμυνταίου

Α
υτοψία στον οικισμό Βαλ
τονέρων του Δήμου 
Αμυνταίου, όπου έχουν 
καταγραφεί ρηγματώσεις πραγ

ματοποίησε κλιμάκιο της Δυτι
κής Μακεδονίας την Τρίτη 12 
Ιουλίου 2022, με επικεφαλής 
τον Περιφερειάρχη Δυτικής 
Μακεδονίας Γιώργο Κασαπίδη, 
παρουσία του καθηγητή Εδαφο- 
τεχνικής του ΑΠΘ Χρήστου 
Ανσγνωστόπουλου.
Όπως είναι γνωστό από το 2008 
παρατηρήθηκαν και καταγράφη- 
καν οι πρώτές ρηγματώσεις εντός 
του οικισμού. Η Περιφέρεια Δυτι
κής Μακεδονίας υλοποιεί με την 
εγκατάσταση δικτύου καταγραφής διαφορικών καθι
ζήσεων, τις υποδείξεις που είχαν διαπιστωθεί από 
προηγούμενες μελέτες.
Κατά την αυτοψία ηαρόντες ήταν ο Αντιπεριφερειάρ- 
χης Φλώρινας Σωτήρης Βόσδου, ο Αντιπεριφερειάρ- 
χης Ψηφιακής Μετάβασης & Ηλεκτρονικής Διακυ
βέρνησης Στέργιος Κιάνας, ο Δήμαρχος Αμυνταίου 
Ανθιμος Μπιτάκης, ο πρόεδρος του Τεχνικού Επιμε
λητηρίου Ελλάδας Δυτικής Μακεδονίας Νίκος Συλ- 
λίρης, ο Προϊστάμενος των Τεχνικών Υπηρεσιών της 
Π.Ε. Φλώρινας Παντελής Πηλείδης, ο Αντιδήμαρχος 
Αμυνταίου Παύλος Σαρηγιαννίδης και ο Πρόεδρος 
της Κοινότητας Βαλτονέρων Κώστας Μελισσανίδης.

Η χρονική διάρκεια εγκατάστασης του δικτύου κατα
γραφής τουφαινομένου θα ξεπεράσει τον έναν χρόνο, 
προκειμένου να υπάρξει ικανοποιητικός αριθμός δε
δομένων για τυχόν εξέλιξη του φαινομένου και επι
πλέον πρέπει να γίνει τοπογραφική αποτύπωση του 
οικισμού και της ευρύτερης περιοχής.
Η δράση υλοποιείται μέσωπρογραμματικής σύμβασης 
μεταξύ του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλο
νίκης και της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, με 
τίτλο:«Διερεύνηση των κατολισθητικών φαινομένων 
και ρηγματώσεων στα Δ.Δ. Βαλτονέρων και Φανού 
(Δ. Αμυνταίου, Φλώρινας) - Εκτίμηση της κατάστα
σης».

Από τις 26 έως τις 29 Αυγούστου οι 
φετινές εκδηλώσεις «Πρέσπες 2022»

Τ
ο πρόγραμμα των τετραήμε
ρων εκδηλώσεων των 
«Πρέσπες 2022» που με
τρούν 33 χρόνια ζωής γνωστο

ποίησε σήμερα στην Φλώρινα ο 
Πολιτιστικός Οργανισμός των 
Πρεσπών.
0 Καλλιτεχνικός διευθυντής του 
Οργανισμού Γιώργος Λιάνης μίλησε 
για τη φιλοσοφία των φετινών εκ
δηλώσεων, που όπως όλα δείχνουν 
θα είναι οι πρώτες που θα γίνουν 
χωρίς τους υγειονομικούς περιορι
σμούς της πανδημίας. Οι εκδηλώ
σεις θα είναι διάρκειας τεσσάρων 
ημερών και θα έχουν αφιέρωμα 
στον μεγάλο συνθέτη και δημιουργό Μίκη θεοδω- 
ράκη, Συναυλίες στο Μυσταγωγικό περιβάλλον της 
Βασιλικής του Αχίλλειου, μουσικές βραδιές με πιο 
λαϊκό περιεχόμενο στην Φλώρινα και στο Ιστορικό 
Λέχοβο του δήμου Αμυνταίου.
Πιο συγκεκριμένα την Παρασκευή 26 Αυγούστου στο 
Δημοτικό στάδιο της Φλώρινας θα πραγματοποιηθεί 
μεγάλη συναυλία αφιέρωμα στον 1 χρόνο από το θά
νατο του Μίκη θεοδωράκη, με τους Βασίλη Λέκκα 
και Ρίτα Αντωνοπούλου επί σκηνής. Το Σάββατο 27 
Αυγούστου σε μια μυσταγωγική βραδιά στο νησάκι 
του Αγ. Αχίλλειου στις Πρέσηα ο Μάριος Φραγκούλης 
και η Ευανθία Ρεμπούτσικα θα ενώσουν τις φωνές 
και τις μουσικές τους διαδρομές, ενώ μαζί τους θα 
τραγουδήσει και η Φλωρινιώτισα Δημητρα Σελεμί- 
δου.
Την Κυριακή 28 Αυγούστου σε μια λαϊκή βραδιά στην 
Φλώρινα θα εμφανιστεί η Πάολα, οι διοργανωτές δή
λωσαν ότι στην συγκεκριμένη βραδιά θα υπάρξει ένα 
μικρό αντίτιμο ως εισιτήριο.
Οι εκδηλώσεις θα κλείσουν με την Ελένη Βιτάλη σε 
μια συναυλία στο Λέχοβο. Όπως δήλωσε ο Γιώργος 
Λιάνης «επιλέξαμε την συγκεκριμένη ιστορική Κοι
νότητα ως αναγνώριση της προσφοράς των 101 χρό
νων διαρκούς ζωντανής παρουσίας του ομώνυμου 
Πολιτιστικού Συλλόγου».
0 Γιώργος Λιάνης μίλησε με θερμά λόγια για το Φε
στιβάλ που φέτος κλείνει 33 χρονιάς ζωής τόνισε ότι 
«δεν είμαστε υποδεέστεροι ως προς την ποιότητα εκ
δηλώσεων όπως του Φεστιβάλ Αθηνών και Επιδαύ- 
ρου αν και υπολειπόμεθα σε προϋπολογισμούς και 
χρηματικές ενισχύσεις^ υπογραμμίζοντας ότι «οι 
Πρέσπες είναι ένα Εθνικό φεστιβάλ και έτσι θέλουμε 
να συνεχίσει και στο μέλλον». Μίλησε για την ανάγκη 
να γίνει στροφή στην προβολή του εγχώριου και γη
γενούς καλλιτεχνικού στοιχείου της περιοχής προ
αναγγέλλοντας πρωτοβουλίες για την ανάδειξη του 
έργου Φλωρινιωτών Ζωγράφων και λογοτεχνών 
όπως του Δημήτρη Καλαμάρα του Στερικα Κούλη 
του Λούστα του Μίμη Σουλιώτη του θέμη Μηλώση

και του Παπούλκα.
Σε ότι αφορά τις εξελίξεις με την Βόρεια Μακεδονία 
και την Αλβανία δήλωσε ότι πρόκειται για δύο χώρες 
που σε λίγο θα είναι μέλη της ΕΕ, κι επεσήμανε ότι 
«όσα λέγαμε και πράτταμε ως οργανισμός Πρε- 
σηείων όλα αυτά τα χρόνια με τους γείτονες μας που 
τους καλούσαμε να συμμετέχουν στις εκδηλώσεις 
σήμερα γίνονται πραγματικότητα, είμαστε πρωτοπό
ροι σε ότι κάναμε στο παρελθόν» σημείωσε και αν- 
ταποκρίθηκε θετικά στο αίτημα του Δημάρχου 
Πρεσπών Παναγιώτη Πασχαλίδη να παραβρεθούν 
στις φετινές εκδηλώσεις και οι δήμαρχοι των όμορων 
δήμων του Ρέσεν από την Βόρεια Μακεδονία και του 
Πούστετς από την Αλβανία.
Ο Γιώργος Λιάνης ανέφερε ότι τα τελευταία χρόνια 
και λόγω της Οικονομικής κρίσης οι προϋπολογισμοί 
των εκδηλώσεων έχουν μειωθεί δραματικά ενώ αν
τίστοιχα έχουν περιοριστεί και οι χορηγίες ιδιωτικών 
Οργανισμών προς το Φεστιβάλ. Παραδέχθηκε ότι 
αυτό έχει αντίκτυπο στο περιεχόμενο των εκδηλώ
σεων με αποτέλεσμα «εδώ και μερικά χρόνια οι Πρέ
σπες να μοιάζουν ότι βρίσκονται σε παρακμή». 
Παρόλα αυτά δήλωσε αισιόδοξος για την μακροημέ
ρευση των εκδηλώσεων λέγοντας ότι «τον Σεπτέμ
βριο θα γιορτάσω στην Πρέσπα τα 80 χρόνια ζωής 
μου, θα συνεχίσω να εργάζομαι για το Φεστιβάλ και 
επιθυμώ να το βλέπω να μακροημερεύει όταν θα το 
κοιτάζω από ψηλά».
Από την πλευρά της η πρόεδρος του Οργανισμού 
Χρύσα Μαντση δήλωσε ότι ο φετινός προϋπολογι
σμός των εκδηλώσεων θα κυμανθεί περίπου στα 
110.000 € επισημαίνοντας ότι κάθε συνεισφορά από 
την αυτοδιοίκηση η ιδιωτικούς οργανισμούς είναι ευ- 
πρόσδεκτη και αναγκαία για να καλυφθούν οι φετινές 
ανάγκες. Τέλος διευκρίνισε ότι ο Οργανισμός που 
διοργάνώνει με επιτυχία και επί 32χρονια τις εκδη
λώσεις των Πρεσπών δεν έχει ουδεμία οφειλή στην 
αγορά.
Σε ότι αφορά την παρουσία προσωπικοτήτων από τον 
χώρο της Πολιτικής οι διοργανωτές ανέφεραν ότι 
είναι νωρίς για να γίνουν σχετικές ανακοινώσεις.
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Δημήτρης Λιγνάδης: ο «εθισμένος στο σεξ»
Τα πάντα στον κόσμο έχουν να κάνουν με το 

//«ί, εκτός από το ίδιο το σεξ. Το σεξ έχει να 
* * κάνει με την εξουσία», είχε πει ο'Οσκαρ 
Ουάιλντ.Όμως, αγαπημένοι μου, ακόμη και αν δεν 
δεχτούμε όχι η στάση απέναντι στο σεξ είναι η 
στάση απέναντι στην εξουσία, η φραστική αποτύ
πωση της σχέσης μας με το σεξ, ο τρόπος δη^ 
λαδή που ιιιλάμε για το σεε. υποοεί να
αποκαλύαιει πολλά.
0 τέως διευθυντής του Εθνικού θεάτρου, Δημή
τρης Λιγνάδης*, και το σύστημα που τον στηρίζει, 
βρίσκονται τώρα αντιμέτωποι με την οργή του κό
σμου. Μια οργή που έχει ξεσπάσει, αφού το δικα
στήριο τον καταδίκασε πρωτόδικα για δύο 
βιασμούς ανηλίκων και μετά την καταδίκη του 
τον άφησε ελεύθερο.
Ο Δημήτρης Λιγνάδης, αγαπημένοι μου, στο παρελ
θόν είχε εκφράσεί πολλέο φορέε σε συνεντεύ
ξεις του τη σχέση του υε το σε£ ή με αυτό που 
ονομάζουμε, ηολιτικώς ορθά, έρωτα, εννοώντας 
τη σεξουαλική πράξη.Όταν δε κατηγορήθηκε για 
έπαρση, έσπευσε να διευκρινίσει: «Δεν θέλω να 
πουλάω ταάμπα μαγκιά. Σίγουρα δεν θα μιλούσα 
έτσι, αν δεν είχα φτιάξει το στάτους που έχω 
σήμερα. Έχω φτάσει, όμως, σε μια ηλικία, που 
ακόυπ και να κατουρήσω πάνω στη σκηνή θα
πουν “μμμ. τι τόλμη ο Λιγνά-
δης"».
Σεξ και εξουσία και στάτους, 
λοιπόν, αγαπημένοι μου! Ας 
δούμε μερικές από τις δηλώ
σεις του Δημήτρη Λιγνάδη περί 
σεξ - έρωτα·.
- «Είμαι εθιαμένοε στο σεξ 
Και το θεωρούσα απολύτως 
φυσιολογικό. Μέχρι που με 
πληροφόρησαν άτι δεν είναι 
ακριβώς έτσι για όλους. Δεν 
είναι τόσο η πράξη αυτή κα
θαυτή, όσο η ερωτική πορεία 
προς αυτήν. Το σεξ λοιπόν 
είναι βασικό στοιχείο στη ζωή 
μου», δήλωνε το 2016 σε τη
λεοπτική συνέντευξη, για να 
ανασκευάσει λίγο αργότερα και 
μετά τον σάλο που προκάλεσε 
η δήλωσή του, τη λέξη «εθι
σμένος». Για να διευκρινίσει την «αυτοκαταστοο- 
φική και εΕουσιασπκή σχέση που τον δένει υε
το σε€». Διορθώνοντας αργότερα και αυτό ακόμη, 
με το ηολιτικώς ορθό «έρωτα». Εννοώντας όμως 
πάντα τη γενετήσια πράξη.
- «Το σεξ, νομίζω ότι όπως σε όλο τον κόσμο, 
μου αρέσει πάρα πολύ. Το σεξ είναι ένα από τα 
ωραιότερα πράγματα στον κόσμο. Δεν έχω κα
νένα πρόβλημα να ακούω κάποιον να λέει “έχω 
εθισμό". Τι να πω ρε παιδιά, καταδικάστε με».
- «Δεν έχει υπάρξει φάση της ζωής μου, που να 
μην ήθελα καθολου σεξ Όταν είμαι πολύ πιε
σμένος, ίσως, αλλά όχι πάντα...». (2016)
- «Ο πατέρας μου (σ.σ.: ο σημαντικός φιλόλο
γος, δάσκαλος, συγγραφέας, θεατράνθρωπος 
και κριτικός θεάτρου, Τάσος Λιγνάδης) γάμησε 
τη ζωή και την υγεία του για τον έρωτα. Αυτά τα 
λίγα λεπτά χαράς, όταν συναντιούνται δύο σώ
ματα ή δύο βλέμματα, μπορούν να σου γαμή- 
σουν χρόνια ζωής. Κατά τη γνώμη μου, βέβαια, 
δεν σ’ τα γαμάνε. Σ’ τα γονψοποιουν. Είναι η 
ίδια πράξη, αλλά αν υπάρξει γονιμοποίηση, κάτι 
βγήκε». (2017)
- «Με εμπνέουν οι αρχές ζωής του πατέρα μου, 
Τάσου Λιγνάδη, η ερωτικότητα και η σωκρατικό- 
τητά του. Δεν με εμπνέει τίποτα στο παρόν, παρά 
μόνο ο έρωτας και τίποτε άλλο. Αυτή είναι η 
πηγή έμπνευσής μου». (2017)
- «Ας μου τύχει η καψούρα και ας πάει στον δι- 
άολο η αξιοπρέπεια. Αν πρέπει να τη διατηρή
σεις, είναι γιατί λειτουργεί αφροδισιακά. Είναι 
αφροδισιακό, δηλαδή, να κάνεις τον δυνατό. Κα- 
ψουρεύτηκα και θα κοιτάξω την αξιοπρέπεια; Τι 
λέτε ρε; Δεν με ενδιαφέρει η αξιοπρέπεια. Με 
ενδιαφέρει να είμαι ερωτευμένος». (2016)
- «Ο έρωτας με έχει κάνει πολλές φορές ρόμπα. 
Χωρίς έρωτα είμαι σε μαρασμό. Δεν μπορώ να 
δημιουργήσω. Δεν μπορώ καν να καταστρέφω, 
γιατί και αυτό μια δημιουργία είναι. Στη δική 
μου ζωή, ο έρωτας παίζει σχεδόν καταστρεπτικά 
σημαντικό ρόλο». (2016)
- «Ο έρωτας; Έχω φάει πολύ τα μούτρα μου, 
πόσο πια να αντέχω; Μεγαλώνω». (2016)
- «Γα μένα, ο έρωτας εμπεριέχει τη φιλομάθεια, 
δηλαδη τη διάθεση να ψάχνομαι, να κινούμαι, 
να ρισκάρω, να δοκιμάζομαι σε αυτό που

αγαπώ. Ο έρωτας είναι το καρδιοχτύπι, που σου 
προκαλεί αυτό που ερωτεύεσαι, ο κραδασμός, η 
δόνηση, το διονυσιακό στοιχείο». (2020)
- «Αυτός που πάει προς το φως του έρωτα και 
ας ξέρει ότι θα καεί, αυτός είναι ο αληθινός Τσε 
Γκεβάρα. θα ήθελα να είμαι ο Τσε Γκεβάρα του 
έρωτα». (2019)
- «Δεν θέλω να γίνω σκατόγερος. Από αυτούς 
τους μίζερους, που γκρινιάζουν και τους φταίνε 
όλα και “Αχ, αυτοί οι νέοι”. Καμιά φορά κατηγο
ρούμε αυτό που δεν μπορούμε να είμαστε. Και η 
νιότη βέβαια είναι πολύ ρατσιστική με τους με
γάλους. Ακούς ατάκες όπως “Φύγε από εδώ, ρε 
γέρο", “Άντε, βρε θεία". Αγαπώ πολύ τη νιότη, 
όχι μόνο ως ηλικία αλλά και ως στάση ζωής. 
Όμως ο Τσε ήταν ένας. Πολλοί θέλησαν να γί
νουν Τσε, κρεμώντας απλώς μια αφίσα στον 
τοίχο τους». (2019)
- «Νομίζω ότι ο έρωτας είναι ακόμη ταμπού. 
Όπως ταμπού θεωρείται και το σεξ και ας το παί
ζουμε άνετοι». (2017)
- «Μ’ αρέσει το σεξ, αλλά όχι ως φαστφουντά- 
δικο. θα έλεγα καλύτερα ως καλή κουζίνα. Σε 
ποιον δεν αρέσει το σεξ; Λυπάμαι τη νέα γενιά 
γι’ αυτήν την εικονική πραγματικότητα. Χάνεται 
η καύλα. Γνωρίζεις τη σάρκα μέσα από εικόνες,

αντί να πας να την κυνηγήσεις, να την πιέσεις. 
Είναι σαν να έχεις δει θάλασσα με πολλές λεπτο
μέρειες, αλλά μόνο μέσω ίντερνετ, σαν να έχεις 
κολυμπήσει εικονικά. Μην πεις στον άλλον “έλα 
να μιλήσουμε για έρωτα". Πες του “έλα να κά
νουμε έρωτα"». (2017)
- «Στον “Οιδίποδα", η γυναίκα πότε είναι η Εύα 
της Βίβλου, πότε η Παναγία της Παλαιός Διαθή
κης και της Καινής Διαθήκης. Και, δυστυχώς, 
πιστεύω ότι στον σημερινό άνδρα αυτά αδυνα
τούν να συνυπάρξουν. Δηλαδή, αν αγαπάς μια 
γυναίκα, δεν μπορείς να έχεις και σεξουαλική 
σχέση μαζί της. Δεν μπορείς να αποφασίσεις αν 
η γυναίκα είναι μήτρα που γεννάει ή κόλπος που 
δέχεται». (2019)
- «Η αγάπη είναι δύσκολο πράγμα, πρέπει να 
ματώσεις. Δεν μιλάω για τον έρωτα. Η αγάπη 
θέλει κόπο για να υποχωρήσει το εγώ απέναντι 
στον άλλον, μαθαίνεται με πολύ υψηλά δίδα
κτρα». (2019)
- «Ο έρωτας είναι διαφορετικός από την αγάπη. 
Ο έρωτας είναι εγωιστικό συναίσθημα. Ο έρω
τας έχει να κάνει με το εγώ μας. Εμένα μου λεί
πεις, εγώ δεν μπορώ να κάνω χωρίς εσένα, για 
μένα είσαι ο σκοπός της ζωής μου. Τον έρωτα 
τον καταλαβαίνεις στην απουσία του άλλου. (...) 
Όταν θα υιλήσω νια τη Ζωη υου. θα είμαι από
λυτα ειλικρινής και αποστομωτικός. Δεν αφορά 
κανέναν τι χρώμα είναι το βρακί μου. Κανέναν, 
όμως! Γιατί, στην τελική, και το βρακί είναι ένα 
ρούχο». (2018)
Τελικά ναι, ο τρόπος που μιλάει κανείς για το σεξ, 
αγαπημένοι μου, μπορεί να αποκαλύψει πολλά για 
την προσωπικότητά του...

*Δημήτρης Λιγνάδης, ηθοποιός και σκηνοθέτης, 
τέως διευθυντής του Εθνικού θεάτρου, προστα- 
τευόμενος του συστήματος, προφυλακίστηκε ωε 
επικίνδυνος με την κατηγορία του βιασμού
ανηλίκων. Έναν χρόνο μετά καταδικάστηκε για 
τον βιασμό δύο ανηλίκων σε δωδεκαετή φυλά
κιση και μετά αφέθηκε ελεύθερος ως ακίνδυ
νος! Η δικαιοσύνη τελικά δαγκώνει μόνο τους 
«ξυπόλυτους»...

Με αγάπη εύα

Σταγονίδια —

«Βόμβα» ΝΥ Τιπιθβ: «Τον χειμώνα οι οικογέ
νειες στη Δύση θα αποφασίσουν αν θα φάνε ή 
αν θα ζεσταθούν. Αν η Ρωσία κρατήσει τον 
πόλεμο μέχρι τον χειμώνα, τελειώσαμε...».
Α, ναι;;; Εδώ ο Κυριάκος με τον Σταϊκούρα είναι 
μέσα στη τρελή χαρά! Όλα καλά για τον χειμώνα 
που έρχεται...

Νθ^Βδοιηδ.αι·: «Τέλος βάζει η ρωσική εταιρεία θαζρΓονη στη 
προμήθεια φυσικού αερίου προς τουλάχιστον έναν μεγάλο πε
λάτη στην Ευρώπη, τη Γζρμανία, επικαλούμενη λόγους ανωτέρας 
βίας, σύμφωνα με επίσημη επιστολή που εχει στη διάθεσή του το 
πρακτορείο ΡευΙετε».
Και η Ευρώπη εξακολουθεί να επιμένει στις κυρώσεις! Σχιζοφρένεια;

Ευτοείαΐ: «Χαστούκι» και από το Ευρωβαράμετρο: Δεύτερη 
στην Ευρώπη στη διαφθορά η Ελλάδα του Μητσοτάκπ.
Αν κάποιος ενδιαφέρεται να μάθει ποιος έχει την πρωτιά, μην πάτε 
μακριά. Η Κύπρος έχει την τιμή...

Κομισιόν, καλεί την Ελλάδα με έκθεση - ράπισμα κατά Μητσοτάκπ:
«Να ελέγχονται τα πόθεν έσχες “κορυφαίων εκτελεστικών"».
Στις μεγάλες αποκαλύψεις που κάνει η Κομισιόν, χωρίς ωστόσο να 
δίνει περισσότερες λεπτομέρειες, περιλαμβάνει το γεγονός ότι «η
επιτροπή της Βουλής για τη Διερεύνηση Δηλώσεων Περιουσια
κών Στοιχείων, η οποία είναι αρμόδια για τον έλεγχο των δηλώ
σεων περιουσιακής κατάστασης βουλευτών, πολιτικών κομμάτων 
και μελών του δικαστικού σώματος, διαχειρίζεται ετησίως χιλιά
δες δηλώσεις περιουσιακών στοιχείων και από τις 83.528 δηλώ
σεις που έλαβαν το 2021 οι ελληνικέε αοχέσ. που είναι αρμόδιες 
για τον εντοπισυό περιπτώσεων Εεπλύματοε. τελικά ερευνπθηκαν 
μόνο οι 659. Από αυτές Ζητήθηκαν απλές διευκρινίσεις μόλις για 
τις 124».
Δεν τα λέω εγώ, η Κομισιόν τα λέει... Από τις 83.528 δηλώσεις ζητή
θηκαν απλές διευκρινήσεις μόνο για τις 124!!! Καταλαβαίνετε τί έγινε 
με τις υπόλοιπες 83.400 δηλώσεις... Αν ήταν ταινία, θα είχε τον τίτλο 
«το μεγάλο φαγοπότι...».Ή «Μπάτε σκύλοι αλέστε και αλεστικά μη 
δίνετε»...

Μαρία ΔεναΕά. δημοσιογράφος: «Πρωταγωνιστής 
σε μέγα σκάνδαλο ο Μακράν. Σύμφωνα με ίε 
Μοπάε υπήρξε ταυτόχρονα υπ. Οικονομίας του 
Ολάντ και λομπίστας της αμερικανικής πολυεθνικής 
υΒΕΠ. Στόχοε η μόνιμη απορρύθμιση της έργατι- 
κπσ νουοθεσίας. Λομπίστεε του ετοίμαζαν τροπολο

γίες και μεταρρυθμίσεις ενάντια στα εργατικά δικαιώυατα».
Καλό μπουμπούκι κι αυτόςΙ'Ενας ηγέτης της προκοπής, ρε παιδιά, 
στην Ευρώπη δεν υπάρχει;;; Μα ούτε ένας για δείγμα!!! Αν θυμάμαι 
καλά, τις δημόσιες σχέσεις και τη διαφημιστική προβολή της ύδθΓ 
στην Ελλάδα τις είχε αναλάβει η εταιρεία ΑΙΑ ΡΕΙΑΤΕ. Μαντέψτε σε 
ποιον ανήκει! Στην ΑλεΕία Μπακογιάννηϋ! Μα τί είναι αυτό το σόι;;;
Σε όλα μέσα; Σε όλα;;;;;;

«Ο Τσίπρας διώχνει την ίΐδετ από την Ελλάδα»... «Οικονομικό 
Βατερλό Τσίπρα: Έκλεισε την 1)ΒΕΒ - 1300 άτομα στον 
δρόμο»...
Αυτά είναι μερικά από τα πρωτοσέλιδα των εφημερίδων, που κυκλο
φορούσαν τον Απρίλιο του 2018, όταν ο Τσίπρας έδιωξε κακήν 
κακώς την ΙΙδθΓ από την Ελλάδα...

υΒΕΒ: Το ίδιο κύκλωμα επιχείρησε να προσεγγίσει και άλλους 
ηγέτες χωρών, που έχουν μεγάλη αγορά. Ανάμεσά τους τον 
Μπόιντεν. τον σημερινό πρόεδρο των ΗΠΑ, τον Μακράν, 
ο οποίος είναι χωμένος μέχρι τα μπούνια, τον κανκελάριο και 
δήμαρχο του Αμβούργου κατά το μεγαλύτερο μέρος της προ
ηγούμενης δεκαετίας, Όλαφ Σολτε. τον τότε πρωθυπουργό της 
Ιταλίας, Ματέο Ρέντοι. με τη βοήθεια του μεγαλοεπιχειρηματία 
Κάρλο ντε Μπενεντέτι και άλλους πολλούς..·
Καταλαβαίνετε τι έγινε; Η ΙΙόστ δωροδοκούσε πολιτικούε πανκο- 
σμίωε και ο Τσίπραε την έδιωΕε από την Ελλάδα! Μα να μην ακολου
θεί τους κανόνες της εξουσίας αυτό το παιδί;;; Στα καθ’ ημάς, η ΝΔ 
τηρεί... σιγή ιχθύος για το... ανελέητο προμοτάρισμα της υόθΓ όταν 
το νυν κυβερνών κόμμα βρισκόταν στην αντιπολίτευση, αλλά και τις 
«επιθέσεις» κατά της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ για τον τρόπο που αντιμε
τώπιζε την εταιρεία...

Κυριάκοε Μητσοτόκηε. έλεγε τότε για το γεγονός ότι 
ο Αλέξης Τσίπρας έδιωξε την ΙΙόθΓ από την Ελλάδα:
«Η κυβέρνηση απεχθάνεται την αξιολόγηση, τις 
ελεύθερες επιλογές, ταυτίζεται με στενά συντε
χνιακά συμφέροντα μίας μειοψηφίας συνδικαλι
στών, που μας γυρνούν στο χθες. Ο κύριος 

Τσίπρας, που παριστάνει τώρα ότι στηρίζει την υγιή επιχειρημα
τικότητα και την καινοτομία, θα ποέπει αν έχει ίχνος αξιοπιστίας 
να σταυατήσει κάθε σχέδιο που ακυρώνει στην πράξη αυτήν την
καινοτόμα πλατφόρμα. Η ΝΔ στηρίζει το δικαίωμα των πολιτών 
να επιλέγουν και να αξιολογούν τις παρεχόμενες προς αυτούς 
υπηρεσίες. Οτιδήποτε άλλο συνιστά επιστροφή στο παρελθόν...». 
Τώρα ο Κυριάκος τηρεί σιγήν ιχθύος... και τι ιχθύος! Κουτσομούρας!

Συνέχεια στη σελίδα 21...
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Χρηματοδότηση δράσεων γλυπτικής 

και ψηφιακών προβολών σε κτίρια 

της πόλης της Φλώριναςαπό το 

Επιχειρησιακό Πρόγραμμα Δυτικής 

Μακεδονίας τού ΕΣΠΑ 2014-2020

Μ
ε απόφαση του Περιφερειάρχη Δυτικής Μακεδονίας κ. Γε- 
ώργιου Κασαπίδη εντάχθηκε, στο Επιχειρησιακά Πρό
γραμμα Δυτικής Μακεδονίας του ΕΣΠΑ 2014-2020, η χρη
ματοδότηση πολιτιστικών παρεμβάσεων της Σχολής Καλών 

Τεχνών στην πόλη της Φλώρινας, προϋπολογισμού 75.000 ευρώ, 
στο πλαίσιο της υλοποίησης της Στρατηγικής για τη Βιώσιμη 
Αστική Ανάπτυξη (ΒΑΑ) της Φλώρινας.
Η πράξη αφορά στο σχεδίασμά και στην υλοποίηση δράσεων με σκοπό 
την προβολή τού έργου τής Σχολής Καλών Τεχνών Φλώρινας στο ευρύ 
κοινό, συμβάλλοντας ταυτόχρονα και στην ενίσχυση της πολιτιστικής 
ταυτότητας και στην ανάδειξη της πόλης της Φλώρινας.
Αναλυτικότερα περιλαμβάνει:
1. Συμπόσιο γλυπτικής μαρμάρου. Αφορά προσκλήσεις σε διακεκρι
μένους γλύπτες καλλιτέχνες οι οποίοι θα δημιουργήσουν γλυπτικά έργα 
προσαρμοσμένα στο τοπίο και στην παράδοση της πόλης της Φλώρινας. 
Η διαδικασία φιλοτέχνησης των έργων θα είναι ανοιχτή και θα συντε- 
λείται μπροστά στα μάτια των θεατών. Πρόκειται για πολιτιστική εκδή
λωση ιδιαίτερης σημασίας, καθώς συνδέει τον τομέα των εικαστικών 
τεχνών με την τοπική κοινωνία, δίδοντας την δυνατότητα στους κατοί
κους και τους επισκέπτες να γνωρίσουν σημαντικούς καλλιτέχνες και 
να παρακολουθήσουν εκ του σύνεγγυς την δημιουργία ενός έργου τέ
χνης: από το αρχικό ακατέργαστο υλικό και τις φάσεις της επεξεργασίας 
του, έως και την ολοκληρωμένη μορφή του.
Το συμπόσιο θα είναι διάρκειας 25 ημερών, σε χώρο ανοικτό στο κοινό 
που θα διασφαλίζεται η προσβασιμότητα ατόμων με αναπηρία. Τα γλυπτά 
θα παραμείνουν στην πόλη της Φλώρινας και θα αποτελούν περιουσία 
της Σχολής Καλών Τεχνών του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας. 
Αποτέλεσμα του συμποσίου θα είναι η δημιουργία Πάρκου Εξωτερικής 
Γλυπτικής σε κοινόχρηστο χώρο του Δήμου Φλώρινας εντός της εγκε
κριμένης περιοχής ΒΑΑ, αποτελώντας πόλο έλξης επισκεπτών στην 
πόλη.
2. Χαρτογράφηση προβολής (ριτ>]Β<:*ΐοη ητορρίητ;) σε κτίρια της 
πόλης της Φλώρινας. Αφορά διεθνή πρόσκληση σε καλλιτέχνες που 
ασχολούνται με τη χαρτογράφηση προβολής από την Ελλάδα και το 
εξωτερικό, για τη δημιουργία οπτικοακουστικού υλικού για προβολή 
χαρτογράφησης σε ιστορικά κτίρια (και πιθανά και σύγχρονα κτίρια) 
της πόλης της Φλώρινας που να αναδεικνύει την αρχιτεκτονική τους 
αλλά και πιθανά ιστορικές αναφορές και χρήσεις τους αλλά και την ευ
ρύτερη ιστορία της πόλης.
Η δράση που θα υλοποιηθεί μέσω της τεχνολογίας προβολής χαρτο
γράφησης (ρτοίθοίίοη ηΐ3ρρίη9) θα συνδέσει υψηλής ποιότητας οπτι- 
κοακουστικό υλικό με την αρχιτεκτονική του κάθε κτιρίου. Βίντεο, δισ- 
διάστατα και τρισδιάστατα 3ηίτη3ΐίοη, ειδικά σχεδιασμένα για την 
προβολή -λαμβάνοντας υπόψη και αναδεικνύοντας την αρχιτεκτονική 
των κτιρίων - αφηρημένα ή αφηγηματικά - με γραμμικές ή μη γραμμικές 
αφηγήσεις- που μπορούν να αφορούν στην ιστορία των κτιρίων, στις 
προγενέστερες χρήσεις τους, στην ιστορία τής πόλης, στις προσωπι
κότητες που έχουν εργαστεί ή ζήσει στην πόλη (Αγγελόπουλος κ.λπ.), 
θα δημιουργήσουν ένα ιδιαίτερο θέαμα στο δημόσιο χώρο της πόλης. 
Το ρτοίθοίίοη ηηθρρίης θα έχει ελάχιστη διάρκεια 30 λεπτά και θα πα
ρουσιαστεί στο κοινό δύο ημέρες, σε επαναλαμβανόμενες προβολές. 
Η Πράξη περιλαμβάνει, επιπλέον, δράσεις δημοσιότητας, πληροφόρησης 
και τεκμηρίωσης με βιντεοσκόπηση και φωτογράφηση των δράσεων, 
καθώς και δημιουργία ψηφιακού καταλόγου και διαδικτυακάς ψηφιακής 
πλατφόρμας αρχειοθέτησης και παρουσίασης του συνολικού υλικού 
τής δράσης και του υλικού τεκμηρίωσης, όπως θα προκόψει από τις 
καταγραφές.
Το έργο εντάσσεται στον Άξονα Προτεραιότητας 6: «Διαφύλαξη και προ
στασία του περιβάλλοντος και προώθηση της αποδοτικότητας των πό
ρων» του Επιχειρησιακού Προγράμματος Δυτικής Μακεδονίας 2014- 
2020 και χρηματοδοτείται από Εθνικούς Πόρους και από την Ευρωπαϊκή 
Ένωση / Ευρωπαϊκό Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης - ΕΤΠΑ.
Για .περισσότερες πληροφορίες σχετικά με το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα 
Δυτικής Μακεδονίας του ΕΣΠΑ 2014-2020, καθώς και τις δράσεις που 
χρηματοδοτούνται στο πλαίσιο αυτού, αλλά και πληροφορίες για θέματα 
Ευρωπαϊκής Ένωσης και ΕΣΠΑ, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να επι- 
σκεφθούν την ιστοσελίδα της Ειδικής Υπηρεσίες Διαχείρισης του Επι
χειρησιακού Προγράμματος, στη διεύθυνση ννν/νν.ρθράγτη.ατ, καθώς 
και στα κοινωνικά δίκτυα, στους λογαριασμούς ΡθΟθδοοΚ: @θγάάγτη 
& Ιπ5ΐ39Γ3Γη: @θγά_άγηη

7ΠΧΟ)
Συνάντηση του εκπροσώπου εργαζομένων και 
του Παυλίδη με το μέλος της ΚΠΕ του ΠΑΣΟΚ 

και του γραμματέα της ΝΕ Φλώρινας

Τ
ις τελευταίες ημέρες η ΠΕ 
Φλώρινας και ιδιαίτερα οι 
εργαζόμενοι στα «Λιγνιτω
ρυχεία Αχλάδας» έγιναν απο

δέκτες της απόφασης του 
Υπουργού Ενέργειας να κηρύ
ξει έκπτωτη την εταιρεία «Λι
γνιτωρυχεία Αχλάδας» που 
οδηγεί άμεσα στην ανεργία 125 
εργαζόμενους και 200 έμμεσα 
εργαζόμενους σε τοπικούς ερ
γολάβους.
Το τελευταίο διάστημα η ενεργει
ακή ανάγκη οδηγεί την Ευρώπη 
στην αναζήτηση λύσεων στο ζή
τημα της ενέργειας όπως την 
επαναλειτουργία των λιγιτικών 
μονάδων, η κυβέρνηση για άλλη 
μια φορά αεροβατεί στην αβεβαι
ότητα, εκτός αν υποκρύπτονται 
«σενάρια» διευθέτησης....
Το ΠΑΣΟΚ διαχρονικά στέκεται δί
πλα στον εργαζόμενο και ιδιαίτερα 
αυτήν την δύσκολη οικονομική 
περίοδο που η οικονομία πειθαρ
χεί στα συμφέροντα των λίγων. 
Ζητούμαι την αναστολή της από
φασης για ένα εύλογο χρονικό 
διάστημα όπου θα δοθεί η δυνα
τότητα της εξεύρεσης λύσης που 
θα υπηρετεί τα συμφέροντά των 
εργαζομένων και την προοπτική 
της ΠΕ Φλώρινας.

Ενεργειακός συμψηφισμός στον Δήμο Πρεσπών

Τ
ρεις Συμβάσεις Ενεργειακού Συμψηφισμού 
(ηβ( ηΐθΐθπης) με την ΔΕΗ ΑΕ για την σύν
δεση Δημοτικών Φωτοβολταΐκών σταθμών 
υπέγραψε ο Δήμαρχος Πρεσπών, Παναγιώτης 

Πασχαλίδης.
Οι δύο συμβάσεις αφορούν τα αντλιοστάσια Ψαράδων 
και Πλατέως, όπου θα συνδεθούν φωτοβολτάίκά με
γέθους 25,2Κνν και 13,2Κνν αντίστοιχα τα οποία έχουν 
διαστασιολογηθεί έτσι ώστε να παράγουν την ενέρ
γεια που απαιτείται για την εξυπηρέτηση των δικτύων 
ύδρευσης των οικισμών αυτών. Οι φωτοβολταϊκοί 
σταθμοί κατασκευάστηκαν στα πλαίσια του έργου 
ΝΕΤ ΜΕΤΕΚΙΝ6 και πλήρη τίτλο: “Ενσωμάτωση Φω- 
τοβολταϊκών Σταθμών για Ιδιοκατανάλωση με τη Μέ
θοδο του Ενεργειακού Συμψηφισμού σε Δημοτικά 
Κτίρια/Εγκαταστάσεις Αντλιοστασίων και Ενεργειακή 
Αναβάθμιση Οδοφωτισμού & Δημοτικών Υποδομών 
μέσω Αντικατάστασης Συμβατικών Λαμπτήρων με 
φωτιστικά ΙΕΟ”, που έχει ως βασικούς στόχους την 
εξοικονόμηση-ενέργειας, την αυτοπαραγωγή με 
χρήση ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και την ελαχι- 
στοποίηση των επιπτώσεων του δημόσιου φωτισμού 
στη βιοποικιλότητα.
Το έργο ΝΕΤ ΜΕΤΕΒΙΝ6 χρηματοδοτείται από το 
Πρόγραμμα Διασυνοριακής Συνεργασίας ΙπΙθγγθ9 ΙΡΑ 
0Β0 Ελλάδα-Αλβανία 2014-2020.0 Δήμος Πρεσπών 
είναι συντονιστής εταίρος του έργου στο οποίο συ
νεργάζεται με την Εταιρεία Προστασίας Πρεσπών, 
ενώ από την Αλβανία οι συμμετέχοντες εταίροι είναι 
οι Δήμοι ΡυεΙθο και ΚοΙοη]θ..
Η τρίτη αφορά την σύνδεση των Φωτοβολταΐκών 
σταθμών στο Δημαρχείο Πρεσπών μεγέθους 20 και 
15 1<νν ήτοι συνολικού μεγέθους 35Κνν που αφορούν 
την κάλυψη αναγκών κατανάλωσης των κτιρίων και 
φόρτισης των ηλεκτρικών οχημάτων αντίστοιχα.
Ο σταθμός των 201τνν είναι διαστασιολογημένος ώστε 
να καλύπτει τις ανάγκες κατανάλωσης ενέργειας του 
Δημαρχείου Πρεσπών μετά την ενεργειακή αναβάθ
μιση στα πλαίσια του έργου «Βιώσιμες και σχεδόν 
Μηδενικών Εκπομπών Κοινότητες και ο ρόλος των 
Δημόσιων Κτιρίων» με ακρωνύμιο ηΖΕΟοηη χρημα
τοδοτείται από το πρόγραμμα ΙηΙθΐτθ9-ΙΡΑ 0Β0 Ελ
λάδα - Αλβανία 2014-2020 υπηρετώντας τον ειδικό 
στόχο 1.3 του προγράμματος για αύξηση της ενεργει
ακή αποδοτικότητας και της χρήσης ανανεώσιμων 
πηγών ενέργειας.

Τέλος ο σταθμός των 15Κνν είναι διαστασιολογημένος 
κατάλληλα για να καλύπτει τις ανάγκες φόρτισης των 
ηλεκτροκίνητων οχημάτων στα πλαίσια του έργου 
«Ενσωμάτωση Πράσινης Κινητικότητας στις Πόλεις» 
με ακρωνύμιο «έτθθπ-ΙηΙθτ-θ-ΜοβίίίΙγ» στα πλαίσια 
του προγράμματος ΙΝΤΕΡΡΕ6-ΙΡΑ ΘΒΘ 6ΡΕΕ0Ε -ΡΕ- 
ΡυΒϋθ ΟΡ ΝΟΡΤΗ ΜΑΟΕϋΟΝΙΑ 2014-2020 
Οι δράσεις αυτές ολοκληρώνουν την υλοποίηση του 
συνολικού σχεδιασμού του Δήμου Πρεσπών για την 
βελτίωση της ενεργειακής αποδοτικότητας μέχρι το 
2020 που είχε στόχο την μείωση του ανθρακικού 
αποτυπώματος του Δήμου. Με βάση τον νέο σχεδία
σμά με χρονικό ορίζοντα το 2030 ο Δήμος φιλοδοξεί 
να έχει αρνητικό ανθρακικό αποτύπωμα.
Σε μια περίοδο που οι τιμές της ενέργειας εκτοξεύον
ται δημιουργώντας σοβαρά προβλήματα στα οικονο
μικά, μεταξύ άλλων, και της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, 
ο Δήμος Πρεσπών, με τις συμβάσεις αυτές, καθίστα
ται πλέον αυτοπαραγωγός Ανανεώσιμων Πηγών 
Ενέργειας, δήλωσε σχετικά ο Δήμαρχος Πρεσπών 
Παναγιώτης Πασχαλίδης, συμβάλλοντας στην αντι
μετώπιση του φαινομένου του θερμοκηπίου ενώ 
ταυτόχρονα ελαφραίνει το κόστος ηλεκτρικής ενέρ
γειας που χρειάζεται για ύδρευση, θέρμανση και ηλε
κτροκίνηση.

Ευχαριστήριο

Ε
κ μέρους των φιλοξενούμενων παιδιών, 
των εργαζομένων και του Διοικητικού Συμ
βουλίου του Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, ευχαριστούμε 

θερμό τα ευρβε ιηαείτβ* ΚΡΗΤΙΚΟΣ που προσέ-

φεραν χυμούς και πίτες για τα φιλοξενούμενα 
παιδιά του Κέντρου.
Ενέργειες και προσφορές σαν και αυτή αποδει- 
κνύουν την έμπρακτη αλληλεγγύη και αγάπη 
στον συνάνθρωπο και στα παιδιά και αποτελούν 
παράδειγμα προς μίμηση για όλους.

Με τιμή
Ο Πρόεδρος Δ.Σ. - Παρδαλής Σ. Ιωάννης
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Ολοκληρώθηκε το πρώτο σκέλος του Προγράμματος Ανταλλαγής 
Νέων με τίτλο: “ΗϊςΗ 5" - Ελλάδα, Ιρλανδία

* *

ιΌμιλος Ενεργών Νέων Φλώρινας (ΟΕΝΕΦ) συμμετέχει σε 
1 διεθνές δίκτυο οργανισμών νεολαίας και προσφέρει ευκαι

ρίες κινητικότητας σε νέους και νέες. Στο πλαίσιο αυτό και 
σε συνεργασία με τον ιρλανδικό οργανισμό Νεολαίας “ΤϊρρβΓβΓγ 
ΚεςίοηαΙ ΥουΐΗ δθΓνϊεβ”, ολοκληρώθηκε το πρώτο σκέλος του 
σχεδίου ανταλλαγής νέων, με τίτλο: 'ΉίςΗ 5", στο πλαίσιο του 
προγράμματος ΕΓ38>ηυ5+, το οποίο υλοποιήθηκε στην πόλη της 
Φλώρινας, από τις 4 Ιουλίου μέχρι τις 11 Ιουλίου 2022.
Στο εν λόγω Σχέδιο συμμετείχαν συνολικά 40 νέες και νέοι ηλικίας 14 
- 17 ετών, από την Ιρλανδία και την Ελλάδα εκ των οποίων 20 νέες και 
νέοι εθελοντές από την Φλώρινα, μέλη του Ομίλου Ενεργών Νέων 
Φλώρινας. Κατά τη διάρκεια των δραστηριοτήτων του σχεδίου, οι συμ- 
μετέχοντες/ουσες μίλησαν ανοιχτά τόσο για τη σωματική όσο και για 
την ψυχική τους υγεία, εντόπισαν πολλούς διαφορετικούς τρόπους 
ευημερία, αλληλεπίδρασαν με άτομα από διαφορετική χώρα και βίωσαν 
ένα αίσθημα ανεκτικότητας και αποδοχής, μέσα από τη συνεργασία και 
τη σύνδεση μέσα σε ένα σύνθετο πολιτισμικό υπόβαθρο γνωρίζοντας 
την έννοια του Ευρωπαίου πολίτη.
Επιπλέον, μέσω της ενεργούς εμπλοκής των νέων στις δράσεις του 
σχεδίου ανταλλαγής, οι νέοι και νέες ασχολήθηκαν με μία σειρά σωμα
τικών δραστηριοτήτων, έχοντας την ευκαιρία να παρατηρήσουν και να 
εξερευνήσουν τις πολιτισμικές διαφορές που υπάρχουν γύρω από την 
ψυχική υγεία. Επίσης, οι συμμετέχοντες/ουσες εξέτασαν σε βάθος πολ
λούς τρόπους ευεξίας, καλλιεργώντας την διαπολιτισμική ενσυναίσθηση, 
μοιράζοντας τις εμπειρίες τους και τις γνώσεις που έχουν αποκτήσει. 
Αναμένεται το δεύτερο σκέλος του σχεδίου, το οποίο θα υλοποιηθεί 
στο ΤϊρρθΓ3Γγ της Ιρλανδίας από τις 15 μέχρι τις 22 Αυγούστου 2022, 
με τη συμμετοχή 20 ενεργών νέων από τη Φλώρινα και το Αμύνταιο.

Οι Νέοι Μπροστά!

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 16/05/2024 05:59:54 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022 η ην

Πέτη Πέρκα: «Η ΔΕΗ κρατάει το 50% των 
λιγνιτικών εδαφών και όχι το 1/3 όπως

είχε υποσχεθεί η Κυβέρνηση»
Εισήγηση της Π. Πέρκα στην 

Ολομέλεια για την Κύρωση της 
προγραμματικής σύμβασης της 
παρ.4 του άρθρου 155 του ν.

4759/2020 ΔΕΗ -Μετάβαση ΑΕ 
- Δημόσιο

Κ
ύριε Υπουργέ δεν αντι- 
κρούσατε τίποτα από την 
κριτική που σας άσκησα.

Και δεν είναι απλά τεχνικά θέματα, όπως είπατε, 
είναι ξεκάθαρα πολιτικό το θέμα της προγραμμα
τικής σύμβασης για την αποκατάσταση και τη με
ταβίβαση των εδαφών. Αποτυπώνει την πολιτική 
σας επιλογή να μη στηρίξετε τις λιγνιτικές πε
ριοχές.
Για αυτό άλλωστε δεν ικανοποιήσατε τα αιτήματα των 
τοπικών αρχών, για συμμετοχή τους ως συμβαλλό
μενα μέρη στις προγραμματικές συμβάσεις, τόσο της 
παρ.3 όσο και της παρ.4 αλλά και στην μετοχική σύν
θεση της Μετάβαση Α.Ε.
Υπενθυμίζω ότι η Παγκόσμια Τράπεζα πρότεινε στο 
ερν (όχημα ειδικού σκοπού) να μετέχουν η ΔΕΗ, η 
περιφέρεια, οι ενεργειακοί δήμοι, ΜΚΟ της κοινωνίας 
των πολιτών, πανεπιστήμια, εξειδικευμένοι οργανι
σμοί, και ΕΕ / διεθνείς οργανισμοί, 
θεωρώ τουλάχιστον αντιεπιστημονικό να δίνεται η 
δυνατότητα στη ΔΕΗ να υλοποιεί νέες χρήσεις, δη
λαδή να κάνει χωροταξία πέρα και έξω από τις τοπι
κές κοινωνίες. 0 όρος «υλοποίηση νέων χρήσεων» 
μπορεί να εννοηθεί μόνο υπό το πρίσμα της εφαρμο
γής του χωρικού σχεδιασμού που έχει ακολουθήσει 
όλες τις νόμιμες διαδικασίες με διαβούλευση κτλ.
Η ορθή διαδικασία βάσει της επιστήμης θα ήταν 
πρώτα να εκδοθεί το νέο Περιφερειακό Χωροταξικό 
Πλαίσιο, στη συνέχεια τα ΤΠΣ (Τοπικά Πολεοδομικά 
Σχέδια) ή τα ΕΠΣ (Ειδικά Πολεοδομικά Σχέδια) να 
προβλέψουν τις ζώνες και τις χρήσεις γης και μετά η 
υλοποίηση των νέων χρήσεων γης. Ειδικότερα σε ότι 
αφορά στα ΕΠΣ σύμφωνα με απάντηση σε ερώτησή 
μου, θα είναι έτοιμα, τέλη 2023 και το τερυτροδίης 
(αποκατάσταση βάσει των νέων χρήσεων γης) από 
το 2024 και βλέπουμε.
Με ποια μελέτη ή εκτίμηση κόστους προκύπτει ότι το 
κόστος αποκατάστασης από το οποίο θα απαλλαγεί 
η ΔΕΗ, αφού θα την αναλάβει το Δημόσιο μέσω της 
Μετάβαση Α.Ε. (5Ρν); Είναι συγκρίσιμο με την αξία 
των εδαφών που θα μεταβιβαστούν από τη ΔΕΗ στη 
Μετάβαση Α.Ε; Καμία απάντηση.
Η αξία της συναλλαγής είναι άγνωστη και θα προσ
διοριστεί από ανεξάρτητο εκτιμητή στο μέλλον. Και 
όμως χωρίς εκτίμηση κόστους αποκαταστάσεων, 
χωρίς σχετική μελέτη αποκατάστασης, υπάρχει πρό
βλεψη για 242 εκ. (πλέον ΦΠΑ) από το Ταμείο Ανά
καμψης για την αποκατάσταση 60.000 στρεμμάτων 
λιγνιτικών εδαφών.
Αφήνετε αρρύθμιστο ένα μεγάλο μέρος των λιγνιτι- 
κών εδαφών. Ενώ οι εκτάσεις των λιγνιτικών πεδίων 
είναι πάνω από 250.000 στρέμματα, στην προγραμ
ματική σύμβαση εντοπίζονται 186.071 στρέμματα. 
Υποθέτουμε ότι η διαφορά αυτή είναι τα ενεργά ορυ
χεία. Γενικά όμως πρέπει να υπάρχει συνολικός σχε- 
διασμός που θα συναρτάται με το χρονοδιάγραμμα 
της απολιγνιτοποίησης.
Δεν τηρήθηκαν οι υποσχέσεις της Κυβέρνησης ότι η 
ΔΕΗ θα κρατήσει το 1/3 της έκτασης και θα επιστρέ
φει τα 2/3 στο δημόσιο. Τελικά βλέπουμε ότι η ΔΕΗ 
κρατάει για δίκιά της χρήση σχεδόν το 50% των εκτά
σεων. Το 46% για ΦΒ της ΔΕΗ και το 52% επιστρέ- 
φεται στο δημόσιο, και 2% σε εκτάσεις που έχουν 
παραχωρηθεί.
Λέγατε ότι με την προγραμματική σύμβαση, το δημό
σιο θα πάρει πίσω 164.000 στρέμματα, τελικά η ΔΕΗ, 
μεταβιβάζει στο δημόσιο μόνο 97.008. Και όπως ενη

μερωθήκαμε από την Αναπτυξιακή 
Αρκαδίας ΑΕ, στην Μεγαλόπολη, 
έκταση που ανήκει στον Δήμο, την 
έχετε συμπεριλάβει στις εκτάσεις 
που θα μεταβιβάσει η ΔΕΗ στην Με
τάβαση ΑΕ.
Κρατάει λοιπόν η ΔΕΗ 85.433 
στρεμ. για τα 2.5 9193 ώστε να προ
χωρήσει η συνεργασία της ΔΕΗ με 
την γερμανική εταιρία Κ\/νΕ. Αν τα 

2,5 9Ι93 γινόταν από Ενεργειακές Κοινότητες, θα 
ήταν αποδεκτό, αφού θα είχαμε διάχυση οφέλους 
στις τοπικές κοινωνίες. Η ΔΕΗ έχει κάνει δύσκολα 
έργα μόνη της, 11.000 χιλ. δίκτυα, ΑΗΣ σύγχρονους 
όπως η Μελίτη και η Πτολεμάίδα 5. Τα ΦΒ είναι απλό 
έργο, δεν απαιτείται ιδιαίτερη τεχνογνωσία, δεν κα
ταλαβαίνω σε τι χρειάζεται η ΗΜΕ. Προφανώς στο 
πλαίσιο της δήλωσης του Πρωθυπουργού στους 
Γερμανούς επιχειρηματίες ότι θα κερδίσουν και αυτοί. 
Η Β\Λ/Ε (μια από τις 3 μεγαλύτερες ενεργειακές εται
ρίες στη Γερμανία) είναι έμμεσα κρατικοποιημένη, 
αφού το μεγαλύτερο ποσοστό της - περίπου 70% το 
κατέχουν οι δήμοι και οι κοινότητες - με αποτέλεσμα 
τα έργα μετάβασης εκεί λόγω της ευρείας συμμετο
χής να έχουν και αποδοχή. Μάλιστα στα έργα αποκα
τάστασης των ορυχείων δεν βάζουν ΦΒ. Τα κάνουν 
όλα γεωργική γη. Και έρχονται εδώ και καταλαμβά-· 
νουν μαζί με τη ΔΕΗ τεράστια έκταση στερώντας την 
από τον πρωτογενή τομέα. Δεν έχει ξανασυμβεί που
θενά στον κόσμο. Ίσως σε αχανείς περιοχές χωρίς οι
κισμούς τόσο μεγάλες εκτάσεις για ΦΒ.
Εμείς έχουμε σαφή πρόταση για την μεταβίβαση και 
την επαναπόδοση τους στις τοπικές κοινωνίες και 
στον πρωτογενή τομέα. Αποδεχόμαστε το αίτημα των 
τοπικών κοινωνιών που συνάδει και με την μέθοδο 
Ι_υτ3 της παγκόσμιας τράπεζας, πρέπει να δοθούν τα 
εδάφη κυρίως στον πρωτογενή τομέα. Όπως άλλω
στε προέβλεπαν και οι υφιστάμενες Α.Ε.Π.Ο.
Για την καταστροφή που έχει επέλθει στην Δ. Μακε
δονία και στη Μεγαλόπολη πρέπει να δοθούν αντι
σταθμιστικά. Ειδικά η Αχλάδα και η Βεύη - είναι 
απαράδεκτο και μη αποδεκτό το επιχείρημα - ότι η 
αποκατάσταση των εδαφών αφορά μόνο εκτάσεις της 
ΔΕΗ και επειδή τα ορυχεία αυτά είναι ιδιωτικά δεν εν-' 
τάσσονται στο πλάνο της κυβέρνηση. Μάλιστα με τις 
πρόσφατες εξελίξεις με την απόφαση του ΥΠΕΝ που 
κήρυξε έκπτωτο τον ιδιώτη που εκμεταλλεύεται τα 
ορυχεία της Αχλάδας η πολιτεία πρέπει να βρει άμεσα 
λύση, τόσο για τους εργαζόμενους όσο και για τους 
πολίτες της τοπικής κοινότητας. Πρέπει να ικανοποι
ηθούν τα αιτήματα της κοινότητας Αχλάδας. 
Ασχέτως με το πώς θα λυθούν οι διαφορές με τον 
ιδιώτη, οι εργαζόμενοι και το χωριό πρέπει να εξα
σφαλιστούν. Όπως επίσης και η ενεργειακή ασφάλεια 
της χώρας. Ο ΑΗΣ Μελίτης που τροφοδοτείται από τα 
λιγνιτωρυχεία της Αχλάδας είναι η πλέον σύγχρονη 
μονάδα και πολύ φοβάμαι ότι η εμπλοκή σε μακρο
χρόνιους δικαστικούς αγώνες θα αφήσει και το 
χωριό έρμαιο της τύχης του να διαθέτει κοιτάσματα 
λιγνίτη και τους εργαζόμενους απλήρωτους, και τους 
έμμεσα πληττόμενους χωρίς κύκλο εργασιών, αλλά 
θα στερήσει και από τη χώρα στην πλέον κρίσιμη 
συγκυρία τη συμβολή του ΑΗΣ Μελίτης στο μίγμα της 
ηλεκτροπαραγωγής.
Η προγραμματική σύμβαση που σήμερα συζητάμε, 
με τις τοπικές κοινωνίες απούσες, είναι εις βάρος του 
ελληνικού δημοσίου και προς όφελος της ΔΕΗ Α.Ε. 
Δικαίως λοιπόν ανησυχεί η κυβέρνηση για τη δημο- 
κοπική της κατρακύλα στις λιγνιτικές περιοχές της 
χώρας. Οι συχνές επισκέψεις κυβερνητικών στελε
χών δεν αρκούν για να αντιστραφεί το κλίμα, θα έρθει 
η ώρα των εκλογών, ελπίζω πολύ σύντομα και η κυ
βέρνηση θα πληρώσει τις λανθασμένες επιλογές της 
και στις λιγνιτικές περιοχές.

Ψηφίστηκε τροπολογία για την αποζημίωση 
των ζημιών σε προανθικό στάδιο

Τ
ην Τρίτη, 12 Ιουλίου 2022, ψηφίστηκε η 
σχετική τροπολογία (1367/206 11.7.2022) 
για την αποζημίωση των ζημιών που προ- 
κλήθηκαν την Άνοιξη του 2021 στις δενδροκαλ- 

λιέργειες που βρίσκονταν σε προανθικό στάδιο 
και βάσει νομοθεσίας υπήρχαν σοβαρές δυσκο
λίες στις αποζημιώσεις από τον ΕΛΓΑ γιατί ήταν 
εκτός κανονισμού του ΕΛΓΑ.
Μετά από συνεχείς και επίμονες πιέσεις των βουλευ
τών Φλώρινας και Κοζάνης της Νέας Δημοκρατίας, 
ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, 
αναζήτησε σχετική νομοθετική φόρμουλα ώστε να 
ξεπεράσει τα όποια εμπόδια και να πράξει το δίκαιο

που είναι η αποζημίωση των πληγέντων καλλιεργη
τών.
Σε συνεργασία με το Υπουργείο Οικονομικών, δε
σμεύτηκαν τα σχετικά κονδύλια για τις αποζημιώσεις 
και με τη δημοσίευση της τροπολογίας στην Εφημε
ρίδα της Κυβέρνησης, η οποία θα γίνει τις επόμενες 
μέρες, θα ανοίξει ο δρόμος για την αποζημίωση των 
δικαιούχων μέχρι τα τέλη Ιουλίου.
Αλλη μια δέσμευση του Πρωθυπουργού, του Υπουρ
γού Αγροτικής Ανάπτυξης και του βουλευτή-ΝΔ 
Φλώρινας προς τους αγρότες υλοποιείται.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Επίσκεψη του βουλευτή Γιάννη 
Αντωνιάδη στο υπουργείο 

Εσωτερικών και συνάντηση με
τον υπουργό Μάκη Βορίδη

Τ
ην Τρίτη, 12 Ιουλίου 2022, ο βουλευτής Φλώρινας κ. Γιάννης 
Αντωνιάδης επισκέφτηκε το υπουργείο Εσωτερικών όπου 
είχε συνάντηση με τον υπουργό κ. Μάκη Βορίδη και με την 
Υπηρεσιακή Γραμματέα του υπουργείου, κα Γεωργία Βαλατσού.

Κύριο θέμα της συνάντησης ήταν η παραχώρηση ακινήτου στην Κοι
νότητα Τροπαιούχου. 0 βουλευτής επεσήμανε τόσο στον κ. Βορίδη όσο 
και στην κα Βαλατσού ότι η συγκεκριμένη παραχώρηση έχει καθυστε
ρήσει πάρα πολύ δημιουργώντας πρόβλημα στον προγραμματισμό της 
Κοινότητας Τροπαιούχου και συγκεκριμένα στον πρόεδρο κ. θεοχάρη 
Χαραβιτσίδη ο οποίος για το συγκεκριμένο θέμα έχει πραγματικά κο
πιάσει και ασχολείται πάνω από δύο χρόνια.

Αμφότεροι διαβεβαίωσαν το βουλευτή πως από τπ στιγμή που θα πα
ραλάβουν την απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, οι διαδικασίες θα 
είναι ταχύτατες και μετά το καλοκαίρι θα έχουμε τη θετική έκβαση. Στη 
συνέχεια, ο βουλευτής ενημέρωσε τον κ. υπουργό για μια σειρά από 
θέματα που αντιμετωπίζουν οι τρεις Δήμοι της ΠΕ Φλώρινας τα οποία 
οξύνονται περισσότερο λόγω της γειτνίασης με Αλβανία και με ΡΥΡΟΜ. 
Ο κ. Βορίδης δεσμεύτηκε να επισκεφτεί την ΠΕ Φλώρινας στα μέσα Σε
πτεμβρίου και να συζητήσουν επιτόπου τα συγκεκριμένα θέματα. Επί
σης, ο βουλευτής ευχαρίστησε τον κ. υπουργό για την άμεση 
ανταπόκριση και επίλυση του θέματος που αφορά στην υποστήριξη για 
θέματα πολεοδομίας των Δήμων Αμυνταίου και Πρεσπών.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

ΝΩΤΑΣ Π. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ - Μ.Ο. Μ5ο.ΡΗϋ (ε) 
Ακαδημαϊκός Υπότροφος - Αριστοτέλειο 

Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 6946898736

ηηαϊΙ: Ι<οη5ΐ3ηΙίηο5_ηοΐ35@Ηο(ιη3Ϊΐ.οοπι

Ιατρείο καθηγητή Αναστάσιου Ωοολονά
Μητροπόλεως 51, 6ος όροφος 

Θεσσαλονίκη, τηλ. 2310288068

Κέντρο Πολλαπλήε Σκλήρυνσηο 
Κλινική Άγιος Λουκάς - Πανόραμα 

Θεσ/νίκης 
Τηλ. 2310390544

Εργαστήριο Κλινικήε 
Νευροφυσιολογίας Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1, 
3ος όροφος Θεσσαλονίκη
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ηχω ίο ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022

Επιτυχημένο το τελικό Συνέδριο Ο Δήμαρχος Φλώρινας σε συνάντηση εργασίας για το
5ιπαΓί Μ(αΙβΓ 5ανβ

Μ
ε ιδιαίτερη επιτυχία πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή, 15 
Ιουλίου 2022, το Τελικό Συνέδριο του Ευρωπαϊκού συγ- 
χρηματοδοτούμενου έργου 5πΐ3ΐ-τ\Λ/3ΐβΓ53νθ, στην Αίθουσα 
Πολλαπλών Χρήσεων “Λάζαρος Ναλπαντίδης” στο Δημαρχείο 

Πρεσπών, στο Λαιμό.
Στόχος της Εκδήλωσης ήταν η παρουσίαση των αποτελεσμάτων και 

της σημασίας του έργου με πλήρη τίτλο: «5πη3ΐτνν3ΐθΐ·53ν6-Ανάπτυξη 
συστήματος αισθητήρων για την παρακολούθηση σε πραγματικό χρόνο 
και τη μείωση διαρροών σε δημοτικά συστήματα ύδρευσης (Α γθθΙ Ιιγπθ 
ΓηοηίΙοπη9 3ηά Ιθ3ί<39θ άθώεΐίοη 3ηά ΓθόυεΙίοη εγείθηη ίη \λ/31θγ άίδ- 
ΙπόυΙίοη ηθίννοτΚδ)», το οποίο χρηματοδοτείται από το Πρόγραμμα Δια
συνοριακής Συνεργασίας ΙπΙθγτθ9 ΙΡΑ «Ελλάδα - Δημοκρατία της 
Βόρειας Μακεδονίας 2014-2020».
Το έργο 5ΓΠ3Γί\Λ/3ΐθΓ53νθ, κύριο αντικείμενο του οποίου αηοτέλεσε για 
το Δήμο Πρεσπών, η αναβάθμιση των δικτύων ύδρευσης σε αγροτικές 
περιοχές με χρήση καινοτόμων τεχνολογιών στην περιοχή του Δήμου, 
ολοκληρώνεται επιτυχώς στις 31 Ιουλίου 2022 και υλοποιείται από τον 
Δήμο Πρεσπών (Επικεφαλής Εταίρος και συντονιστής όλου του έργου), 
το Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης, τη Δημοτική Επιχείρηση 
Ύδρευσης και Αποχέτευσης της πόλης Βθδθη και το Πανεπιστήμιο Κυ
ρίλλου και Μεθοδίου των Σκοπιών.
Στην εκδήλωση συμμετείχαν δεκάδες στελέχη ΟΤΑ Α και Β' βαθμού 
καθώς και επιστήμονες μηχανικοί και από τις δυο χώρες. Στο πλαίσιο 
αυτό παρουσιάστηκαν από εκπροσώπους των φορέων του έργου αλλά 
και εξειδικευμένους επιστήμονες και εταιρίες που δραστηριοποιούνται 
στον χώρο, οι δράσεις και τα αποτελέσματα και στις δύο περιοχές εν
διαφέροντος του έργου, δηλαδή στην περιοχή του Δήμου Πρεσπών 
στην Ελλάδα και στην ευρύτερη περιοχή του Βθδθη στη γειτονική χώρα 
ενώ έγινε και αναλυτική συζήτηση για τα συμπεράσματα της δράσης. 
Το Τελικό Συνέδριο του έργου ξεκίνησε με σύντομους χαιρετισμούς 

από τον Δήμαρχο Πρεσπών, κ. Παναγιώτη Πασχαλίδη, τον Καθηγητή 
Παναγιώτη Πρίνο του Τμήματος Πολιτικών Μηχανικών του Α.Π.Θ., τον 
Γενικό Διευθυντή της Δημοτικής Επιχείρηση Ύδρευσης και Αποχέτευ
σης της πόλης Ρθδθη, κ. ΜογοθΙ Ρυδυ, ενώ αναγνώστηκε χαιρετισμός 
της βουλευτού Φλώρινας κας Πέτης Πέρκα.
Στη συνέχεια, έγινε και μια σύντομη παρουσίαση του έργου 5Γη3Γΐ\Λ/3- 
Ιθτ53νθ από τον κ. θάνο Παπότη, από την εταιρία ΕΥΡΩΣΥΜΒΟΥΛΟΙ Α.Ε. 
(σύμβουλος διαχείρισης του Δ.Πρεσπών στο συγκεκριμένο έργο) ενώ 
ο Γενικός Γραμματέας του Δήμου Πρεσπών, Δρ. Μιχάλης Πετράκος, 
αναφέρθηκε εκτενώς στην προσέγγιση του 5ιτΐ3Γΐ\Λ/3ΐθΓ53νθ ως προς 
το πρόβλημα της αποδοτικής και αποτελεσματικής υδροδότησης στο 
Δήμο Πρεσπών, επιχειρηματολογώντας κυρίως για την οικονομική 
αποδοτικότατα της ολοκληρωμένης προσέγγισης (επιστημονική ανά
λυση, εντοπισμός προβλημάτων, αναβάθμιση εξοπλισμού και τοπικές 
επιδιορθώσεις, παρακολούθηση) του έργου που παραδίδει αναβαθμι
σμένα δίκτυα σε 5 χωριά του Δήμου με κόστος κοντά στο 1/10 του κό
στους αντικατάστασης.
Η πρώτη ενότητα του Τελικού Συνεδρίου ολοκληρώθηκε με την ανα

λυτική παρουσίαση από τον Καθηγητή θοφη ΝΒάζίηδΚί (από το Πανε
πιστήμιο Κυρίλλου και Μεθοδίου στα Σκόπια) των αποτελεσμάτων του 
έργου, τις θετικές επιδράσεις και τα οφέλη για τον Δήμο Βθδβη.
Με την έναρξη της δεύτερης ενότητας της εκδήλωσης, έγινε εκτενής 

παρουσίαση, από τον Καθηγητή Παναγιώτη Πρίνο και την Δρ. Πανα
γιώτα Γαλιατσάτου (από το Α.Π.Θ.), της χαρτογράφησης και προσομοί
ωσης των δικτύων ύδρευσης του Δήμου Πρεσπών, που υλοποιήθηκε 
στο πλαίσιο του έργου, όπως επίσης και της ανάπτυξης ενός ολοκλη
ρωμένου συστήματος παρακολούθησης για την εξοικονόμηση ύδατος 
και τη μείωση διαρροών στην περιοχή του Δήμου.
Ακολούθως, ο κ. Δημήτρης Κουβάς (από την εταιρία 50ΙΕΝΤΑ0Τ Α.Ε.) 
αναφέρθηκε στα τηλεμετρικά δίκτυα ποσοτικών & ποιοτικών παραμέ
τρων υδάτων όπως αυτά υλοποιήθηκαν στο πλαίσιο του έργου.
Η δεύτερη ενότητα του Τελικού Συνεδρίου ολοκληρώθηκε με την ομι

λία του κ. Θανάση Βαχαρίδη (από την εταιρία 01ΥΜΡΙ05 Α.Ε.) ο οποίος 
παρουσίασε στους συμμετέχοντες αναλυτικά στοιχεία του έργου «Προ
μήθεια, εγκατάσταση και θέση σε λειτουργία ολοκληρωμένου συστή
ματος Τηλελέγχου - Τηλεχειρισμού και εξασφάλισης επάρκειας του 
δικτύου ύδρευσης Δήμου Πρεσπών».
Το Τελικό Συνέδριο του έργου 5ηη3ΐτνν3ΐθΓ53νθ, το οποίο ουσιαστικά 
σηματοδότησε και την ολοκλήρωση όλου του έργου, 1 έκλεισε1 με μια 
ενδιαφέρουσα συζήτηση ανάμεσα στους συμμετέχοντες ως προς τα θέ
ματα που αναπτύχθηκαν κατά τη διάρκεια της Εκδήλωσης, με ειδική 
αναφορά στις ωφέλειες και στα προβλήματα που έλυσε το έργο στο 
Δήμο Πρεσπών, όπως η χαρτογράφηση και προσομοίωση των δικτύων 
ύδρευσης του Δήμου, η ανάπτυξη συστήματος παρακολούθησης για 
την εξοικονόμηση ύδατος και τρόποι αντιμετώπισης & μείωσης του μη 
τιμολογούμενου νερού.
Οι διοργανωτές ευχαριστούν θερμά τις παρακάτω εταιρείες για την 

συμβολή τους στην πραγματοποίηση του τελικού συνεδρίου θπηαιΊ 
\Λ/31θγ 5ονθ

πρόγραμμα κΠρωτοβουλία για τις λιγνιτικές περιοχές
υπό μετάβαση» της Ευρωπαϊκής Επιτροπής

Σ
ε συνάντηση εργασίας στην 
πόλη ΒΚοΙα, στο πλαίσιο του 
προγράμματος «Πρωτοβου
λία για τις λιγνιτικές περιοχές 

υπό μετάβαση» της Ευρωπαϊκής 
Επιτροπής, συμμετείχε ο Δήμαρ
χος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαν- 
νάκης.
Βασικός στόχος του προγράμματος 
είναι η δίκαιη μετάβαση χωρών και 
περιφερειών της Ευρώπης από τον 
άνθρακα προς μία ουδέτερη οικο
νομία. Στη συγκεκριμένη συνάν
τηση, τέθηκε υπό συζήτηση η 
στήριξη των περιοχών Βίίοΐ3 και 
Κίεενο στην επικείμενη απολιγνιτο- 
ποίηση με τη μεταφορά τεχνογνω
σίας και καλών πρακτικών από την 
ελληνική πλευρά.
0 κ. Γιαννάκης αναφέρθηκε στο Σχέδιο Δίκαιης Ανα
πτυξιακής Μετάβασης της χώρας μας, στα προβλή
ματα που παρουσιάζονται, αλλά και στις προοπτικές 
που διανοίγονται για μια δίκαιη μετάβαση στην πε
ριοχή μας. Τόνισε ιδιαίτερα το ζήτημα των θέσεων

εργασίας, των αποκαταστάσεων λιγνιτικών περιοχών 
και της στήριξης της τοπικής οικονομίας, ενώ παράλ
ληλα χαρακτήρισε σημαντική τη συνεργασία των δύο 
χωρών για την από κοινού αντιμετώπιση των νέων 
δεδομένων και την αξιοποίηση των ευκαιριών από 
την μετάβαση στην μεταλιγνιτική εποχή.

Σύλληψη τριών ατόμων σε περιοχή της
Φλώρινας για παραβάσεις της νομοθεσίας 

περί ναρκωτικών και περί όπλων
Μεταξύ άλλων κατασχέθηκαν 2 
δενδρύλλια κάνναβης, σύστημα 
υδροπονικής καλλιέργειας και 1 

ζυγαριά ακρίβειας

Σ
υνελήφθησαν την Τρίτη (12- 
07-2022) το απόγευμα σε 
περιοχή της Φλώρινας, από 
αστυνομικούς του Τμήματος Συ

νοριακής Φύλαξης Κάτω Κλει
νών Φλώρινας, τρεις (3) 
ημεδαποί, ηλικίας 31, 22 και 21 
ετών, για καλλιέργεια δενδρυλ
λίων κάνναβης, κατοχή ναρκω
τικών ουσιών καθώς και για παράβαση του 
νόμου περί όπλων, κατά περίπτωση. 
Συγκεκριμένα, χθες το απόγευμα σε περιοχή της 
Φλώρινας συνελήφθησαν από προαναφερόμενους 
αστυνομικούς, ο 31χρονος και ο 22χρονος, διότι σε 
έλεγχο που πραγματοποιήθηκε βρέθηκε στην κατοχή 
τους και κατασχέθηκε από ένα αυτοσχέδιο τσιγάρο 
κάνναβης.
Ακολούθως, πραγματοποιήθηκαν έρευνες στις οικίες 
των ανωτέρω δραστών σε περιοχή της Φλώρινας, 
όπου βρέθηκαν και κατασχέθηκαν διάφορες ποσό
τητες ναρκωτικών ουσιών, 1 μαχαίρι καθώς και σύ
στημα υδροπονικής καλλιέργειας.
Ειδικότερα, διαπιστώθηκε ότι ο 31χρονος είχε ανα
πτύξει στην οικία του σύστημα υδροπονικής καλλιέρ
γειας δενδρυλλίων κάνναβης και καλλιεργούσε από 
κοινού με τον 21χρονο, -2- δενδρύλλια κάνναβης, 
ύψους 20 και 35 εκατοστά. Το προαναφερόμενο σύ
στημα υδροπονικής καλλιέργειας, όπως και τα δεν
δρύλλια κάνναβης κατασχέθηκαν.
Επιπρόσθετα, βρέθηκαν και κατασχέθηκαν:
• -80,91 - γραμμάρια ακατέργαστης κάνναβης,
• αποξηραμένοι κλώνοι κάνναβης βάρους -19,2- 
γραμμαρίων,
• -2- σπόροι κάνναβης και 
• -1- ζυγαριά ακρίβειας
Τέλος, σε έρευνα που πραγματοποιήθηκε στην οικία 
του 22χρονου βρέθηκαν και κατασχέθηκαν μικροπο- 
σότπτα ακατέργαστης κάνναβης και -1 - μαχαίρι (στι
λέτο) μήκους -27- εκατοστών.
Προανάκριση ενήργησε το Τμήμα Συνοριακής Φύλα

ξης Κάτω Κλεινών Φλώρινας, ενώ οι συλληφθέντες 
με τη δικογραφία που σχηματίσθηκε σε βάρος τους, 
οδηγήθηκαν στην κα. Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών 
Φλώρινας.
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Συνοδευτικές Δράσεις, Υπηρεσίες 
και Συνεδρίες Κοινωνικής
Ένταξης, Δημιουργικής

Απασχόλησης και 
Πολιτισμού

τ*ε»ί$»α*

Η
 Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, ως Επικεφαλής Εταίρος 
των Κοινωνικών Συμπράξεων του ΤΕΒΑ της Περιφέρειας 
Δυτικής Μακεδονίας οτο πλαίσιο του «Επιχειρησιακού Προ
γράμματος Επισιτιστικής και Βασικής Υλικής Συνδρομής ΤΕΒΑ» 

και σε συνεργασία με τις Περιφερειακές ενότητες Κοζάνης, Κα
στοριάς, Φλώρινας και Γρεβενών υλοποιούν συνοδευτικές δρά
σεις κοινωνικής ένταξης και δημιουργικής απασχόλησης των 
ωφελούμενων του ΤΕΒΑ που περιλαμβάνουν:

- Υπηρεσίες Ψυχοκοινωνικής Στήριξης 
- Υπηρεσίες Διατροφικών Συμβουλών 

- Αθλητικές δραστηριότητες 
- Πολιτιστικές- παιδαγωγικές δράσεις 
- Συμβουλές Οικονομικού χαρακτήρα 

- Συμβουλές Νομικού χαρακτήρα

Πολλές από τις ομαδικές συνοδευτικές δράσεις όπως είναι τα θεατρικά 
- πολιτιστικά εργαστήρια, οι αθλητικές δραστηριότητες καθώς και οι 
διατροφικές συνεδρίες, πραγματοποιούνται διαδικτυακά μέσα από μια 
ηλεκτρονική πλατφόρμα του ζοογπ, στην οποία έχουν ελεύθερη πρό
σβαση οι ωφελούμενοι, στις ημερομηνίες που έχουν προγραμματιστεί. 
Επίσης οι ωφελούμενοι έχουν τη δυνατότητα να παρακολουθούν δια
δικτυακά, δια ζώσης ή τηλεφωνικά λόγω της πανδημίας, εξατομικευ- 
μένες συνεδρίες ψυχοκοινωνικής στήριξης, συμβουλές οικονομικού 
ή/και νομικού χαρακτήρα, από εξειδικευμένους επιστήμονες.
Οι ωφελούμενοι μπορούν να ενημερώνονται για τις υπηρεσίες και να 
συμμετέχουν στις παραπάνω δράσεις και συνεδρίες ακλουθώντας τους 
παρακάτω συνδέσμους:

• Στο $ί1ε των Συνοδευτικών Δράσεων του Προγράμματος
Η«ρ5://ν¥νννν.ΙβΙΐ3ρΐ1ηΊ.9Γ/#ρΓ09Γ3Π»

• Καθώς και στο ίβ
ήίΙρ5://\ΛηΛΛΛ/.ί3θθ6οοΚχοηη/%0Ε%Α3%0Ρ%85%εΕ%Β0%0Ε%ΒΡ%0
Ε%Β4%εΕ%Β5%ΟΡ%85%εΡ%84%ΟΕ%Β9%ΟΕ%ΒΑ%ΟΕ%ΑΟ%ΟΡ%8
2-%εΕ%94%ερ%81 %εε%Αε%ερ%83%εΕ%Β5%εΕ%Β9%ερ%82-
%εΕ%94%εΡ%85%εΡ%84%εΕ%Β9%εΕ%ΒΑ%εΕ%ΑΕ%εΡ%82-
%εΕ%9ε%εΕ%Βΐ%εΕ%ΒΑ%εΕ%Β5%εΕ%Β4%εε%ΒΡ%εΕ%Β0%ε
Ε%ΑΡ%εΕ%Β1 %εΡ%82-%εΕ%Α4%εΕ%Β5%εε%Β2%εΕ%Β1 -
103755155177539

Η συμμετοχή στις ομαδικές συνεδρίες είναι ελεύθερη χωρίς προηγού
μενη δήλωση συμμετοχής, με βάση το αναρτημένο ημερολογιακό πρό
γραμμα. Για την συμμετοχή στις ατομικές συνεδρίες οι ωφελούμενοι 
μπορούν να εκδηλώνουν ενδιαφέρον τηλεφωνικά στο 694 4913 599 
ή στέλνοντας θγπβιΙ στο ΡΒΜ-ΤΕΒΑ-5ΥΝ0ΒΕΥΤΙΚΑ@9πΐ3ϊΙ.<:οηη ή 
στα σημεία εξυπηρέτησής τους για τα συνοδευτικά μέτρα. Το αίτημά 
τους θα καταχωρείται και θα προωθείται στον αρμόδιο επιστήμονα, ο 
οποίος θα έρχεται σε επαφή μαζί τους.

Σημεία ενημέρωσης και εΕυπηοέτησηα ωφελούμενων:

Γρεβενά: Τέρμα Κ. Ταλιαδούρη, Διοικητήριο Γρεβενών «Κ. Ταλια- 
6ούρης»,2 όροφος, γραφείο 416, τηλέφωνο επικοινωνίας 
2462353316

Καστοριά : Νομαρχία Καστοριάς ,γραφείο( δίπλα στο τμήμα Συγ
κοινωνιών), Ισόγειο, τηλέφωνο επικοινωνίας 6948454815

Κοζάνη: Δημοκρατίας 74 Νομαρχία, 3 όροφος, γραφείο 10, τη
λέφωνο επικοινωνίας 2461351118

Φλώρινα: διοικητηρίου, 4ος όροφος, τμήμα δημόσιας υγείας και 
κοινωνικής μέριμνας, τηλέφωνο επικοινωνίας 2385350468

Η. ϊόοοιι % -?* ■ κ?ν

Απαιτούμε την εξεύρεση βιώσιμης λύσης για το ορυχείο
Αχλάδας - Βρισκόμαστε κοντά στους εργαζόμενους

Δ
ύσκολη εξίσωση η υπό
θεση του ορυχείου της 
Αχλάδας, αλλά όπως όλα 
τα δύσκολα έτσι και αυτή, εί

μαστε σίγουροι πως έχει τη 
λύση της.
Η απόφαση του ΥΠΕΝ να κηρύξει 
έκπτωτη την εταιρεία «Λιγνιτω
ρυχεία Αχλάδας» από τα μισθω
τικά της δικαιώματα επί του δη
μόσιου λιγνιτωρυχείου Αχλάδας 
(Αχλάδα Νο 1 και Αχλάδα Νο 2), 
είναι το ένα σκέλος της εξίσω
σης.
Το άλλο αφορά, όχι μόνον τους 
εργαζόμενους, αλλά και την το
πική κοινωνία που βλέπουν την ανεργία και τα συμ- 
φέροντά τους να εξανεμίζονται.
Το συνδικάτο σαφώς και γνωρίζει πολύ καλά τι γίνεται

και σαφώς επιθυμεί την εξεύ
ρεση λύσεως.
Στηρίζουμε αναφανδόν τους ερ
γαζόμενους και θα διεκδική- 
σουμε μαζί τους τα αυτονόητα. 
Με δεδομένο το γεγονός ότι το 
εν λόγω ορυχείο τροφοδοτεί την 
Μελίτη που, υπό τις παρούσες 
συνθήκες, καλείται να σηκώσει 
το βάρος της ηλεκτροδότησης 
και της ισορροπίας του συστήμα
τος, ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ από το ΥΠΕΝ 
την εξεύρεση βιώσιμης λύσης, 
ώστε να αποτραπούν οι αρνητι
κές παράμετροι που θα προκύ- 
ψουν σε διαφορετική περίπτωση. 

Παρακολουθούμε το θέμα με μεγάλη προσοχή και 
θα ενημερώνουμε ανάλογα με τις εξελίξεις.

Γραφείο Τύπου ΣΠΑΡΤΑΚΟΥ

Ευχαριστήρια επιστολή του Γιώργου Λυγούρα

Α
ποχωρώντας από τη 
θέση του Δ/ντή Πρωτο
βάθμιας Εκπαίδευσης 
Φλώρινας μετά από παραμονή 

δύο ετών, θα ήθελα να ευχα
ριστήσω θερμά όλους και 
όλες με τους οποίους συνερ
γάστηκα αυτό το διάστημα.
Τα δύο αυτά χρόνια ήταν κατά 
γενική ομολογία τα πιο δύσκολα 
των τελευταίων δεκαετιών λόγω 
της πανδημίας του εονίά 19. Οι 
καραντίνες, η τηλεκπαίδευσπ, η 
λειτουργία των σχολείων με αυ
στηρά πρωτόκολλα ήταν πρωτο
φανείς καταστάσεις που 
βιώσαμε.
Θεωρώ, ότι με την συνεργασία, 
την υπομονή, την εγρήγορση και την υπευθυνότητα 
που έδειξαν οι εκπαιδευτικοί των σχολείων μας κα- 
τάφεραν να ανταπεξέλθουν με επιτυχία σε όλες τις 
αντιξοότητες και να σταθούν δίπλα στα παιδιά και 
στην οικογένεια. Τους ευχαριστώ και τους συγχαίρω. 
Παράλληλα, θα ήθελα να ευχαριστήσω τους συνερ
γάτες μου στη Δ/νση Π.Ε., τον Προϊστάμενο Εκπαι
δευτικών θεμάτων και όλους τους Προϊσταμένους 
και εργαζόμενους των Τμημάτων για την άψογη συ
νεργασία. Στα δύσκολα-αυτά χρόνια με υψηλό αί
σθημα ευθύνης ανταποκρίθηκαν άψογα στα 
επαυξημένα καθήκοντά τους.
Ένα μεγάλο ευχαριστώ απευθύνω επίσης στον Περι
φερειακό Δ/ντή Εκπ/σης κ. Μαρδίρη Θεόδωρο, στους 
Συντονιστές Εκπαιδευτικού Έργου κ. Κασκαμανίδη

Ιωάννη και κ. Βαϊρινού Κων/να, 
όπως επίσης και στην Δ/ντρια 
της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευ
σης κ. Μαρνέρη Ευγενία για την 
άριστη συνεργασία.
Επιπλέον, θα ήθελα να ευχαρι
στήσω την Τοπική Αυτοδιοίκηση 
Α' και Β' βαθμού της Περιφέ- 
ρειάς μας για την προώθηση και 
επίλυση των προβλημάτων της 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης, τις 
Υγειονομικές Υπηρεσίες, η βοή
θεια των οποίων ήταν πολύτιμη 
στην αντιμετώπηση του κορο- 
νοϊού και κάθε άλλο φορέα εμ
πλεκόμενο στην εκπαιδευτική 
διαδικασία.
Στη διάρκεια της διετούς θητείας 

μου στη Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Φλώρινας προσπάθησα να εκπληρώσω το έργο μου 
με μοναδικό γνώμονα την ποιοτική αναβάθμιση της 
παρεχόμενης εκπαίδευσης στην Περιφέρειάς μας 
λαμβάνοντας υπόψη τις αντίξοες συνθήκες και εστιά
ζοντας στον άνθρωπο εκπαιδευτικό-μαθητή. 
Εύχομαι και ελπίζω η Πρωτοβάθμια Εκπαίδευση 
Φλώρινας να συνεχίσει τη λειτουργία της απρόσκο
πτα, χωρίς τις δυσκολίες του πρόσφατου παρελθόν
τος και οι μαθητές μας να έχουν καλή πρόοδο 
έχοντας ως συμπαραστάτες τους άξιους εκπαιδευτι
κούς μας. Συγχαίρω τπ νέα Δ/ντρια κ. Μούσιου'Ολγα 
και της εύχομαι καλή επιτυχία στο έργο της.

Με εκτίμηση

Την ένταξη δύο έργων υπέγραψε 
ο Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας Γιώργος 

Κασαπίδης για την Π.Ε. Φλώρινας

Τ
ην ένταξη δύο έργων 
υπέγραψε ο Περιφερει
άρχης Δυτικής Μακεδο
νίας Γιώργος Κασαπίδης, την 

Πέμπτη 14 Ιουλίου 2022, πα
ρουσία του Αντιπεριφερει- 
άρχη της Π.Ε. Φλώρινας 
Σωτήρη Βόσδου και του Δη
μάρχου Πρεσπών Παναγιώτη 
Πασχαλίδη.
Η πρώτη ένταξη αφορά την εκτέ
λεση του έργου «Ενδυνάμωση 
Οικοτουριστικών Λειτουργιών 
Πλωτής Γέφυρας Αγίου Αχίλ
λειου και συνοδών Λιμενίσκων».
Το έργο, προϋπολογισμού 
1.785.000,006, αναμένεται να 
ολοκληρωθεί μέχρι το τέλος του 
2023. Εντάχθηκε στο Επιχειρη
σιακό Πρόγραμμα Δυτικής Μα
κεδονίας 2014-2020 και 
συγχρηματοδοτείται από το Ευρωπαϊκό Ταμείο Ανά
πτυξης (ΕΤΠΑ).
Η δεύτερη ένταξη αφορά στο έργο «Κατασκευή Δι
κτύου Μονοπατιών Δήμου Πρεσπών» προϋπολογι
σμού 386.061,606. Εντάχθηκε στο Επιχειρησιακό 
Πρόγραμμα Δυτικής Μακεδονίας 2014-2020, συγ- 
χρηματοδοτείται από το Ευρωπαϊκό Ταμείο Ανάπτυ
ξης (ΕΤΠΑ) και αναμένεται να ολοκληρωθεί τον

Μάρτιο του 2023.
Η Περιφερειακή Αρχή τηρεί τη δέσμευση της για υλο
ποίηση έργων προστασίας και ανάδειξης της πλού
σιας πολιτιστικής κληρονομιάς της Δυτικής 
Μακεδονίας καθώς και έργων υποδομών που θα 
βελτιώσουν τις οδικές μεταφορές, θα μεγιστοποι
ήσουν την ασφάλεια των χρηστών και θα αναβαθμί
σουν την ποιότητα ζωής των πολιτών.
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Ψήφισμα διαμαρτυρίας στον Συνάντηση του νέου Διοικητικού Συμβουλίου
Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας 
από τους εργαζόμενους των

του Συλλόγου Δημοτικών Υπαλλήλων Δήμων 
Φλώρινας, Αμυνταίου και Πρεσπών με τον

Λιγνιτωρυχείων Αχλάδας

Ψ
ήφισμα διαμαρτυρίας επέδωσαν στον Αντιπεριφερειάρχη 
Φλώρινας Σωτήρη Βόσδου, παρουσία του Δημάρχου Φλώ
ρινας Βασιλείου Γιαννάκη,οι εργαζόμενοιτων Λιγνιτωρυ
χείων Αχλάδαςτην Τρίτη 19 Ιουλίου 2022, μετά την πορεία και 

συγκέντρωση που πραγματοποιήσαν στην Κεντρική Πλατεία της 
Φλώρινας στο πλαίσιο των κινητοποιήσεων για την αναστολή της 
απόφασης καταγγελίας μίσθωσης των ορυχείων και έκπτωση της 
μισθώτριας εταιρίας.
0 Αντιπεριφερειάρχης Σωτήρης Βόσδουεηανέλαβε την πάγια τοποθέ
τηση του ότι ο λιγνίτης είναι στρατηγικό απόθεμα ενέργειας για την 
χώρα και υπογράμμισε την ανάγκη να γίνουν συντονισμένες ενέργειες 
για την αναστολή της απόφασης, προκειμένου να συνεχιστεί απρό
σκοπτα η λειτουργία των ορυχείων και η εξόρυξη του λιγνίτη.
0 Δήμαρχος Βασίλης Γιαννάκηςεπισήμανε ότι τα ορυχεία πρέπει να πα
ραμείνουν ενεργά, λόγω της ενεργειακής κρίσης που αντιμετωπίζει η 
Ευρώπη, και ότι θα ζητηθεί άμεση συνάντηση με τον Υπουργό Περι
βάλλοντος και Ενέργειας, ώστε να δοθεί λύση στο πρόβλημα. 
Κλείνοντας εξέφρασαν από κοινού τη στήριξη τους στα δίκαια αιτήμα- 
τατους για εξασφάλιση των θέσεων εργασίας και ότι θα συνδράμουν 
με κάθε τρόπο από τις θέσεις ευθύνης που κατέχουν.
Στη συνέχεια πραγματοποιήθηκε συνάντηση του Αντιπεριφερειάρχη, 
του Δημάρχου, του Προέδρου του Εργατικού Κέντρου και εκπροσώπων 
των σωματείωνγια τον συντονισμό των ενεργειών, ώστε να αποτραπεί 
μια νέα δυσμενής εξέλιξη για την περιοχή.

Εναλλακτικές προτάσεις για την
ευρωστία και τον αναπτυξιακό 

σχεδιασμό της επιχείρησης «ΞιΝΟ 
ΝΕΡΟ ΜΟΝΟΜΕΤΟΧΙΚΗ ΑΕ ΟΤΑ»

Σ
την πρόσφατη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, ο Δή
μαρχος Αμυνταίου, Άνθιμος Μπιτάκης, παρουσίασε δύο 
εναλλακτικές προτάσεις για την ευρωστία και τον αναπτυ
ξιακό σχεδίασμά της επιχείρησης «ΞΙΝΟ ΝΕΡΟ ΜΟΝΟΜΕΤΟΧΙΚΗ 

ΑΕ ΟΤΑ», ζητώντας από τους δημοτικούς συμβούλους να συμβά
λουν με τις δικές τους παρατηρήσεις και σχόλια για τη βελτίωση 
τους, πριν η τελικώς επιλεγείσα κατατεθεί προς έγκριση.
Όπως δήλωσε ο Δήμαρχος Αμυνταίου, στόχος των (εναλλακτικών) 
προτάσεων είναι η ενίσχυση της τοπικής επιχειρηματικότητας και η 
απαλλαγή της επιχείρησης ΞΙΝΟ ΝΕΡΟ ΑΕ από τις παθογένειες του πα
ρελθόντος. Κάνοντας τη σύγκριση με το τι ισχύει σήμερα, ο Δήμαρχος 
παρουσίασε αναλυτικά τη στρατηγική κατεύθυνση του προτεινόμενου 
πλαισίου.

Γραφείο Τύπου Δήμου Αμυνταίου

Δήμαρχο Αμυνταίου Άνθιμο Μπιτάκη

Α
ντιπροσωπεία του νέου Διοικητικού Συμ
βουλίου του Συλλόγου Δημοτικών Υπαλλή
λων Δήμων Φλώρινας, Αμυνταίου και Πρε
σπών επισκέφθηκε τον Δήμαρχο Αμυνταίου κ. 

Άνθιμο Μπιτάκη στο γραφείο του, την 12η Ιου
λίου 2022.
Στη συνάντηση συμμετείχαν ο Πρόεδρος κ. Δανιήλ 
Στεφανόπουλος, ο Αντιπρόεδρος κ. Σάββας Κουγι- 
ουμτζόγλου, ο Γραμματέας κ. Πέτρος Δελκούσης, ο 
Ταμίας κ. Γεώργιος Τράιτσης και το μέλος του Δ.Σ. κ. 
ΣτέφανοςΧατζητρύφων. Επίσης στη συνάντηση πα
ραβρέθηκε και ο Γενικός Γραμματέας του Δήμου 
Αμυνταίου κος Νικόλαος Γιώσκος.
Στη διάρκεια της συνάντησης συζητήθηκαν θέματα 
που αφορούν τους εργαζομένους στο Δήμο Αμυν
ταίου και ευρύτερα στους ΟΤΑ, καθώς και μία σειρά 
ζητημάτων για τη βελτίωση των συνθηκών εργασίας 
προς όφελος των εργαζομένων του Δήμου.
Τα θέματα τοπικού χαρακτήρα που έθεσε το διοικη
τικό συμβούλιο του συλλόγου και ζήτησαν την συν
δρομή του Δημάρχου ήταν:
1. Η σύμφωνη γνώμη φιλοξενίας του Δ.Σ. για τις συ

νεδριάσεις του σε αίθουσα του Δήμου, κατόπιν σχε
τικού αιτήματος.
2. Την υιοθέτηση λήψης γνώμης/άποψης του Συλ
λόγου από τα συλλογικά όργανα του Δήμου Αμυν
ταίου πριν την έκδοση αποφάσεων που έχουν άμεση 
επίδραση στα δικαιώματα των εργαζομένων του Δή
μου.
3. Την έναρξη των διαδικασιών προμήθειας και το
ποθέτησης αηινιδωτών στους χώρους εργασίας του 
Δήμου.
4. Την καταβολή σε χρήμα της αξίας του γάλακτος 
για χρονικό διάστημα κατά το οποίο δεν παραδόθηκε 
στους δικαιούχους εργαζόμενους.
5. Την ανάπτυξη συνεργασίας για θέματα σύνταξης 
εκτίμησης επαγγελματικού κινδύνου και προδιαγρα
φών κατάλληλων μέσων ατομικής προστασίας.
Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε σε πολύ καλό κλίμα 
και αναπτύχθηκε εποικοδομητικός διάλογος. 0 κ. 
Μπιτάκης άκουσε με ιδιαίτερη προσοχή τα παραπάνω 
αιτήματα, εξέφρασε τις απόψεις του και τη διάθεση 
του για ικανοποίηση τους και ταυτόχρονα συνεχάρη 
το Δ.Σ. για την εκλογή του.

Εκπαίδευση οκτώ πολιτών από την εκπαιδεύτρια
του Ερυθρού Σταυρού Φλώρινας

Α
πό τις 20 έως τις 23 Ιου
νίου πραγματοποιήθηκε εκ
παίδευση οκτώ πολιτών 
από την εκπαιδεύτρια του Ερυ

θρού Σταυρού Φλώρινας κα Ει
ρήνη Γρατσία στο Ιόωρο 
Πρόγραμμα Ευρωπαϊκής Πιστο
ποίησης Π,Β. (ΕΡΑΟ) που περι
λαμβάνει την Πρώτη Βοήθεια 
από το απλό μικρό τραύμα, τα 
δήγματα (δαγκώματα - τσιμπή
ματα ζώων), τα εγκαύματα, τις 
κακώσεις σκελετού, τις απώ
λειες αισθήσεων, καταστάσεις 
σπασμών κτλ έως και την Βασική 
Υποστήριξη Ζωής με ΚΑΡΠΑ και 
χρήση Αυτόματου εξωτερικού 
Απινιδιστή.
Οι εκπαιδεύσεις διεξήχθησαν υπό 
την αυστηρή τήρηση όλων των 
απαραίτητων μέτρων για την πρό
ληψη μετάδοσης της Οονιάΐ 9.

/
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Πρόγραμμα του Δημοκρίτειου 
Πανεπιστημίου Θράκης για 

προπονητές/ αποφοίτους ΣΕΦΑΑ/ 
ΤΕΦΑΑ με ειδικότητα ποδοσφαίρου

Α
γαπητοί φίλοι/ες, η Γενική Συνέλευση της ΣΕΦΑΑ και στη 
συνέχεια η Πρυτανεία του Δημοκρίτειου Πανεπιστημίου 
Θράκης ενέκρινε τη λειτουργία ενός προγράμματος ΚΕΔΙΒΙΜ 
με τίτλο «Μεθοδολογία προπόνησης, δομή, λειτουργία και μάρκε

τινγκ ακαδημιών ποδοσφαίρου. Οργάνωση τουρνουά-εατηρε».
Το πρόγραμμα απευθύνεται αποκλειστικά σε απόφοιτους ΣΕΦΑΑ- 
ΤΕΦΑΑ με ειδικότητα ποδοσφαίρου ή και άλλων ειδικοτήτων.Ένα πολύ 
ενδιαφέρον και πρωτότυπο δια βίου μάθησης πρόγραμμα που αφορά 
προπονητές ποδοσφαίρου που ασχολούνται με τις αναπτυξιακές ηλικίες 
και όχι μόνο.
Περισσότερες πληροφορίες θα βρείτε στο τηλέφωνο και θγπθιΙ της 
γραμματείας (6970925383, ηοθρτοάορο.ΙτθάίνΓπΦςητθίΙχοΓη)
Μπορείτε επίσης να επικοινωνείτε με τον Επιστημονικά Υπεύθυνο Κα
θηγητή Αθανάσιο Λάιο (6947004744) και τον Επίκουρο Καθηγητή πο
δοσφαίρου του Δ.Π.Θ. Ιωάννη Ισπυρλίδη (6934129652).

Προκήρυξη Κυπέλλου ΕΠΣ Φλώρινας 

2022-2023 -Έναρξη στις 27 & 28/8/2022

Ε
νημέρωση προς όλα τα Σωματεία της δυνάμεως μας: Κύριε 
Πρόεδρε, σας στέλνουμε την ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ του Κυπέλλου της 
Ε.Π.Σ. Φλώρινας 2022-23, συνημμένο έντυπο ΔΗΛΩΣΕΩΣ 
συμμετοχής στο Κύπελλο καθώς και το Συνυποσχετικό Διαιτησίας 

Περιόδου 2022-23, τα οποία αφού συμπληρωθούν δεόντως πρέ
πει να υποβληθούν στα γραφεία της ΕΠΣ Φλώρινας μέχρι τις 
16/8/2022 ημέρα Τρίτη.
Πέραν της παραπάνω ημερομηνίας καμία δήλωση συμμετοχής στο Κύ
πελλο από οποιοδήποτε Σωματείο δεν θα γίνει δεκτή. Σας γνωρίζουμε 
ότι για τα Σωματεία Α' & Β’ Κατηγορίας η συμμετοχή είναι υποχρεω
τική.
Σας γνωρίζουμε ότι η Κλήρωση των αγώνων Κυπέλλου θα γίνει την 
Πέμπτη 18/8/2022 και ώρα 8:00μμ στα γραφεία της ΕΠΣ Φλώρινας.

Έναρξη Κυπέλλου: 27 & 28/8/2022.

ΐ3 ηχώ
Ψήφισμα συμπαράστασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Φλώρινας στους εργαζόμενους του λιγνιτωρυχείου Αχλάδας

Σ
ήμερα την 19η Ιουλίου 
2022κατά τις ώρες 
11:45' - 13:45 το Δημο
τικό Συμβούλιο Φλώρινας συ

νήλθε σε κατεπείγουσα «δια 
περιφοράς» συνεδρίαση, μετά 
από πρόσκληση του Προέδρου 
κου Μιχαήλ Χότζιου με θέμα: 
«Έκδοση ψηφίσματος συμπα
ράστασης στους εργαζόμε
νους του λιγνιτωρυχείου 
Αχλάδας».

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού 
άκουσε την εισήγηση του κου 
Βασιλείου Γιαννάκη, Δημάρχου 
Φλώρινας,

ΑΠΟΦΑΣΙΣΕ ΚΑΤΑ 
ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

Την έκδοση του κάτωθι ψηφίσματος ως εξής:

Μετά την αιφνιδιαστική απόφαση του Υπουργού Πε
ριβάλλοντος και Ενέργειας να κηρύξει έκπτωτη την 
μισθώτρια εταιρεία εξόρυξηςστο λιγνιτωρυχείο Αχλά
δας, το Δημοτικό Συμβούλιο Φλώρινας σε έκτακτη, 
κατεπείγουσα συνεδρίαση του, σήμερα Τρίτη 19 Ιου
λίου 2022, ΤΑΣΣΕΤΑΙ ΑΝΕΠΙΦΥΛΑΚΤΑ στο πλευρό 
των εργαζομένων στο λιγνιτωρυχείο.
Λαμβάνοντας υπόψη όλα τα δεδομένα και τα προβλή
ματα που δημιουργεί η σχετική υπουργική 
απόφαση,ζητούμε:
- Την αναστολή της σχετικής Υπουργικής απόφασης 
που κηρύσσει έκπτωτη την Εταιρεία που δραστηριο
ποιείται για την εξόρυξη λιγνίτη.
- Την αδιάκοπη και απρόσκοπτη συνέχιση της λει
τουργίας του ορυχείου και τη διασφάλιση των θέσεων 
εργασίας των εργαζομένων σε αυτά.
- Να μην δημιουργηθεί κανένα κενό λειτουργίας των 
ορυχείων και απασχόλησης των εργαζομένων αφού 
ήδη τα ποσοστά ανεργίας στον τόπο μας έχουν εκτι

ναχθεί σε ιδιαίτερα ανησυχητικά 
επίπεδα.
- Να βρεθεί μία ολοκληρωμένη 
λύση αντιμετώπισης του προβλή
ματος με:
* Διασφάλιση των θέσεων εργα
σίας
* Επιτάχυνση και ολοκλήρωση 
των διαδικασιών απαλλοτρίωσης 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Φλώρι 
νας αντιλαμβάνεται πλήρως την 
ανάγκη εξασφάλισης των εσόδων 
του δημοσίου αλλά και την επιτα 
κτική ανάγκη να αποτραπεί το 
εφιαλτικό σενάριο απόλυσης εκα
τοντάδων εργαζομένων.
Σε μία περίοδο που η ενεργειακή 
κρίση χτυπά ανελέητα την πατρίδο

μας, η με οποιονδήποτε τρόπο συνέχιση της αδιάκο
πης εξόρυξης λιγνίτη στο ορυχείο Αχλάδας, αποτελεί 
μία ουσιαστική απάντηση, τόσο στην διασφάλιση πα
ραγωγής πιο φθηνής ενέργειας για την πατρίδα μας, 
όσο και στην αντιμετώπιση της τοπικής ανεργίας που 
πλήττει καίρια την κοινωνία της Φλώρινας.

Το παρόν ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου 
Φλώρινας,
- 0α δημοσιευθεί στα ΜΜΕ,
- θα αποσταλεί άμεσα στον Υπουργό Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας,
- 0α επιδοθεί αυτοπροσώπως από τον Δήμαρχο 
Φλώρινας, κ. Βασίλη Γιαννάκη, στον Υπουργό Περι
βάλλοντος και Ενέργειας,
- θα επιδοθεί στο Σωματείο Εργαζομένων στα Λιγνι
τωρυχεία Αχλάδας προς υποστήριξη των κινητοποι
ήσεων και διεκδίκησης των αιτημάτων τους.

Ο Πρόεδρος
του Δημοτικού Συμβουλίου Φλώρινας 

Μιχαήλ Ευαγ. Χάτζιος

Βιωματικό εργαστήρι στην Εκκλησιαστική Κατασκήνωση της Πρώτης από 
το Κέντρο Πρόληψης Εξαρτήσεων της /7.Ε. Φλώρινας

Τ
ο Κέντρο Πρόληψης των 
Εξαρτήσεων και Προαγωγής 
της Ψυχοκοινωνικής Υγείας 
Π.Ε. Φλώρινας σε συνεργασία με 

την Ιερά Μητρόπολη Φλώρινας 
Πρεσπών και Εορδαίας πραγμα
τοποίησε βιωματικό εργαστήριο 
στην Εκκλησιαστική Κατασκή
νωση της Πρώτης.
Το βιωματικό εργαστήριο είχε θέμα 
την ενίσχυση της αυτοεκτίμησης και 
την καλλιέργεια θετικών τρόπων 
συμπεριφοράς. Οι μικρές κατασκη- 
νώτριες είχαν την ευκαιρία να μι
λήσουν για τον εαυτό τους και τους 
σημαντικούς άλλους στην ζωή τους 
και να βελτιώσουν τις κοινωνικές 
τους δεξιότητες. Το εργαστήριο το 
συντόνισαν η Βικτώρια Ζιώγα, Ψυ- 
χολόγος-Επ. υπεύθυνη του Κέν
τρου και η Φανή Χρήστου Κοινω
νική Λειτουργός -εργαζόμενη του 
ΟΚΑΝΑ στο Κέντρο, μέσω του προ
γράμματος ΕΣΠΑ.

Ο πρόεδρος του Κέντρου 
Γιώργος Αντωνιάδης 

Δημοτικός Σύμβουλος
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Π ΧΦ-5ΡΟΤΓ
Στην 4η Θέση της Γενικής Βαθμολογίας ο ΟΞΙΦ

Για 3η Χρονιά στο τιμόνι του 
ΠΑΣ ο Αντώνης Κοκοβίδης 

- Νέος ρόλος για τον 
Χρηστό Λάσκη

(ΑΑΜΝΙΚΗ ΟΜΟΧΠΟΝΜΑ 1)*ΜΕΚΙΑΧ
ΗβυυηΜΚ ρκνονο νκμκλτιον

***** *,1'<+**·«**~ X. > >■«*. Μ**9*Κν***, »»··„>»*»»

«««Η «ΑΡΜΟΛΟΓΙΑ ΙΟΜΑΤΙΙΟΜ8ΤΟΥΙ 2022 
Α«0 ΙΥΜΜΤΤΟΧ8 ΚΛΗΤΟΝ ΙΤΑ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ Π80ΤΑ6ΑΗΜΑΤ*

Α/Α ϊ£»μ«ιο ΠΑΜΠΑΙΛΟΝ ΕΦΗ80Ν- ΜΕΟΝ ΑΝΔΡΟΜ αβαρον- ΙΥΝ0Λ0

1 ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ ΟΜΙΑΡΤίΐΐΒΑΙΧΙΑΙ ΑΙΓΑΑΕΟ 1 Μ** 24Λ ΐίβ 1 Ϊ44 ΟΜ.ϋ
ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ ΟΜΙΛΟΙ ΦΙΛΟΟΕΗΜϋΥΜΚΟΥ 3» 154 182 1&2 82.1

X ΑΤΩΝΟΤΙΚΗ ΤΙΟΑΙΚΙΑ Α3ΛΗΤΟΝ ΜΙ 4 208 1 3&6 77&Λ
: 4 ΟΜΙΛΟΙ ΪΚΒΑΙΚΙΑΪ «&ΛΩΜΜΑ7 214 136 735

ΑΟΑΗΙΜΟί ΟΜΙΛΟΙ ΑΠΟΛΛΩΝ 3ΜΛΚΠΙΠ 254-8 240 ...........ίΜ.......... ί........................... 6788
ΟΜΙΛΟΙ -Κ&ΑίΚΙΑΙ ΓΛΥβΑΔΑΙ....... .252.4 . 128 ....... 122 ..... 1 22 . 4Μ4

7 Α-ΣΕΧΠΑΙΜΥΤΗΡΙΟΝ ΚΟΙΤΕΑ - ίϊΐΤΟΝΑ 52 2841 604
Κ ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ ΟΜΙΛΟΙ ΑΜΙΤβΝ ΠΑίΑΝίΑΪ 1222 Μ 184 672.2
* ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗ ΓΝΩΙΜ ©ΑΟΡΙΝΑΙ 148 % I 122 «65*
19 ΗΛΥΣΙΑΚΟΪ Α.Ο. Μ7 110 112 469
ϋ ΑΧ ΑΧΑΔΗΜΙΑΟΠΛΟΜΑΧΙΑΙ.................. 62.4 18 152 124 1564

ΜΙΧΗ ΟΠΛΟΜΑΧΙΑ! &ΑΡΗΣ ίϋ.8 146 20 22 148 8
11- Α.Γ.Ι. £Λ. ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ ΜΕΓΑΙΑΛΕΪΑΝΛΡΟΙ «8.8 104 20 1 42 314.11
\Λ ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΙ ! Λ» Π _____ !£1Δ____ 52 «8 ™Ι 11X8

Ο
λοκληρώθηκε, και τυπικά, η αγωνιστική πε
ρίοδος 2021-2022 με την ανακοίνωση της 
Γενικής Βαθμολογίας Σωματείων από την 
Ελληνική Ομοσπονδία Ξιφασκίας.

ΟΌμιλος Ξιφασκίας Φλώρινας κατέκτησε την 4η θέση 
ανάμεσα σε 42 Σωματεία τα οποία βαθμολογήθηκαν, 
από όλη τη Χώρα.
Στα επιμέρους ποιοτικά χαρακτηριστικά ο ΟΞΙΦ δια
τήρησε την θέση του στην Γενική Βαθμολογία όπως 
και την περίοδο 2020-2021, κατέκτησε την 2η θέση 
στο Ξίφος Μονομαχίας (πίσω από τηνΊριδα), ενώ στις 
κατηγορίες -17 και -20 (-Μ) κατέκτησε την 1 η θέση. 
Στην κατηγορία -13 (ζΜ) ο ΟΞΙΦ κατέκτησε την 2η 
θέση (ισοβάθμησε με τον θησέα Ηρακλείου) και στην 
Μεγάλη Κατηγορία Ανδρών - Γυναικών (ΞΜ) ήταν 
3ος!
Ο ΟΞΙΦ συμμετείχε με περισσότερους από 80 αθλητές 
και αθλήτριες στο Επίσημο Πρόγραμμα της Ελληνικής 
Ομοσπονδίας Ξιφασκίας εκ των οποίων 40 έλαβαν 
μέρος σε διεθνείς διοργανώσεις της Ευρωπαϊκής Συ

νομοσπονδίας (ΕΡΟ και Παγκόσμιας Ομοσπονδίας 
Ξιφασκίας (ΓΙΕ), Ευρωπαϊκό και Παγκόσμιο Πρωτά
θλημα -17/ -20. Υποστήριξε την προσπάθεια ανάδει
ξης Διεθνούς Διαιτητή ενώ είχε την Τιμή να εντάξει 
στην Αγωνιστική Ομάδα τηνΈλενα Φερατσούτι. 
Συνολικά 28 ξιφομάχοι μας ανέβηκαν στο Βάθρο σε 
Πανελλήνιες Διοργανώσεις και 8 έλαβαν το Β0ΝΙΙ5 
εισαγωγής στα ΑΕΙ.
Η Διοίκηση του ΟΞΙΦ θεωρεί υποχρέωσή της να ευ
χαριστήσει δημόσια όλα τα παιδιά που συμμετείχαν 
σε αυτόν τον εξαντλητικό μαραθώνιο, τους Γονείς και 
Φίλους που στήριξαν, και ευχόμαστε να συνεχίζουν 
να στηρίζουν με πάθος, τις επιλογές μας, το ακούρα
στο Προπονητικό ΤΕΑΜ, τους Χορηγούς και Υποστη- 
ρικτές μας
Η Νέα Προπονητική Περίοδος θα «ανοίξει» στις 17 
Αυγούστου στην Κόνιτσα, με ενισχυμένο Προπονη
τικό ΤΕΑΜ, με νέες εμφανίσεις, με νέους στόχους και 
με το ΙΔΙΟ ΠΑΘΟΣ!

Από το Δ.Σ.

Ενισχυμένες οι ΣΑΡΙΣΕΣ σε άντρες και γυναίκες

Τ
ο κλείσιμο της μεταγρα- 
φικής περιόδου βρίσκει 
τις ΣΑΡΙΣΕΣ σε άντρες 
και γυναίκες πιο δυνατές από 

κάθε άλλη φορά.
Με νέα πρόσωπα θα εμφανιστεί 
π γυναικεία μας ομάδα στην Α1 
Εθνική Κατηγορία, στην οποία 
συμμετέχει για 7η συνεχόμενη 
χρονιά. Ανανεώθηκε κατ' αρχάς 
το συμβόλαιο με την ΥιιΗιιβ ϋυ, 
ενώ παράλληλα αποκτήθηκε για 
ένα χρόνο η διεθνής Ουγγαρέζο 
ΒβΓπαάβΙΙβ ΒβΙΐηΙ και επίσης η 
διεθνής Σερβίδα ΑησΙα Μαίτ- 
«ιΐί.
Οι τρεις αυτές αθλήτριες μαζί με 
τις Φλωρινιώτισσες νεάνιδες Δέ
σποινα Άμπα και Αλεξία Μόλο 
θα απαρτίζουν την γυναικεία 
ομάδα 2022-2023, στόχος της 
οποίας είναι να πρωταγωνιστή
σει στην κορυφαία διοργάνωση 
της χώρας.
Η αντρική ομάδα, που θα αγω
νιστεί στη Β' Εθνική Βορείου Ελ
λάδας την επόμενη περίοδο 
2022-2023 ενισχύθπκε σημαν
τικά με την προσθήκη του εξαι
ρετικού Ούγγρου θοδοΓ Κοναεε 
και του Αντώνη Μαλινάκη, 
ενός πολύ έμπειρου αθλητή με 
θητεία στην Α1 Αντρών. Κοντά 
σε αυτούς θα αγωνίζονται στην 
πρώτη ομάδα τα παιδιά του συλ
λόγου μας: Σωτήρης Μούσιας, 
Κων/νος Σωτηρίου, Ζαχαρίας 
Ελσάμι, Χρυσοβαλάντης Σαμ- 
παλής, Κων/νος Ισαακίδης. 
Στόχος της ομάδας είναι η άνο
δος στην Α2.
Ευχόμαστε και στις δύο ομάδες 
μας καλή επιτυχία!!!

ΥυΙιυα ϋυ

Αηβία ΜαΚευΙί

ΒοΓπαόοΚβ ΒοΙϊηΙ

Μ
ετά από δύο δύσκολα 
χρόνια, εν μέσω πανδη
μίας, ο τεχνικός του 
ΠΑΣ Φλώρινα Αντώνης Κοκο

βίδης κατάφερε να δημιουργή
σει ένα δυνατό σύνολο ακολου
θώντας το πλάνο της διοίκησης 
του συλλόγου και θα συνεχίσει 
για 3η χρονιά το έργο του πάνω 
σε πιο στέρεες βάσεις τις οποίες 
έχτισε ο ίδιος.
Το υπάρχον υλικό ανανέωσε στο 
95% και η ομάδα κινείται για την 
απόκτηση συγκεκριμένων ποδο
σφαιριστών, που ταιριάζουν από
λυτα στην ποδοσφαιρική φιλοσο
φία του ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ.
Επιπλέον, με την ενασχόλησή του 
με τα τμήματα υποδομής του συλ
λόγου, εισηγήθηκε την προώθηση 
των παιχτών της ΚΙ 5 στο ανδρικό 
τμήμα, μία γενιά ποδοσφαιριστών 
που θεωρείται από τις καλύτερες

που έχουν περάσει στην περιοχή 
μας τα τελευταία χρόνια.
Κοντά στον Αντώνη Κοκοβίδη θα 
είναι φέτος σε νέο ρόλο ο Χρή- 
στος Λάσκης, που αναλαμβάνει 
το πόστο του γενικού αρχηγού του 
ανδρικού ποδοσφαιρικού τμήμα
τος.
Ο ρόλος του γενικού αρχηγού 
ήταν μία θέση που η διοικούσα 
επιτροπή του συλλόγου έψαχνε να 
καλύψει το τελευταίο διάστημα και 
το πρόσωπο του Λάσκη φαντάζει 
ιδανικό, αφού προέρχεται μέσα 
από το τμήμα έχοντας παραστά
σεις και από μεγαλύτερες κατηγο
ρίες από τα χρόνια που αγωνί
στηκε στις ομάδες της Αθήνας.
Οι Κοκοβίδης και Λάσκης έκαναν 
και την πρώτη τους συνάντηση και 
ήδη “σήκωσαν μανίκια" συγκρο
τώντας το αγωνιστικό πλάνο της 
ομάδας.

Είμαστε στη διάθεσή σας να ετοιμάσουμε τη 

δική σας κοινωνική εκδήλωση (γόμους, 

αρραβώνες, βαφτίσια, μνημόσυνα, κηδείες)

γωνία α°·*ρ1αΐαΐ/

Έναντι πρώην κλινικής /
Λ Π \ ΛΛ/Ι ΛΛΛίνΐ

τώρα και στον σας...

_/

V
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Απολογισμός Οικονομικής Επιτροπής: 

Άφαντο το νοικοκύρεμα και απούσα η χρηστή 

διαχείριση του δημόσιου χρήματος!

Α
ΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 2°“ εξαμή
νου 2021 της Ο.Ε. της Πε
ριφερειακής Αρχής 
Κασαπίδη όπου για ακόμη μία 

φορά ακούσαμε το πόσο "τρέ
χει” η Περιφερειακή Αρχή, ότι 
θα τρίβουμε τα μάτια μας με τα 
έργα που ΘΑ ΓΙΝΟΥΝ, ότι η 
πλειοψηφία των αποφάσεων 
ήταν ομόφωνες παρά τις πολιτι
κές αντιπαραθέσεις που λαμβά
νουν χώρα ενίοτε και 
ότι υπάρχει σύμπνοια στην ανα
πτυξιακή πορεία την οποία χα- 
ράσσει η Περιφερειακή Αρχή.
Άποψή τους!!
Ή αλλιώς ...έτσι είναι αν έτσι νομί
ζουν!
Όμως τα στοιχεία άλλα δείχνουν σε 
κάποιον που θέλει να βλέπει την πραγματική κατά
σταση και έχουν ως εξής

1.ΜΙΚΡΟ ΕΡΓΟ
40% λιγότερες αποφάσεις το 2020 και το 2021 σε 
σχέση με το 2019.
-Το 2020 46%λιγότερες αποφάσεις σε σχέση με το 
2019
-Το 2021 38% λιγότερες αποφάσεις σε σχέση με το 
2019

2. ΧΩΡΙΣ ΙΣΟΡΡΟΠΗ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ 
ΔΙΑΣΤΑΣΗ
Η Περιφερειακή διάσταση της Ανάπτυξης χάθηκε 
για τα Γρεβενά και την Καστοριά.
Μόλις το 13% των
αποφάσεων αφορούν τα Γρεβενά και μόλις τοί 5% 
Καστοριά.

3. ΧΩΡΙΣ ΣΟΒΑΡΟ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΟ ΕΡΓΟ
Το κυριότερο είναι όμως ότι οι αποφάσεις αφορούν 
ασήμαντες διαχειριστικού τύπου δραστηριότητες.... 
λειτουργικές μικροδαπάνες, συντηρήσεις, δικηγό
ρους, μεταφορές μαθητών κλπ, ενώ ελάχιστες αφο
ρούν έργα. Ας μην παινεύονται λοιπόν για το 
ομόφωνο, γιατί πώς να μην ψηφιστούν οι λειτουργι
κές και τρέχουσες δαπάνες για τρέχοντα μικροέ- 
ξοδα;
Αναλυτικά από τις 1084 αποφάσεις του β' εξαμή
νου, μόνο το 6% αφορά Διαγωνισμούς για 
έργα και μόλις 3% αφορά αποφάσεις για υποβολές 
προτάσεων σε προγράμματα

4. ΟΙ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΚΕΣ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΠΑΝΕ 
ΣΥΝΕΦΟ.
Οι Προγραμματικές συμβάσεις που επί της ουσίας 
αφορούν ΑΠΕΥΘΕΙΑΣ
ΑΝΑΘΕΣΕΙΣ, κυρίως στην ΑΝΚΟ αλλά και σε λοι
πούς δημόσιους φορείς δημιουργούν μεγάλα ερω

τηματικά ως προς το ύψος τους και το περιεχόμενο 
τους.
Λόγω της σοβαρότητας του θέματος θα επανέλ
θουμε με σχετική ερώτηση.

5. ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΧΡΗΜΑΤΟΣ 
ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΓΙΑ ΕΡΓΑΣΙΕΣ ΠΟΥ ΔΕΝ ΕΓΙΝΑΝ 
αν και προβλεπόταν στην Σύμβαση και ποσότητες 
που δεν ελέγχονται εν γνώση του Περιφεριεάρχη. 
θέσαμε τα στοιχεία στην Οικονομική Επιτροπή αλλά 
και με ερωτήσεις απευθείας στον Περιφερειάρχη. 
Επειδή τα στοιχεία ήταν συντριπτικά διόρθωσαν μια 
παρανομία εκ των υστέρων.
Απλά δεν μπορούσαν να κάνουν αλλιώς;
Αν δεν το κάναμε θα το συγκάλυπταν;
Γιατί;
Μας βάζουν στη διαδικασία να σκεφτούμε, αν και σε 
πόσα άλλα έργα έχει γίνει αυτό;
Και φυσικά το μεγάλο ερώτημα που ουδέποτε 
απαντήθηκε είναι γιατί δεν ζυγίζεται κάτι που 
πληρώνεται με το κιλό και δαπανούνται ΕΚΑΤΟΝ
ΤΑΔΕΣ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ευρώ κάθε χρόνο; Γιατί δεν ζυγί
ζεται το αλάτι που χρησιμοποιείται στον παγετό;

ΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ ΡΩΤΟΥΝ ΚΑΙ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΜΑΘΟΥΝ!!

Σε δύσκολες εποχές, όπου για τον απλό πολίτη κάθε 
ευρώ έχει τεράστια αξία, οφείλουμε να ελέγχουμε ότι 
η διαχείριση του δημόσιου χρήματος γίνεται νόμιμα 
και πιάνει τόπο.
Η αποτελεσματική αξιοποίηση των κονδυλίων για 
αναπτυξιακά έργα, η χρηστή διαχείριση του δημόσιου 
χρήματος και το νοικοκύρεμα των οικονομικών, στην 
πράξη φαίνονται και δυστυχώς μέχρι στιγμής, η Πε
ριφερειακή αρχή του κου Κασαπίδη ξέμεινε μόνο στα 
παχιά λόγια του αέρα ...

Γιώργος Χριστοφορίδπς 
Περιφερειακός Σύμβουλος 

Συνδυασμού «ΕΛΠΙΔΑ»

Ομοσπονδία Χειριστών Μηχανημάτων Έργου Ελλάδος:

Να παραμείνει ανοικτό το ορυχείο της Αχλάδας στη Φλώρινα

Ενημερωτική εκδήλωση για τη δράση 
«Πρόγραμμα Στήριξης και Ενίσχυσης 
Μικρομεσαίων Επιχειρήσεων για την 

ανάπτυξη βιώσιμων οικονομικών 
δραστηριοτήτων χαμηλού ανθρακικού 

αποτυπώματος στις Π. £ Κοζάνης, 
Φλώρινας και στον Δήμο Μεγαλόπολης 

της Π.Ε Αρκαδίας» από το Πράσινο Ταμείο

ΑηΗΟ

Η
ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ ΑΜΚΕ εταίρος του ΕΦΕΠΑΕ για τις Περιφέρειες 
της Κεντρικής & Δυτικής Μακεδονίας σε συνεργασία με το Επι
μελητήριο Φλώρινας και την ΑΝΚΟ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 
Α.Ε. (Παράρτημα της ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ ΑΜΚΕ για την Περιφέρεια Δυτικής 

Μακεδονίας) διοργανώνουν ανοικτή ενημερωτική εκδήλωση που διαρ- 
γανώνουν με θέμα: "Πρόγραμμα Στήριξης και Ενίσχυσης Μικρομε- 
σαίων Επιχειρήσεων για την ανάπτυξη βιώσιμων οικονομικών 
δραστηριοτήτων χαμηλού ανθρακικού αποτυπώματος στις /7.£, Κο
ζάνης, Φλώρινας και στον Δήμο Μεγαλόπολης της Π.Ε Αρκαδίας" 
από το Πράσινο Ταμείο.

τη Δευτέρα 25/7/2022, και ώρα: ό:30μ.μ. 
στην Αίθουσα Πολλαπλών χρήσεων του Επιμελητηρίου 

Φλώρινας (Μεγαρόβου 15, ισόγειο).

Την εκδήλωση θα χαιρετήσει ο Πρόεδρος του Πράσινου Ταμείου «. Ευ
στάθιος Σταθόπουλος.

Υπενθυμίζεται ότι η Δράση απευθύνεται σε υφιστάμενες πολύ μικρές, 
μικρές και μεσαίες επιχειρήσεις στις Περιφερειακές Ενότητες Κοζάνης 
και Φλώρινας, καθώς και στον Δήμο Μεγαλόπολης της Περιφερειακής 
Ενότητας Αρκαδίας, των οποίων η δραστηριότητα αφορά στην εκτέλεση 
εργασιών, την παροχή υπηρεσιών και την προμήθεια αγαθών άμεσα 
προς τη ΔΕΗ ή/και έμμεσα προς υηεργολάβους που έχουν συνάψει 
συμβάσεις με τη ΔΕΗ. Ειδικότερα, το πρόγραμμα στηρίζει και ενισχύει 
τις επιχειρήσεις αυτές προκειμένου να διαφοροποιήσουν τα παραγό- 
μενα προϊόντα, τις παρεχόμενες υπηρεσίες και τις εκτελούμενες εργα
σίες τους, με στόχο τη σταδιακή απεξάρτησή τους από τη ΔΕΗ και 
συνολικά από τις λιγνιτικές δραστηριότητες σε βάθος πενταετίας.

0 επιλέξιμος επιχορηγούμενος προϋπολογισμός κάθε επενδυτικού σχε
δίου κυμαίνεται από 20.000 έως 200.000 ευρώ. Τα ποσοστά ενίσχυσης 
για το σύνολο των επιλέξιμων δαπανών θα ανέρχονται σε 80% δημόσια 
επιχορήγηση και 20% ιδιωτική συμμετοχή.

Οι Αιτήσεις χρηματοδότησης υποβάλλονται υποχρεωτικά ηλεκτρονικά, 
μέσω του Πληροφοριακού Συστήματος Κρατικών Ενισχύσεων (ΠΣΚΕ), 
θρθηάγ5θί5.9Γ.
Η υποβολή των αιτήσεων ξεκίνησε στις 23-9-2021. Η πρόσκληση θα 
παραμείνει ανοιχτή προς υποβολή αιτήσεων μέχρι εξαντλήσεως του 
διαθέσιμου προϋπολογισμού και το αργότερο μέχρι τη συμπλήρωση 
δώδεκα (12) μηνών (21-9-2022) από την αρχική δημοσίευσή της.

Η Δράση διέπεται από τον κανονισμό 1407/2013 της Ε.Ε. (Θθ πιίηίηηίε) 
και θα υλοποιηθεί από το Πράσινο Ταμείο και τον ΕΦΕΠΑΕ (αρμόδιοι 
εταίροι ΕΦΕΠΑΕ; ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ ΑΜΚΕ και Διαχειριστική Ευρωπαϊκών 
Προγραμμάτων).

Ε
πιστολή διαμαρτυρίας προς τον υπουργό Πε
ριβάλλοντος και Ενέργειας απέστειλε η Ομο
σπονδία Χειριστών Μηχανημάτων'Εργου Ελ
λάδος, ζητώντας να παραμείνει ανοιχτά το 

λιγνιτωρυχείο της Αχλάδας.
Διαβάστε το πλήρες κείμενο της επιστολής:
Κύριε Υπουργέ, θα θέλαμε να σας ενημερώσουμε 
πως έχουμε γίνει ως Ομοσπονδία Χειριστών Μηχα
νημάτων Έργου Ελλάδος , αποδέκτης έντονων πα
ραπόνων και μεγάλης δυσαρέσκειας , από δεκάδες 
συναδέλφους μας χειριστές μηχανημάτων έργου , 
που αγωνιούν για το μέλλον το δικό τους και των οι
κογενειών τους.
Μετά και την τελευταία απόφαση σας για το ορυχείο 
στην Αχλάδα, πλέον στην Ακριτική περιοχή της Φλώ
ρινας , οι συνάδελφοι μας χειριστές μηχανημάτων , 
μαζί με τους εκατοντάδες άλλους εργαζόμενους που 
εργάζονται στο ορυχείο, αντιμετωπίζουν την σκληρή 
πραγματικότητα της ανεργίας και στη συνέχεια την 
απομάκρυνση τους αναγκαστικά για την αναζήτηση 
εργασίας , ώστε να ζήσουν αυτοί και οι οικογένειες 
τους.
Οι όποιες διαφορές της κυβέρνησης σας με την μι
σθωτήρια εταιρεία δεν θα πρέπει να έχουν χαρακτη
ριστικά που να βάζουν στην κλίνη του Προκρούστη 
την εργασία των συναδέλφων μας.

Κύριε Υπουργέ, σε μια ευνομούμενη πολιτεία θα παίρ- 
νονταν πολιτικές αποφάσεις όπου θα ανάγκαζαν 
τους κατοίκους όλων των παραμεθόριων περιοχών 
να μπορούν να διαμείνουν και να εργαστούν σε αυτές 
, ώστε να θέτουν τους εαυτούς τους, θεματοφύλακες 
, και να κρατούν Θερμοπύλες σε αυτές τις ιδιαίτερες 
απομακρυσμένες περιοχές.
Το αρμόδιο Υπουργείο σας όμως, λαμβάνει αποφάσεις 
τιμωρητικές.
Πετάει στο δρόμο εργαζόμενους αναγκάζοντας τους 
να εγκαταλείψουν τις περιοχές αυτές, αφήνοντας τες 
, στην τύχη τους και στην ερημοποίηση τους. 
Αναζητούμε την κοινωνική σας ευαισθησία. 
Επιζητούμε την πολιτική σας βούληση ώστε να μην 
κατακερματιστεί ο κοινωνικός ιστός αυτής της ιδιαί
τερης απομακρυσμένης περιοχής της πατρίδας μας. 
Σας ζητάμε να εισακούσετε τις φωνές των συναδέλ
φων μας εργαζομένων και να αναστείλετε την από
φαση σας για το κλείσιμο του Ορυχείου της Αχλάδας. 
Δώστε τη δυνατότητα στους συναδέλφους μας να 
συνεχίσουν να κατοικούν , να εργάζονται και να δια
μένουν με τις οικογένειες τους μαζί, στον ιερό τόπο 
τους , εκεί στην Φλώρινα .
Το ορυχείο της Αχλάδας πρέπει να το κρατήσετε ανοι
κτό.

Για την Ο.Χ.Μ.Ε.Ε.

Στην εκδήλωση οι ενδιαφερόμενοι θα έχουν τη δυνατότητα να απευ
θύνουν ερωτήσεις και να αποκτήσουν μια ολοκληρωμένη εικόνα που 
θα τους βοηθήσει νά υποβάλουν πλήρη αίτηση χρηματοδότησης.

Για περισσότερες πληροφορίες σχετικά με την εκδήλωση οι ενδιαφε
ρόμενοι μπορούν να απευθύνονται:

α) στην ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ ΑΜΚΕ/ΕΦΕΠΑΕ (κ. I. Τσιτσόπουλο, τηλ 2310- 
480.000, νννννν.Ι<6Ρ3-3ηθΐτΐ·αΓ ίηίο@θ-Κθρ3.ατ).

β) στο Επιμελητήριο Φλώρινας (κ. Μιχάλη Φίσκα, τηλ. 23850-22334, 
6νβίίο@οΐΘΠ6ϊ.αΓ. ήηρι/Α/ννννν.βββΓαΐ').

γ) στην ΑΝΚΟ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ (Παράρτημα της ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ 
ΑΜΚΕ/ΕΦΕΠΑΕ στην Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, κα Λιάνα Πα- 
πατέρπου, τηλ. 24610-24022 , ίρ3Ρ3ώψου@3ηΚο.αΓ).

Επίσης πληροφορίες για τη συμμετοχή των ΑμεΑ στα τηλέφωνα : 
23850-22334, 2310-480.000 (#217).

*·,4,α \ |
£ ) ί ΑΝΑΠΤΥΐίΑΚΜΐ:
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ΟΐίΜοχ:
Υπάρχει ένα σπίτι.

Ένας άνθρωπος μπαίνει

μέσα τυφλός και

βγαίνει από αυτό

βλέποντας. Τί είναι;
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Γέροντος Π αϊ σ ί ο υ
«Να μην ανοίγουμε πολλά μέτωπα...»

Οι άνθρωποι σήμερα, επειδή δεν 
ζουν απλά, έχουν πολύ περισπασμό. 
Ανοίγουν πολλά μέτωπα και χάνονται 
με την πολλή μέριμνα. Εγώ ένα-δυο 
πράγματα τα τακτοποιώ και μετά σκέ
φτομαι άλλα. Ποτέ δεν έχω να κάνω 
πολλά πράγματα μαζί. Τώρα σκέφτο
μαι να κάνω αυτό, το τελειώνω και 
μετά σκέφτομαι να κάνω κάτι άλλο. 
Γιατί, αν δεν τελειώσω το ένα και αρ
χίσω το άλλο, δεν έχω ανάπαυση. 
Όταν έχη κανείς πολλά μαζί να κάνη, 
παλαβώνει. Και μόνο να τα σκέφτεται, 
παθαίνει σχιζοφρένεια.

Είχε έρθει στο Καλύβι ένας νέος που 
είχε ψυχολογικά προβλήματα. Μου 
έλεγε ότι, ταλαιπωρείται, γιατί έχει μία 
κληρονομική ευαισθησία από τους γο
νείς κ.λπ. «Τι κληρονομικά μου λές; 
του είπα. Πρώτα, χρειάζεσαι ξεκού

ραση. Μετά να πάρης το πτυχίο σου, 
μετά να πάς στον στρατό, μετά να κοι- 
τάξης για διορισμό». Με άκουσε ο 
καημένος και βρήκε τον δρόμο του. 
Έτσι βρίσκουν και τον εαυτό τους οι 
άνθρωποι.

Είναι μερικοί πού, ενώ έχουν πε
ριορισμένες δυνάμεις και μπορούν να 
κάνουν μόνον ένα-δύο πράγματα, κα
ταπιάνονται και μπερδεύονται με 
πολλά και μετά δεν κάνουν τίποτε σω
στό και σέρνουν και τους άλλους. Όσο 
μπορεί κανείς, να κάνη ένα-δυό πράγ
ματα μόνο, να τα τελειώνη σωστά και 
να έχη το μυαλό του καθαρό και ξε- 
κούραστο και μετά να αρχίζη κάτι 
άλλο. Γιατί, άμα ο νούς του σκορπίση, 
τί πνευματικά θα κάνη μετά; Πώς να 
θυμηθή τον Χριστό;

ΓΕΡΟΝΤΟΣ ΠΑΪΣΙΟΥ - ΛΟΓΟΙ

ΑΥΤΟ ΤΟ ΪΕΡΑΤΕ; 
Οι κάρτες μίσους του 
Αγίου Βαλεντίνου στη 
βικτωριανή εποχή...

Σ
τα τέλη του 19ου αιώνα, η Ημέρα του Αγίου Βα
λεντίνου ήταν κάτι περισσότερο από μια ευκαιρία 
για κάποιους να εκφράσουν την αγάπη στο ταίρι 
τους, στέλνοντας κάρτες ή δώρα. Ήταν επίσης η μέρα 

να εκφράσουν την απογοήτευση, την πίκρα ή και το 
μίσος τους σε εκείνους που δεν τους αγάπησαν.
Για αυτόν τον σκοπό υπήρχαν κάρτες που λέγονται «νίηορβτ 
νοίΘηίίηθδ», σχεδιασμένες με καρικατούρες και σα
τυρικές εικόνες με στόχο να κοροϊδέψουν ή και να 
ενοχλήσουν τον παραλήπτη. Ήταν διαθέσιμες σε κα
ταστήματα από την Αμερική μέχρι την Ευρώπη και

αποτελούσαν το 50% των καρτών που πωλούνταν κάθε 
χρόνο την ημέρα του Αγίου Βαλεντίνου. Η δημιουργία των 
καρτών βασιζόταν σε φτηνά υλικά, οπότε το μικρό κόστος 
τους επέτρεπε σε όλους ανεξαιρέτως να εκφράσουν τα αι
σθήματα μίσους και απογοήτευσης σε γείτονες, εχθρούς π 
και φίλους.
Δεν έβλεπαν όλοι θετικά τη μόδα αυτή, βέβαια. Κάποιοι θε
ωρούσαν τις κάρτες άκομψες και ηθικά μη αποδεκτές. 0 
Τύπος, μάλιστα, δεν δίστασε να κατηγορήσει τους κατα
σκευαστές καρτών για υποκίνηση αντικοινωνικής συμπε
ριφοράς και ενθάρρυνση συμπεριφορών μίσους. Αλλοι 
παραπονέθηκαν ότι εξασθενεί η αξία της ημέρας του Αγίου 
Βαλεντίνου.
Η τάση αυτή σταδιακά παρήΚμασε, καθώς δεν ήταν λίγα τα 
περιστατικά που αντέδρασαν υπερβολικά λαμβάνονταςτις 
συγκεκριμένες κάρτες, ηροβαίνονταςσε αυτοκτονίες ή αν
θρωποκτονίες. Το 1940 ήταν η τελευταία φορά που ανταλ
λάχθηκαν κάρτες μίσους την ημέρα του Αγίου Βαλεντίνου.

Πηγή: ρεηει-ςα.ςΐ'

πρωταγωνιστούσαν διηλα στις όμορφες κάρτες του 
Αγίου Βαλεντίνου με τις καρδιές και τα λουλούδια.
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Την περασμένη εβδομάδά το 
Ηνωμένο Βασίλειο κατέγραψε 
τη μεγαλύτερη Θερμοκρασία 
που έχει καταγραψεί στην 

περιοχή μέχρι σήμερα

Χημικοί μηχανικοί 
κατάφεραν για πρώτη 
φορά να αναδιατάξουν 

τους ατομικούς δεσμούς 
σε ένα και μόνο μόριο

Ομαδα αστρονόμων εντόπισε 
μέσω του τηλεσκοπίου ΑΕΜΑ 
έναν περιστρεφόμενο γαλαξία 

από τα πρώτα χρόνια ζωής 
του σύμπαντος

*
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Η παράδοση ξεκίνησε από την Αμερική, γύρω στη 
δεκαετία του 1840 και διήρκησε με αμείωτους ρυθ
μούς για έναν ολόκληρο αιώνα. Οι κάρτες μίσους

Νεα ερευνά κατεληξε ότι η 
ενασχόληση με τα ηλεκτρονικά 
παιχνίδια ενισχύει τις νοητικές 
ικανότητες που απαιτούνται για 

τη λήψη αποφάσεων

Επιστήμονες ανακαλυψαν οτι 
κατά τη διάρκεια του ύπνου 

απενεργοποιείται η ικανότητα 
της αντίληψης και της 

αναγνώρισης των ήχων

Δυο γενετικά τροποποιημένες 
καρδιές γουρουνιών 

μεταμοσχεύτηκαν με επιτυχία 
σε εγκεφαλικά νεκρούς 

ασθενείς σε μηχανική υποστήριξη

«Οι προσβολές όταν γίνονται δεκτές με περιφρονητική σιωπή, εξουδετερώνονται. Όταν γίνονται
δεκτές με εκνευρισμό όμως, δείχνουμε ότι, σε ένα βαθμό, αναγνωρίζουμε

. .... .. ·. ' · · :

προσβολών». ~ Τόκιτος, 55-120 μ.Χ., Ρωμαίος ιστορικΜ
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Επίσκεψη του ΚΔΑΠμεΑ Δήμου Φλώρινας στην Τοπική Κοινότητας Δροσοπηγής

Τ
ο προσωπικό και ο ωφελούμενοι του ΚΔΑΠμεΑ Δήμου Φλώ
ρινας εκφράζουν από καρδιάς τις θερμές τους ευχαριστίες 
προς τον πατέρα Φορτομάρη Νικόλαο, την εκκλησιαστική επι
τροπή του Ιερού Ναού Αγίας Τριάδας Δροσοπηγής, τον Πρόεδρο 

της Κοινότητας κ. Μιχάλη Μόρου για την προσφορά του γεύματος 
στο προσωπικό και στους ωφελούμενους, την πρόεδρο του Συλ
λόγου Γυναικών Δροσοπηγής κα Αναστασία Χαρίση, το ψητοπω
λείο του χωριού «Μπελκαμένη», τις παιδαγωγούς για την δημι
ουργική απασχόληση, τους μουσικούς για το γλέντι και την 
διασκέδαση που μας πρόσφεραν και όλους τους κάτοικους του 
χωριού για την θερμή υποδοχή, την φιλοξενία και την διοργάνωση 
μίας τόσο ευχάριστης και αξέχαστης εκδήλωσης!!
Ειδικότερα, θα θέλαμε να ευχαριστήσουμε και όλους αυτούς που είτε 
επώνυμα είτε ανώνυμα συνεισέφεραν οικονομικά στο Κέντρο!
Η προσφορά σας είναι πολύ σημαντική και πολύτιμη!

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ

Μαιευτήρας Γυναικολόγος
- ΜΟ. ΡΗΩ

Ειδικός Αναπαραγωγικής Ιατρικής 
Κτίριο Θ & 6, 2ος όροφος 
Περικλέους - Συνοικισμός 
Δροσιά 153 - Τ.Κ 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 
Τηλέφωνο 2313.088.021 
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022 ΐ9 ηχφ
Καταρρέουν αι ΗΠΑ

Γράφει
ο Φοίβος Ιωσήφ

Α
λλάζει άρδην ο παγκόσμιος χάρτης 
των υπερδυνάμεων, και οι πρώτοι 
έσονται τελευταίοι, οι δε τελευταίοι 
σημαιοφόροι!

Είναι ηλίου φαεινότερον ότι η οικονομία των 
ΗΠΑ βρίσκεται σε δεινή θέση και εντός ολί
γου η φτώχεια θα εξαπλωθεί σε όλη την Αμε
ρικανική ήπειρο. Τα αυτοκίνητα εοόίΐίοε και 
ΒυίεΚ σύντομα θα αντικατασταθούν στους 
δρόμους του Σικάγο και θα κυκλοφορούν 
πλέον οι περίφημες Ρωσικές λιμουζίνες νοΐ93 
και τα ακόμη καλλίτερης ποιότητας αυτοκί
νητα Μοεενίεή φιαγμένα από τα γνωστά 
ατσάλια της σιβηρικιής στέπας του Σολζενί- 
τσιν. Αθάνατα αυτοκίνητα από ρώσικα χέρια 
και ρώσικη τεχνολογία. Ουρές θα γίνονται 
έξω από τις αντιπροσωπείες των ρωσικών 
αυτοκινήτων προκειμένου οι Αμερικανοί να 
εξασφαλίσουν ένα τέτοιο αυτοκίνητο θη
σαυρό.Όσα όσα θα πληρώνουν οι Αμερικανοί 
πολίτες αλλά θα είναι δύσκολο να το απο
κτήσουν αν δεν έχουν έγκριση από την επί
σημη Ρωσική πρεσβεία. Μέχρι και μπουνιές 
θα δίνουν μεταξύ τους αλλά η σειρά προτε
ραιότητας θα είναι αυστηρή, όπως παλιό στην 
Μόσχα.
Είχαν νομίσει οι παλιοαμερικάνοι ότι μπορού
σαν να κάνουν ότι ήθελαν μέχρι που παρου
σιάστηκε το παλικαρόπουλο, απόγονος του 
Ρασπόυτιν με το συντομευμένο όνομα του 
παππού του Πούτιν. Δεν θα κατάφερνε πολλά 
αλλά τον βοήθησε καθοριστικά η τετράκις τε- 
κούσα Αλίνα Καμπάεβα με την τεράστια μόρ
φωση που αναμόρφωσε τον πρόεδρό μας ρι
ζικά. Το διπλό το σχοινί κρατάει πιο πολύ από 
το μονό-Βλαντιμίρ και Αλίνα μαζί διέλυσαν 
τελικά την ΡτοεΙβΓ οηά Οθίτώίθ που ελέγχει 
το σύνολο των απορρυπαντικών παγκοσμίους 
και τα κεφάλαιά της ξεπερνούν τα 460δις δολάρια. 
Τώρα να βάλει τα δις εκεί που ξέρει! Βέβαια υπάρ
χουν και κάτι άλλες μικροεταιρείες όπως η ΟθΙοτριΙΙοΓ 
με τα παγκοσμίου φήμης χωματουργικό μηχανήματα, 
η Βοίης με τις πωλήσεις αεροπλάνων ακόμη και στην 
Ρωσσική ΑθγοΛοΙ, αλλά αυτά είναι αμελητέα ποσότης, 
ο Βλαντιμίρ αγρίεψε και έχει στο πλάϊ του και όλα τα 
αριστερά κόμματα από όλον τον κόσμο, δεν σηκώνει 
κουβέντα, έχει πλάτες από Κούβα, Βενεζουέλα και 
Πρέβεζα, σύντομα μπαίνουν στο παιχνίδι και τα Κα
λάβρυτα. Τα πράγματα δυσκολεύουν πολύ!
Εν τω μεταξύ ο Βίάθη δεν είναι και κανάς έξυπνος 
άνθρωπος και ούτε έχει συμβούλους γύρω του, ό,τι 
του κατέβει κάνει, και συνήθως κάνει κουταμάρες, 
τόσο γέρος που είναι. Αυτά συμβαίνουν στην Αμερική 
που πλέον παραπαίει. Ένα έθνος με έναν χαζό πρό

εδρο, είναι ολοφάνερο πως σε λίγο θα εκλείψει από 
τον χάρτη και την θέση του θα πάρουν άλλες Δημο
κρατικές δυνάμεις, όπως είναι η Ρωσία, η Κίνα και 
το Κερατσίνι. Πραγματικοί Δημοκράτες με κύριο όπλο 
από χρόνια τώρα την κατάργηση των εκλογών και 
την ταυτόχρονη ενδυνάμωση των καλλίγραμμων 
γλουτών. Έτη και έτη περιμένει η αριστερά την κα
τάρρευση της Αμερικής και την απαγόρευση και εκεί 
των κακόφημων εκλογών με παράλληλη στήριξη των 
οικογενειών σε ό,τι πιο καλλίγραμμο διαθέτει η κάθε 
οικογένεια. Κολοσσοί Εταιρείες και κουραφέξαλα, 
τάχουμε φάει στη μάπα και χορτάσαμε. Καιρός να 
αναλάβουν την διακυβέρνησή μας Νουνεχείς πολι
τικοί με πείρα πολλών ετών αδειασάλευτης πορείας. 
Όποιος διασάλευε την κομματική ιεραρχία είχε στα 
σίγουρα σαλεμένο μυαλό.Έτσι μάθαμε εμείς στο δικό 
μας κόμμα.

Κινητές Ιατρικές Μονάδες στην Πρέσπα

Ν
έα χιλιόμετρα έρχονται να διανύσουν οι 
Κινητές Ιατρικές Μονάδες (ΚΙΜ), συνε
χίζοντας τις αποστολές από το νότιο Αι
γαίο, στο βόρειο-βορειοδυτικό τμήμα της 

Ελλάδας, στο Λαιμό Πρεσπών.
Στο Γυμνάσιο - Λύκειο του χωριού, από την Πα
ρασκευή 22 έως και την Κυριακή 24 Ιουλίου 2022, 
9:00 - 17:00, η εξειδικευμένη ομάδα των ΚΙΜ, η 
οποία αποτελείται από Καρδιολόγο, Ορθοηαιδικό, 
Γυναικολόγο, Οφθαλμίατρο, Ωρλ, Διαιτολόγο, 
Πνευμονολόγο, Γενικό Χειρουργό, Παθολόγο - 
Διαβητολόγο, Νευρολόγο, Οδοντίατρο και Ψυχο
λόγο - Παιδοψυχολόγο, θα παρέχει δωρεάν υπη
ρεσίες υγείας στους κατοίκους της περιοχής.
Οι παρεχόμενες υπηρεσίες περιλαμβάνουν μεταξύ 
άλλων:
Ψηφιακή τρισδιάστατη μαστογραφία 
-Μέτρηση οστικής πυκνότητας Ηλεκτροκαρδιογρά
φημα - ΙπρΙβχ καρδιάς
- Αφαίρεση σμηγματογόνων κύστεων, λιπωμάτων, 
σπίλων
- Διαβητολογικός έλεγχος - εξέταση γλυκοζυλιωμέ- 
νης αιμοσφαιρίνης
- Τεστ ανίχνευσης αιμορραγίας εντέρου (Πολύποδας) 
- Τεστ Παπανικολάου (Ιοεί Ρ3ρ) - κολπικός υπέρηχος 
-Έλεγχος οπτικής οξύτητας - μέτρηση ενδοφθάλμιας 
πίεσης βυθοσκόπηση
- Ακοόγραμμα - τυμπανόγραμμα - ενδοσκόπηση 
- Διάγνωση νευρολογικών παθήσεων (ημικρανίες, 
άνοιες,ν.Ρ3Γΐ<ΐη$οη)
- Ενδοστοματική εξέταση παιδιών, ενηλίκων & ηλι
κιωμένων
- Διατροφική αξιολόγηση - λιπομέτρηση.

Ηλεκτρονική καταχώρηση ραντεβού μέσω:
• Της ιστοσελίδας ήΙΙρ5://ηιγΙ<ίπι.9Γ
• Της εφαρμογής ΜγΚΙΜ διαθέσιμη σε ΡώγδΙοτε &
ΑρρεΙΟΓθ
Για περισσότερες πληροφορίες μπορείτε να κα- 
λείτε στο τηλέφωνο: 210 2447694 (13:00-16:00, 
καθημερινές).

Επισημαίνεται ότι τα μέλη των ΚΙΜ, ακολουθώντας 
τις συστάσεις του Υπουργείου Υγείας και της Εθνικής 
Επιτροπής Εμβολιασμών για το υγειονομικό και νο
σηλευτικό προσωπικό της χώρας, έχουν εμβολιαστεί 
κατά της νόσου ΟθνΐΌ-19. Κατά τη διενέργεια των 
ιατρείων και των διαγνωστικών εξετάσεων θα τη
ρούνται οι οδηγίες του ΕΟΔΥ και θα λαμβάνονται όλα 
τα προβλεηόμενα μέτρα προστασίας.
Οι ΚΙΜ έχουν πραγματοποιήσει από το 2014 εκατόν 
είκοσι (120) αποστολές σε νησιά της άγονης γραμμής 
καθώς και σε απομακρυσμένες περιοχές σε όλη την 
Ελλάδα. Το πρόγραμμα υλοποιείται από την ΑΜΚΕ 
Αναγέννηση και Πρόοδος σε συνεργασία με την Ανώ
νυμη Εταιρεία Μονάδων Υγείας (Α.Ε.Μ.Υ. Α.Ε.), υπό 
την επιστημονική επίβλεψη της Α' ΟρθοπαιδικήςΧει
ρουργικής Κλινικής του Εθνικού και Καποδιστριακού 
Πανεπιστημίου Αθηνών, με πρωτοβουλία και απο
κλειστική δωρεά από το Ίδρυμα Σταύρος Νιάρχος 
(ΙΣΝ).
Για περισσότερες πληροφορίες σχετικά με τις 
δράσεις των ΚΙΜ και της ΑΜΚΕ "Αναγέννηση και 
Πρόοδος" μπορείτε να επισκεφθείτε τις παρα
κάτω ιστοσελίδες:
• νννινν.πιπιυ.ςΓ · νννν^.Γαηάρ.ςΓ

Παράταση καταληκτικής ημερομηνίας 
υποβολής αιτήσεων εισαγωγής στο 

Διατμηματικό Πρόγραμμα 
Μεταπτυχιακών Σπουδών

αΑνανεώσιμες Πηγές Ενέργειας & 
Διαχείρισης Ενέργειας στα Κτίρια»

για το ακαδημαϊκό έτος 2022-23

Μ
ε απόφαση της ΕιδικήςΔιατμηματικής Επιτροπής του Προ
γράμματος Μεταπτυχιακών Σπουδών, με τίτλο: “Ανανεώ
σιμες Πηγές Ενέργειας & Διαχείριση Ενέργειας στα Κτίρια" 
(Μ5ε ϊη ΚεπενναόΙε Εηβτςγ δουιχβε & ΒυϊΙάϊηςε Εηβτςγ Μβη- 

3§επιβηΙ) με δύο κατευθύνσεις: “Τεχνολογίες Ανανεώσιμων Πη
γών Ενέργειας " (ΡβηεννβόΙθ Εηει-ςγ ΤβεΗηοΙοςϊβε,) και "Δια
χείριση Ενέργειας στα Κτίρια" (ΒυϊΙάίηςε Εηβτςγ ΜβηαςβπιβηΙ) 
που διοργανώνουν για 8η συνεχή χρονιά τα Τμήματα Μηχανολό
γων Μηχανικών & Ηλεκτρολόγων Μηχανικών και Μηχανικών 
Υπολογιστών του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας, παρατεί- 
νεται η καταληκτική ημερομηνία υποβολής δικαιολογητικών υπο
ψηφιότητας μέχρι 11/9/2022.
Οι υποψήφιοι μπορούν να στείλουν τα δικαιολογητικά τους με συστη
μένη επιστολή μέσω ταχυδρομείου ή εουπεη Στην περίπτωση που επι
θυμούν να τα καταθέσουν αυτοπροσώπως θα πρέπει προηγουμένως 
να επικοινωνήσουν με τη γραμματεία του ΠΜΣ ΑΠΕ-ΔΕΚ και να κλεί- 
σουν ραντεβού (λόγω των ειδικών συνθηκών λειτουργίας). Περισσό
τερες πληροφορίες, η αναλυτική προκήρυξη αλλά και στοιχεία για το 
ΠΜΣ στην ιστοσελίδα του προγράμματος ΗΜρ://3ρβ.ιιονιη.9Γ/.

Πρόσκληση υποβολής αιτήσεων 
συμμετοχής στο Διϊδρυματικό 

Πρόγραμμα Μεταπτυχιακό Σπουδών
με τίτλο «Εγκληματολογική

Λογιστική- ΡοΓβπεΐε Αεεουπϋπς» -
(Εξ Αποσ τάσεως)

Τ
ο Διαπανεπιστημιακό Πρόγραμμα Μεταπτυχιακό Σπουδών με 
τίτλο «Εγκληματολογική Λογιστική-ΡθΓβη5Ϊε ΑεεουηΙίης» 
που προσφέρεται εξ αποστάσεως και οργανώνεται από κοινού 
από το Τμήμα Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής του Πανεπι

στημίου Δυτικής Μακεδονίας 0^\ν.υονπη.9Γ) και το Τμήμα Λο
γιστικής και Χρηματοοικονομικών του Πανεπιστημίου Νεάπολις 
Πάφου, καλεί τους/τις ενδιαφερόμενους/ες για την υποβολή αι
τήσεων συμμετοχής για το ακαδημαϊκό έτος 2022-2023 στο σύν
δεσμο: Ηΐ(ρ5://νηννν.ηυρ.3ε.εγ/9Γ/πΐ5ε-ϊη-(θΓβη5Ϊε-3εεουηΙϊη9- 
άίδίθηοθ-ΙββΓπϊης/.
Στους απόφοιτους απονέμεται κοινός μεταπτυχιακός τίτλος σπουδών 
των δύο συνεργαζόμενων Πανεπιστημίων για τον οποίο δεν απαιτείται 
η διαδικασία αναγνώρισης από τον Δ.Ο.Α.Τ.Α.Π.
Οι φοιτητές και απόφοιτοι του μεταπτυχιακού προγράμματος στην Εγ- 
κληματολογική Λογιστική έχουν τη δυνατότητα υποβολής αίτησης και 
λήψης της πιστοποίησης ΟΟΑ (ΟθΠίίίθά ΙηΙειτοΙ ΟοπΙγοΙ ΑυάίΙΟΓ) από 
το Διεθνές Ινστιτούτο Συστημάτων Εσωτερικού Ελέγχου (ΙηεΙίΙυΙθ οί 
ΙηΙθΓηβΙ ΟοηίΓοΙε - 110 - νννννν.Ιήθϋε.0Γ9) μέσω του Ελληνικού παραρ
τήματος ΕΛΙΝΕΣΕΕ.
Στους απόφοιτους του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας και τους 
απόφοιτους του Πανεπιστημίου Νεάπολις Πάφου, παρέχεται 15% έκ
πτωση επί των διδάκτρων.

Αγγελία Γάμου

0
 Λάζαρος Σίμου του Μάριου και της Ουρανίας, το γένος Καρα- 
κατσάνη που γεννήθηκε στη Φλώρινα και κατοικεί στη Φλώρινα 
και η Παρασκευή-Άννα Καρλή του Ευστρατίου και της Βασιλι
κής, το γένος Χαρίτου που γεννήθηκε στην Αθήνα και κατοικεί στη 

Φλώρινα, πρόκειται να παντρευτούν την 24η Σεπτεμβρίου του έτους 
2022 στον Ιερό Ναό Κοιμήσεως της Θεοτόκου στον Πολυηόταμο.

Μπιτάκικ Ανθ. Σταύρο*
Πολ»χικό5 Μηχανικό* ΑΠΘ

Μ$ς ΕηβΓ9χ Εη^ηββτίης ιη δννεάεη

ϋΐΗι«ψιη

ί·1
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Προωθείται η εγκληματική Ερντογάν, το πραξικόπημα του πλαστού δολαρίου
απολιγνιτοποίηση εν μέσω 

ενεργειακής κρίσης
ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΥΡΩΣΗ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΔΗΜΟΣΙΟΥ - ΔΕΗ, ΟΜΙΛΙΑ ΤΟΥ 

ΓΙΑΝΝΗ ΔΕΛΗ ΣΤΗΝ ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ ΤΗΣ ΒΟΥΛΗΣ

Τ
ην εγκληματική απολιγνιτοποίηση, που στηρίζουν στο πλαίσιο 
της «πράσινης μετάβασης» ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ και λοιπά 
αστικά κόμματα, προωθεί η προγραμματική σύμβαση μεταξύ 
Ρ'Όηοκού Δημοσίου και των ανωνύμων εταιρειών «ΜΕΤΑΒΑΣΗ 

ηο> και ΔΕΗ ΑΕ που συζητείται σήμερα στην Ολομέλεια της Βου-

Αυχό εηισήμανε ξεκινώντας την ομιλία του ο Γιάννης Δελής, ειδικός 
αγορητής του ΚΚΕ, καταγγέλλοντας ότι η πολιτική της «πράσινης με
τάβασης», για την οποία είναι συνυπεύθυνες όλες οι κυβερνήσεις αλλά 
και τα αστικά κόμματα, οδηγεί σε εκτίναξη της δαπάνης για ρεύμα που 
πληρώνουν τα λαϊκά στρώματα, σε εξάρτηση της χώρας, σε γενικευμένη 
ενεργειακή αστάθεια.
Και είναι δύο φορές εγκληματική αυτή η πολιτική, πρόσθεσε ο Γ. Δελής, 
γιατί την ίδια ώρα σε διεθνές επίπεδο, γίνεται μαζική στροφή σε άνθρακα 
και λιγνίτη προκειμένου να αντιμετωπιστεί η ενεργειακή κρίση που 
είναι σε εξέλιξη σε όλο τον κόσμο.
Η επίκληση της προστασίας του περιβάλλοντος είναι τουλάχιστον υπο
κριτική, συμπλήρωσε ο Γ. Δελής, γιατί το φυσικό αέριο που προωθείται, 
και ειδικά το αμερικανικό ίΝ6, έχει αποδειχθεί πως αποδεσμεύει στην 
ατμόσφαιρα τεράστιες ποσότητες μεθανίου, ιδιαίτερα επικίνδυνου αε
ρίου για το φαινόμενο του θερμοκηπίου. Οι ΑΠΕ εξάλλου που προ
ωθούνται σε όλη τη χώρα, τα τελευταία χρόνια, έχουν καταστροφικές 
επιπτώσεις σε βουνά και δάση.
Επισήμανε ότι παρότι η χώρα μας έχει τις δυνατότητες να παράγει Ενέρ
γεια με ποικίλες μορφές, ο λαός ζει μέσα σε ενεργειακή φτώχεια, εξαι- 
τίσς της πολιτικής της ΕΕ για πλήρη απελευθέρωση της αγοράς Ενέρ
γειας. Υπενθύμισε, μάλιστα, τα ψέματα που έλεγαν οι λάτρεις του 
ευρωμονόδρομου στον λαό ότι θα έχει φθηνό ρεύμα και τώρα πληρώνει 
εξοντωτικούς λογαριασμούς.
Υπογράμμισε ότι το ΚΚΕ είχε καταθέσει πρόταση νόμου για την Ενέργεια, 
με συγκεκριμένες προτάσεις και μέτρα για να αντιμετωπιστεί η ενερ
γειακή φτώχεια, με άμεση επαναλειτουργία των λιγνιτικών μονάδων, 
σε ρήξη με τη ρήτρα της ΕΕ για εκπομπές ρύπων, με κατάργηση της 
ρήτρας αναπροσαρμογής. Την πρόταση αηέρριψαν όλες οι πολιτικές 
δυνάμεις και αυτό ο λαός πρέπει να το γνωρίζει, επισήμανε χαρακτηρι
στικά ο Γ Δελής.
Καταλήγοντας κάλεσε τους εργαζόμενους και τον λαό σε συμπόρευση 
με το ΚΚΕ γιατί μόνο οι δικές του προτάσεις δίνουν απάντηση στα ση
μερινά αδιέξοδα, κόντρα στις δεσμεύσεις της ΕΕ για «πράσινη ανάπτυξη» 
και εμπόριο ρύπων.

Από το Γραφείο Τύπου
της Επιτροπής Περιοχής Δυτικής Μακεδονίας του ΚΚΕ

Σύλληψη 4Ίχρονου αλλοδαπού στη 
Φλώρινα διότι σε βάρος του 

εκκρεμούσαν Ένταλμα Σύλληψης 
και καταδικαστική απόφαση

Σ
υνελήφθη την Τετάρτη <13-07- 
2022) το μεσημέρι στη Φλώρινα, 
από αστυνομικούς του Τμήματος 
Ασφάλειας Φλώρινας, 41χρονος αλ

λοδαπός, διότι σε βάρος του εκκρε
μούσαν:
• Ένταλμα Σύλληψης του κ. Ανακριτή 
Πλημμελειοδικών Βέροιας, για ληστεία 
και
• Απόφαση του Μονομελούς Πλημμελει
οδικείου Καστοριάς, με την οποία κατα- 

. δικάστηκε σε ποινή φυλάκισης -5- 
μπνών και χρηματική ποινή -1.500- 
ευρώ, για παράβαση της νομοθεσίας περί αλλοδαπών.
0 συλληφθείς θα οδηγηθεί στην κα. Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών 
Φλώρινας.

Δεν Ξεχνώ τις Μαύρες επετείους 
20 Ιουλίου 1974

Σας περιμένουμε!
Όλοι μαζί να θυμηθούμε και να τιμήσουμε 

Όσους έπεσαν για τη Δημοκρατία και την Ελευθερία.

Κυριακή 24 Ιουλίου, ώρα 10.00 στον ναό Αγίου Παντελεήμονος 
θα ακολουθήσει επιμνημόσυνη δέηση και κατάθεση στεφάνων 

στο ηρώο της πλατείας Μόδη

«Κουράγιο μικροκόρη μας, που μας εγινης μάνα 
Ύμνος και θρήνος της ζωής κι ανάστασης καμπάνα» 

Γιάννης Ρίτσος

ΔΕΝ ΞΕΧΝΩ.
ΜΕ ΠΙΣΤΗ ΣΤΟΝ ΑΓΩΝΑ - ΣΕ ΠΕΙΣΜΑ ΤΩΝ ΚΑΙΡΩΝ ! 

Ένωση Κυπρίων ν. Φλώρινας

Του Δημήτρη Μάρδα,
Καθηγητή Τμήματος Οικονομικών 

Επιστημών του ΑΠΟ π. Αν. Υπουργού 
Οικονομικών και Υφ/γού Εξωτερικών

Ε
ρντογάν, ένας πολιτικός που πήρε το ρίσκο 
να σκηνοθετήσει πραξικόπημα κατά του 
εαυτού του εξουδετερώνοντας έτσι τους πο
λιτικούς του αντιπάλους.

Αυτό είναι το συμπέρασμα έρευνας με τίτλο «15 Ιου
λίου 2016: Το πραξικόπημα του Ερντογάν» από
το Κέντρο για την Ελευθερία της Στοκχόλμης (50Ρ). 
Σε παρόμοια συμπεράσματα έχουν κα.αλήξει και 
άλλες αναλύσεις, «πατώντας» στα πολλά κενά που 
άφησε το χρονοδιάγραμμα του πραξικοπήματος, ο 
τρόπος αντιμετώπισης του και οι κινήσεις στρατιωτι
κών αξιωματούχων προσκείμενων στον Τούρκο 
πρόεδρο. Βέβαια,ο Ερντογάν θεώρησε υποκινητή 
του πραξικοπήματος τον ιεροδιδάσκαλο Γκιουλέν. 
Κατά τον χρόνο επώασης του πραξικοπήματος κυ
κλοφόρησε στην Τουρκία ένα χαρτονόμισμα ενός δο
λαρίου ελαφρά παραποιημένου με την προσθήκη 
μιας τουρκικής λέξης. Άνθρωποι του καθεστώτος 
Ερντογάν το απέδωσαν στον Γκιουλέν, καθώς θεω
ρήθηκε ως μέσο επικοινωνίας των συνωμοτών - 
πραξικοπηματιών και προσηλυτισμού εντός του 
στρατεύματος! Η άλλη πλευρά το θεωρεί σενάριο 
ενορχηστρωμένο από το σύστημα Ερντογάν με 
σκοπό την ενοχοποίηση του Γκιουλέν.
Ως προς την ερμηνεία του φαινομένου, οι Γκιουλενι- 
κοί αξιωματικοί επικοινωνούσαν τότε ή γνώριζε ο 
ένας τον άλλον μέσω της εμφάνισης του εν λόγω 
πλαστού δολαρίου, που είχε την ακόλουθη διαφορά 
από το κανονικό. Στις δυο πλευρές του χαρτονομί
σματος ήταν γραμμένη η λέξη ΩΕζΕΡΒΙΖΩΙΡ (άκυρο) 
στα τουρκικά, κάτι γνωστό όμως μόνο στους φέρον- 
τες το εν λόγω χαρτονόμισμα και τους συνοδοιπό
ρους τους (βλ. φωτογραφία). Αυτό, μαζί με κάποιες 
άλλες λεπτομέρειες αποτυπωμένες στο πλαστό αμε
ρικανικό νόμισμα, οδηγούσε στο εξής αποτέλεσμα: 
Κατά την εμφάνιση του δολαρίου από τον κάτοχό 
του, οι υποψιασμένοι αξιωματικοί μπορούσαν εύ
λογα να το διακρίνουν, ενώ οι ανυποψίαστοι αποτε
λούσαν αντικείμενο προσηλυτισμού.
- Ο πρόεδρος Ερντογάν έχει δείξει κατ’ επανάληψη 
το προφίλ ενός Τούρκου πολιτικού, που δεν φοβάται 
το σκληρό... ροκ παίζοντας δυνατά τα χαρτιά του στη 
διεθνή σκηνή. Εξακολουθεί να κυριαρχεί στην πολι
τική ζωή της χώρας παρά την κρίση που τη μαστίζει. 
Το είδαμε και στο πραξικόπημα του 2016 όπου πολύς 
κόσμος βγήκε στους δρόμους στηρίζοντάς τον. Επε
κτείνει πολιτικά την Τουρκία στις τουρκόφωνες πε
ριοχές της Ασίας, όπως και στις Αραβικές χώρες και 
την Αφρική. Διπλάσιασε το ΑΕΠ της χώρας του, από 
την αρχή της δεκαετίας του 2000, ενδυνάμωσε την 
εγχώρια βιομηχανία και αυτή της άμυνας, δε φοβάται 
μεγαλεπήβολους στόχους, όπως της «Γαλάζιας Πα
τρίδας» επιδιώκοντας την υλοποίηση τους (Βλ. 
Συρία). Τέλος, διεθνοποίησε σε μεγάλο βαθμό την οι
κονομία της Τουρκίας, εξέλιξη που οδηγεί αποτρε
πτικά σε κυρώσεις εις βάρος της.
Ως προς την επεκτατική πολιτική της Τουρκίας εις 
βάρος άλλων χωρών, αυτή εκδηλώνεται μόνο σε 
χώρες που χαρακτηρίζονται από πολιτική αστάθεια ή 
τις διαπερνά σοβαρή πολιτική κρίση (Βλ. Συρία).
0 Τούρκος πρόεδρος δεν έκανε σπουδές στα πανε
πιστήμια της Ευρώπης ή τις ΗΠΑ. Επίσης δεν φαίνον
ται πουθενά οι ξένες γλώσσες που ενδεχομένως

γνωρίζει. Φήμες αναφέρουν ότι μιλά παρά μόνο 
Τουρκικά και το μόνο που γνωρίζει στα Αγγλικά είναι 
το «I ννίΙΙ 5θθ γου ίη ΑηΙοτα» (θα σε δω στην Άγ
κυρα)... Και επιβιώνει πολιτικά εδώ και σχεδόν μια 
γενιά σε μια Τουρκία που κατατάσσεται όμως στη 84η 
θέση στην παγκόσμια κλίμακα της διαφθοράς σή
μερα.
Δεν είναι όμως μόνο το πραξικόπημα και η θέση περί 
σκηνοθεσίας ή γνώσης του τελευταίου έγκαιρα, εξέ
λιξη που οδήγησε στη χειραγώγησή του, αλλά και 
πολλά άλλα που δείχνουν το υψηλό ρίσκο που χαρα
κτηρίζει τις επιλογές του.
Αναλυτικότερα, εκβιάζει μέσω του μεταναστευτικού 
την ΕΕ, εκμεταλλεύθηκε το εμπάργκο κατά του Ιράν 
και κατά της Ρωσίας κάνοντας μαζικές εξαγωγές και 
κερδίζοντας χρήματα μαζί με πολιτική στήριξη από 
αυτούς. Φλερτάρει το Ισλάμ συγκρουόμενος με το Ισ
ραήλ, παραμένει στην ουσία ανενόχλητοςστην επε
κτατική του πολιτική (βλ. Συρία, Αζερμπαϊτζάν, 
Κύπρος) από τους ισχυρούς της Δύσης, πατά χωρίς 
ενοχλήσεις σε δύο βάρκες στο θέμα της Ουκρανικής 
κρίσης κ.ά.
Από την άλλη όμως δεν απέφυγε τις Σειρήνες της 
διαπλοκής, κάτι που αποτελεί παράδοση στον πολι
τικό βίο της Τουρκίας. Δε διστάζει κατά τα γραφόμενα 
λοιπόν να ξεπλένει το μαύρο χρήμα του Ιράν (Βλ. 
υπόθεση τράπεζας ΗοΙΚόθηΙτ, που απασχολεί τις 
ΗΠΑ) και της Βενεζουέλας. Οι επιλογέςτου αυτές και 
η γενικότερη εικόνα του κατέληξαν σε όχι τόσο ευ
χάριστους χαρακτηρισμούς για την Άγκυρα. Έτσι σε 
παλαιότερο τεύχος του στο ΡοΓθίςη ΑΓΓ3ϊγ$ ο συγγρα
φέας Ργθη ΟίηςθΓθδ, Αναπληρωτής καθηγητής στο 
Τμήμα των Υποθέσεων Εθνικής Ασφάλειας στη Ναυ
τική Σχολή στην Καλιφόρνια σημείωνε ότι η Τουρκία 
βρίσκεται στο δρόμο της μετατροπής της σε μαφιό- 
ζικο κράτος.
Παρόλα αυτά συνεχίζει την πολιτική του. Ανενόχλη
τος μετέτρεψε την Αγία Σοφία από μουσείο σε Ισλα- 
μικό τέμενος αν και η συμπεριφορά του απέναντι 
στους'Ελληνες της Πόλης, τις περιουσίες τους και το 
Οικουμενικό Πατριαρχείο παραμένει στοιχείο που δε 
συγκεντρώνει αρνητικές κριτικές.
Είχε λόγους να κρατά χαμηλό προφίλ απέναντι στους 
λεγάμενους Ρωμιούς της Κωνσταντινούπολης 
καθώς οι παιδικές του εικόνες από τη συμβίωση μαζί 
τους ήταν χωρίς ίχνος μίσους ή αντιπαλότητας. Το αν
τίθετο μάλιστα. Από τις πρώτες του δουλειές ως ανή
λικος, κέρδιζε ένα καλό χαρτζιλίκι από το μπακάλικο 
του κυρίου Χρήστου στην περιοχή Κασίμπασα της 
Πόλης. Ένας άλλος ευγενικός Ρωμιός, έχοντας πάλι 
το όνομα Χρήστος, του αγόραζε τα ποδοσφαιρικά του 
παπούτσια όταν αυτά που χρησιμοποιούσε καταστρέ
φονταν από τη χρήση τους. 0 αυστηρός πατέρας του 
Ερντογάν, βαρκάρης στο επάγγελμά, τον τιμωρούσε 
γι’ αυτό αρνούμενος να κάνει το αυτονόητο σε ένα 
παιδί λάτρη του ποδοσφαίρου...
Βέβαια όλα αυτά δεν τον εμποδίζουν να κράτα μια 
επιθετική στάση απέναντι στην Ελλάδα προκαλώντας 
κρίσεις. Οι τελευταίες αντιμετωπίζονται με την ενδυ
νάμωση της αμυντικής ισχύος της Ελλάδας, την ισχυ
ροποίηση της εγχώριας παραγωγής πολεμικού 
υλικού και με συμμαχίες με τρίτες χώρες.
-Τέλος, στο οδοιπορικό του Τούρκου προέδρου βλέ
πουμε και μια δραματική σύμπτωση ημερομηνιών 
Ελλάδας-Τουρκίας: 15 Ιουλίου 2016, Πραξικόπημα 
στην Τουρκία. 15 Ιουλίου 1965 η «Αποστασία» στην 
Ελλάδα που ρίχνει την κυβέρνηση Γεωργίου Παπαν- 
δρέου... Τυχαία, δραματική σύμπτωση οι ίδιες ημε
ρομηνίες!

Λ*
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022 2ΐ ηχω
...Συνέχεια από σελίδα 6 (Σταγονίδια) Νίκος Κοροχάλιοε. σύμβουλος Στρατηγικής του

πρώην Πρωθυπουργού και Πρόεδρου της Νέας Δη
μοκρατίας, Κώστα Καραμανλή, καθώς και των μετέπειτα Προέδρων Αντώνη Σαμαρά και 
Βαγνέλη Μεϊυαοόκη (2015): «Αν ανοίξει ο φάκελος ίΙδεΓ στην Ελλάδα, δεν θα μπο
ρούν να σταθούν. Εγώ στο Ελληνικό βλέπω μόνο μακέτες. Εγώ βλέπω ότι τα 100 εκ. € 
δεν φτάνουν για τα κανάλια της διαπλοκής. Εγώ βλέπω δημοσκοπήσεις φωτοτυπία. 
Αυτά όλα δεν έχουν προηγούμενο σε ευρωπαϊκή χώρα».

Τελικά, όποιον φάκελο και να ανοίξεις, μέσα θα τους βρεις...

Μήτσοε ο γείτονας: «Άδωνις Γεωργιάδης και Κυριάκος Μητσοτάκης διερρήγνυαν τα 
ιμότιά τους σχετικά με την αξιοπιστία της ίΐδετ, στηρίζοντας απόλυτα την εταιρεία και 
κατηγορώντας ως... οπισθοδρομικό τον Αλέξη Ταίπρα, επειδή θέλησε να βάλει 
«φρένο» στη δραστηριότητα που είχε αναπτύξει στην Ελλάδα. Και εμείς ρίξαμε τον 
οπιαθοδρομικό Αλέξη και φέραμε τον αδιευκρίνιστο Άδωνι και τον Κυριάκο από το 
Κολάμπια, που έφεραν την ανάπτυξη στην Ελλάδα... χι χι χι...».

Νίκος Παναγιωτόπουλοο. υπουργός Άμυνας, κατά την επίσκεψή του στη Φλώρινα: «Το
όνομα να είναι Βόρεια Μακεδονία. Η Συμφωνία των Πρεσπών είναι καλή για τα σύνορα, 
καλή για την άμυνά μας έναντι της Τουρκίας. Έχουμε αναλάβει την αεροπορική επιτή
ρηση της Αλβανίας και της Βόρειας Μακεδονίας. Αν κάποιοι αναρωτιούνται αν αυτή η 
κίνηση είναι καλή, θα σας πω το εξής: Αν δεν το κάναμε εμείς, αν δεν σπεύδαμε να 

αναλάβουμε αυτήν την αποστολή, θα το έκαναν οι Βούλγαροι και πολύ πιο προθύμως οι Τούρκοι...». 
Δεν σας φαίνεται σαν να ομιλεί ο Τσίπρας;;; Που τον χαρακτήριζαν εθνικό μειοδότη, προδότη κ.τ,λ.

δικηγόρο- να δικαιωθούν. Μπορούμε να βιώσουυε την απελπισία 
του να είμαστε πολίτεε μιαε τέτοιαε χώραε και χωοίε αυτοσχέδιουε
νουικούε και κατηχητέε».
Έθεσες τα πράγματα στη σωστή τους θέση, Φοίβο. Τίποτα περισσότερο, 
τίποτα λιγότερο!

Πανιά Κιτσούλο: «Τί δικαιοσύνη είναι αυτή, μωρέ 
Μαρίκα; Ο Λιγνάδπε ελεύθεοοε αωού καταδικάστηκε 
σε δώδεκα χρόνια για τον βιασμό δύο ανηλίκων. Δεν 
φοβούνται, λέει, ότι θα το ξανακάνει! Στην κακομοίρη 
κυρία, όμως, από τον Βόλο, που πλαστογράφησε απο
λυτήριο δημοτικού για να πάρει μια θέση καθαρί

στριας, 10 χρόνια χωρίς αναστολή... γιατί;;; Τί φοβήθηκαν; Μήπως 
πλαστογραφήσει κι άλλο απολυτήριο; Εγώ πάντως, εάν ήμουν γο
νιός ενός από τα παιδάκια που βίασε ο ακατονόμαστος, δεν ξέρω αν 
θα μπορούσα να κρατήσω την ψυχραιμία μου».

Ζοζέη Μπορέλ: «Οι απεργοί αγρότες στην Ιταλία και 
την Ολλανδία είναι φίλοι του Πούτιν».
Όπως αποδεικνύεται από το πλήθος των απεργών, ο 
Πούτιν μάλλον έχει πολύ περισσότερους φίλους από τον 
Μπορέλ...

0 ίδιος Πονανιωτόπουλος έλεγε με πάθος προεκλογικά στη βουλή: «Αυτό είναι στοιχείο της εθνικής 
μου συνείδησης και η εθνική μου συνείδηση είναι στοιχείο της ψυχής μου. ΩςΈλληνας Μακεδόνας, 
οφείλω να δηλώσω ότι η συμφωνία των Πρεσπών προσβάλλει την εθνική μου συνείδηση...».
Βρε, πως αλλάζουν οι καιροί! Τώρα η εθνική συνείδηση του υπουργού Άμυνας δεν προσβάλλεται και έχει 
κουρνιάσει ήσυχα στη γωνιά της! Τώρα ο τέως μακεδονομάχος δίνει με πάθος και από κάθε μετερίζι τη 
μάχη του για τη υπεράσπιση της «κατάπτυστης» συμφωνίας των Πρεσπών! Τσίμπα ένα σοκολατάκια μπα-
τριώτη!

Α, και για να μην το ξεχάσω... διαβάζω ότι «Το Δημόσιο 
δεν θα ασκήσει τα νόμιμα δικαιώματά του κατά του 
Ανδρέα Λοβέρδου!» για το σκάνδαλο ΝονατΙΐδ! Με 
εξέπληξε αυτή η είδηση! Δεν το περίμενα... Εσείς;

Α, διαβάστε και αυτό: Η Γερμανία εγκρίνει την 
επανενεργοποίηση 16 εργοστασίων άνθρακα...

Δημήτρης Λιγνάδης. ηθοποιός και σκηνοθέτης: Καταδικάστηκε για τους βιασμούς δύο 
ανηλίκων σε 12 χρόνια φυλάκιση και αφέθηκε ελεύθερος μέχρι την εκδίκαση του 
εφετείου...
Τρελό;;; Μόνο στην Ελλάδα οι βιαστές τιμωρούνται και αφήνονται ελεύθεροι! Μια ερώτηση: 
Αν αυτός, ο καταδικασμένος για βιασμούς ανηλίκων, βιάσει ένα ακόμα ανήλικο ενώ είναι 
ελεύθερος με αναστολή, τί θα απαντήσει η ελληνική δικαιοσύνη;;; Ουπς, κάναμε λάθος;;; 

ΠΑΝΕ ΚΑΛΑ;;; Η θεά της δικαιοσύνη θέμιδα στην αρχαιότητα προσαγορεύονταν άλλοτε «Ιχναία θεά», δη
λαδή θεά που αναζητεί ίχνη αδικοπραξιών, καθώς και «Πανδερκής θεά», εκ του γεγονότος ότι τίποτε δεν 
της διέφευγε. Στην Ελλάδα ποιος πιστεύει ότι η σημερινή θέτις είναι «Ιχναία και Πανδερκής θεά»;

Σείστηκε το θέατρο όταν η Μαρία Κίτσσυ διάβασε κατά την παράσταση της Ηλέκτρας κεί
μενο - διαμαρτυρία για την αποφυλάκιση Λιγνάδη: «...Οι δικαστικές αποφάσεις εκδίδον- 
ται στο όνομα του ελληνικού λαού. Ως εκ τούτου, οφείλουν να είναι 
ευθυγραμμισμένες με το κοινό περί δικαίου αίσθημα... Από τις 13 Ιουλίου και για 
κάθε μέρα που ο Δημήτρης Λιγνάδης κυκλοφορεί ελεύθερος, όχι μόνο εμείς αλλά 
ολόκληρη η ελληνική κοινωνία γίνεται φυλακή... Θέλουμε η γενναία απόφαση της 

καταδίκης του ενόχου σε 12 χρόνια φυλάκιση να είναι κυριολεκτική... Θέλουμε να ζούμε σε έναν 
τόπο, που η δικαιοσύνη θα λάμπει αντίστοιχα της ομορφιάς του και ο ήλιος να πάψει επιτέλους να 
είναι νοητός. Είμαστε με τα θύματα. Ο ένοχος Δημήτρης Λιγνάδης για δύο βιασμούς παιδιών, να πα- 
ραμείνει στη φυλακή...».

ΕΛΣΤΑΤ (Ελληνική Στατιστική Αρχή), επιβεβαι
ώνει με νέα στοιχεία για τις εμπορικές συναλλαγές 
της Ελλάδας με τη Ρωσία: Είναι εθνικά επιζήμια η 
κυβερνητική πολιτική της τυφλής στοίχισης της 
Ελλάδας πίσω από τις ασφυκτικές οικονομικές 
κυρώσεις που επιβλήθησαν από το σύνολο των 

χωρών της Ευρωπσΐκής'Ενωσης τον Μάιο και το πρώτο πεντάμηνο 
του 2022 στη Ρωσία. Ακολουθώντας τις επιταγές των Βρυξελλών, 
η χώρα όχι μόνο δεν προκάλεσε κάποιου είδους σοβαρή ζημιά στη 
ρωσική οικονομία, αλλά πληρώνοντας «από την τσέπη της» το τε
ράστιο κόστος εξαιτίας της αύξησης του κόστους της ενέργειας, 
υπέστη η ίδια σοβαρό οικονομικό πλήγμα, καθώς οι εξαγωγές της 
προς τη Ρωσία μειώθηκαν αισθητά, ενώ οι εισαγωγές από τη χώρα 
του Βλαντιμίρ Πούτιν υπερδιπλασιάστηκαν.
Τα σχόλια δικά σας...

Κι εμεκ εδώ βρέεεχει... η όοομορφα που βρέεεχει...!

Ο Αχαχούχας
θανάσηο Παπακωνσταντίνου, καλλιτέχνης, από το κατάμεστο Κατράκειο ο τραγουδιστής 
στέλνει το δικό του μήνυμα για την άδικη τροπή της υπόθεσης Λιγνάδη: «Προτιμώ να πω 
εγώ ο ίδιος κάποια πράγματα και να πάρω και την ευθύνη αυτών που λέω. Πράγματι 
αυτό που συμβαίνει είναι τραγικό. Το χειρότερο πράγμα που μας συμβαίνει, πέρα από 
το ότι έχουμε ένα καθεστώς που μας πατάει κάτω, ή που να νιώθουμε ότι πατάμε οι 
ίδιοι τον εαυτό μας με τα πόδια μας, είναι ότι η δικαιοσύνη πέρα από ταξική, που ήταν 

πάντα κατά την γνώμη μου, είναι πλέον και τοξική».

Ένωση Δικαστών και Εισαγγελέων με αφορμή τις συνεχιζόμενες έντονες αντιδράσεις του κόσμου για 
την απόφαση αποφυλάκισης του Δημήτρη Λιγνάδη: «ΗΈνωση Δικαστών και Εισαγγελέων καταγγέλλει 
δημόσια, στοχευμένη και εκβιαστική παρέμβαση στο έργο της Δικαιοσύνης, μετά την έκδοση της 
απόφασης σε πρώτο βαθμό και θα προβεί άμεσα σε όλες τις αναγκαίες ενέργειες για την αποτροπή 
της θεσμικής αυτής εκτροπής, την προστασία Προσωπικοτήτων της Δικαιοσύνης έναντι 
εξακολουθητικών συκοφαντικών δυσφημίσεων και τη διαφύλαξη των αρχών του Κράτους Δικαίου. 
Διαμηνύουμε προς κάθε κατεύθυνση ότι ο έλεγχος της Δικαιοσύνης και ο εκφοβισμός των 
εκπροσώπων της δεν θα περάσει. Καλούμε τα κοινοβουλευτικά κόμματα να λάβουν θέση και να 
καταδικάσουν τα παραπάνω πρωτοφανή φαινόμενα για την ευνομούμενη πολιτεία μας».
ΗΈνωση Δικαστών πρέπει λάβει υπ όψιν της ότι και «οι κρίνοντεο κοίνονται»...

Κώσταε ΒαΣεβάνηε. δημοσιογράφος: «Θα ρωτήσω την'Ενωση Δικαστών και Εισαγγε
λέων, η οποία χαρακτήρισε προσπάθεια χειραγώγησης της Δικαιοσύνης τις αντιδρά
σεις για τη μη φυλάκιση Λιγνάδη: Όταν ο πρωθυπουονόε αποκάλεσε στη Βουλή 
συυυοοίτεε και ενκλπματίεε εμένα και όλλουε δπυοσιονοάφουε πριν κοιθούυε απ’ τη
Δικαιοσύνη, τί ήταν: Η υπόθεση Λιγνάδη συγκεντρώνει όλη τη σαπίλα του συστήμα
τος. Την υποκρισία, τα γούστα του, την ανοχή στο έγκλημα και φυσικά τη συνενοχή. 

Όταν βγαίνουν εφημερίδες όπως η “Καθημερινή ” για να πουν πόσο δύσκολα πέρασε ο Βιαστήε. όχι 
τα θύματα, η κοινωνία κινδυνεύει να γίνει σαν αυτούς».
Τι ψάχνεις Κώστα; Ψύλλους στ' άχυρα ψάχνεις...

Γιώρνοο Κύρτσος: «Η «άμυνα» κυβέρνησης και συστήματος εξουσίας που την στηρί
ζει, στην αποφυλάκιση Λιγνάδη, είναι χειρότερη και από το γεγονός. Δείχνουν αδια
φορία έως αλαζονεία στον δικαιολογημένο προβληματισμό του κόσμου. Με την 
υπόθεση Λιγνάδη έπεσαν, στην κυριολεξία, οι μάσκες!».
Μα, κ. Κύρτσο μου, ηροςτί αυτή η ξαφνική πτώση από τα σύννεφα; Στο ίδιο κόμμα ήσα
σταν, δεν το γνωρίζατε;;; Όταν έτρεχαν σύσσωμοι στα δικαστήρια να υπερασπιστούν τον 

παιδόφιλο Νίκο Γεωργιάδη, δεν το βλέπατε;;;

ΦοίΒοε Δεληβοοιάε. καλλιτέχνης, σχολίασε την αποφυλάκιση Λιγνάδη εκφράζοντας την 
οργή του για το γεγονός ότι πολλοί έχουν χαρακτηρίσει “όχλο" τουε πολίτεε και καλλιτέχνεο 
που αντιδρούν: «Επειδή εδώ και δύο μέρες βαφτίζεται από συγκεκριμένουσ κύκλουε 
«όχλοε». όποιος διατυπώνει το σοκ του από τη στινυιαία απελευθέρωση Λιγνάδη αμέ- 
σωε μετά την καταδίκη του, να σημειώσω πως δεν είδα κανέναν να ζητά κρεμάλες ή 
χημικό ευνουχισμό. Να εκτίσει ο ένοχοε την ποινή που του επέβαλε το Δικαστήριο 

είδα να ζητά η συντριπτική πλειοιυηιοία των Ελλήνων πολιτών. Και αυτό βαφτίζουν απλά -και όχι επι
στημονικά- «κοινό περί δικαίου αίσθημα». Ωραία τα μαθήματα νομικής που εξηγούν τπ δυνατότητα 
του ενόχου να είναι και καταδικασμένοε και ελεύθερος. (!) Δεν μας παρηγορούν, όμως, τουλάχιστον 
όσους από μας πιστεύουν πως τα θύματα αυτής της ιστορίας άξιζε -μετά από όλο το ψυχικό σθένος 
να μιλήσουν για τους βιασμούς τους και την ελεεινή διαπόμπευση που υπέστησαν από τον γνωστό
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Ημερίδα με Θέμα «Το μέλλον και οι προοπτικές 
του λιανεμπορίου στη Δυτική Μακεδονία»

Τ
ο Επιμελητήριο Φλώρινας και η Ελληνική Συνομοσπονδία Εμπορίου και Επιχειρηματικότητας 
διοργανώνει ημερίδα στις 27/07/22 και ώρα 18:00μμ στην αίθουσα εκδηλώσεων του Επι
μελητηρίου με θέμα «Το μέλλον και οι προοπτικές του λιανεμπορίου στην Δυτική Μακεδονία».

Στις εργασίες της ημερίδας θα συμμετέχει ως εισηγητής ο Πρόεδρος της Ελληνικής Συνομοσπονδίας Εμ
πορίου και Επιχειρηματικότητας κύριος Καρανίκας.Γεώργιος, η Διευθύντρια του Ινστιτούτου Ερευνών ΙΜΕ 
ΕΖΕΕ Δόκτωρ Αρανίτου Βόλια, στελέχη της ΕΣΕΕ και ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου κ. Σαηαλίδης Σάβ
βας.

0 Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας 
Σαηαλίδης Σάββας

"ΥΓΕΙΑ ΦΛίίΡΙΝΑΣ’

νγίΐα
ν Φλώρινας

ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 
ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.

ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ

Μικροβιολογικό 
& Αιματολογικό 
^ Γαστρεντερολογικό 
Μ Ενδοκρινολογικό 
(5 Ουρολογικό - Ανδρολσγικό 
Φ Αλλεργίολογικο 
@ Γενική Χειρουργική 
@ Ψυχιατρικό

Σίνη Κοντσγούρη 8, 53100 ΦΛΩΡΙΝΑ - Τηλ.: 23850 49200-8 - ΡΑΧ: 23850 49209 
\ννν\ν.γ9βί3^0Γίη35.9Γ, σ-ητΐ3 ϋ: ίηίσ@γ9β>3^ΟΓ'η35*9,Γ

Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες, που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρήστο, Αιματολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάσμα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» {Γαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΠΕΣ, ΓΕΑ, ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα:

■ Ενδοκρινολογικό
■ Αλλεργιολογικό
' Γενική Χειρουργική 
- Ψυχιατρική

• Μικροβιολογικό
Iσυμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία)

• Αιματολογικό
• Γαστρεντερολογικό
• Ουρολογικό - Ανδρολογικό
Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
ΛΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
{Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιαλαγικό, 
Ανοοολογικό,
Μοριακός έλεγχος)

Πρωί:
08.00- 1400 
Απόγευμα: 
1730-20:30

Πρωί:
08.00 -14:00
Απόγευμα-
1730-2030

Πρωί:
08:00-1400
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα:
1730-2030

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα: 
18:00 - 21:00

ΓΑΣΤΡΕΝΤΕΡΟΛΟΓΙΚΟ
(Κολονοσκόσηση,
Γαστροοκόιιηοη,
Παλυπεκτομπ)

Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα:
17:30-2100

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ- 
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Ανδρική
ΐΛτογονιμόιπτα}

Πρωί:
08:30-14:00
Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
0830 -1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
17:30-2100

Πρωί:
1030-1400
Απόγευμα:
1730-2100

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0900-1600

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
- ΜΙΚΡΟΕΠΕΜ ΒΑΣΕΙΣ
{Αφαίρεση σπίλων, 
λιπωμάιων κλπ.)

Απόγευμα:
17:30 - 2100 
(Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
17:30-2100 
(Γ. Κορωναίος)

Πρωί:
0800-1400 
{Χ,Πασίνης} 
Απόγευμα: 
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος)

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ
Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
0830-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200 208

Αμύνταιο 13-07-2022 
Αριθ.Πρωτ. 11976

ΕΛΛΗΝΙΚΗΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
Ν0Μ0ΣΦΛΩΡΙΝΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ
Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ
ΚΑΙ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ
Ταχ. Δ/νση: Γρηγορίου Νικολαϊδη 2
53200 Αμύνταιο
Τηλέφωνο:2386350135
ΡΑΧ: 2386350133
Πληροφ.: ΚατσουηάκηςΑναστάσιος

ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ (ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ)
ΔΙΕΘΝΗ ΑΝΟΙΚΤΟΥ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ 

«ΠΡΟΜΗΘΕΙΑΣΠΟΛΥΜΗΧΑΝΗΜΑΤΟΣ ΚΑΙ ΣΥΝΟΔΕΥΤΙΚΟΥ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΓΙΑ 
ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΙΣ ΕΚΤΑΚΤΩΝ ΑΝΑΓΚΩΝ ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ» .

0 Δήμαρχος Αμυνταίου προκηρύσσει Διεθνή ανοικτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό (με 
κριτήριο ανάθεσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά, βάσει τι
μής- χαμηλότερη τιμή), για την προμήθεια με τίτλο: ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ Π0ΛΥΜΗΧΑΝΗΜΑΤ0Σ 
ΚΑΙ ΣΥΝΟΔΕΥΤΙΚΟΥ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΓΙΑ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΙΣ ΕΚΤΑΚΤΩΝ ΑΝΑΓΚΩΝ ΔΗ
ΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ ενδεικτικού προϋπολογισμού 372.000,00 € με Φ.Π.Α. 24%, (ΟΡν: 
34144700-5) για την οποία έχει συνταχθεί με την από 11 -09-2020 μελέτη από την Τεχνική 
Υπηρεσία του Δ. Αμυνταίου.

1. Αναθέτουσα Αρχή - Στοιχεία επικοινωνίας:
Επωνυμία: Δήμος Αμυνταίου, Ταχυδρομική Διεύθυνση: Γρ. Νικολαϊδη 2 Αμύνταιο, Τ.Κ. 

53200, Ελλάδα.
Κωδικός ΝυΤ5: Ε1.533 Τηλέφωνο 2386350135, 2386350144 Γθχ: 23863 50133, Ηλε

κτρονικό Ταχυδρομείο: 1<3ΐ5ουρ3ΚΪ53η@3ηηγηΐ3ΐο.9Γ, Αρμόδιος πληροφορίες Κατσουπά- 
κης Αναστάσιος, Γενική Διεύθυνση στο διαδίκτυο (1)Ρί): νννννν.3ΐτιγηΐ3ίο.9Γ

2. Τίτλος προμήθειας: «Προμήθεια Πολυμηχανήματος και Συνοδευτικού Εξοπλισμού 
για Καταστάσεις Εκτάκτων αναγκών Δήμου Αμυνταίου» με κωδικό 0ΠΣ 5071092 στο Επι
χειρησιακό Πρόγραμμα «Δυτική Μακεδονία 2014-2020» και στον άξονα προτεραιότητας 
«Προώθηση της προσαρμογής στην κλιματική αλλαγή, πρόληψη και διαχείριση κινδύνων».

3. Συνολικός Προϋπολογισμός: 372.000,006 με ΦΠΑ 24% (χωρίς ΦΠΑ: 300.000,006, 
πλέον ΦΠΑ 24%:72.000,006).

4. Κωδικός ΟΡν: 34144700-5: Οχήματα κοινής ωφελείας.
5. Κωδικός ΝΘΤ5: Εί-533
6. Σύντομη περιγραφή: Αντικείμενο της σύμβασης είναι η προμήθεια ενός Πολυμη

χανήματος και συνοδευτικού εξοπλισμού για καταστάσεις εκτάκτων αναγκών πραγματο
ποιείται ώστε ο Δήμος Αμυνταίου να ικανοποιήσει τις ανάγκες υλοποίησης ενεργειών 
Πολιτικής Προστασίας στους τομείς του Αποχιονισμού και στην πρόληψη αντιμετώπισης 
πυρκαγιών (κοπή πρασίνου - αυτοφυούς βλάστησης κλπ).

7. Κριτήριο ανάθεσης: Το κριτήριο ανάθεσης είναι η πλέον την πλέον συμφέρουσα 
από οικονομική άποψη προσφορά, βάσει τιμής (Χαμηλότερη τιμή ).

8. Εναλλακτικές προσφορές: Εναλλακτικές προσφορές δεν γίνονται δεκτές.
9. Χρόνος παράδοσης: Εκατόν ογδόντα(ΙΘΟ) ημερολογιακές ημέρες από την ημερο

μηνία υπογραφήςτηςσύμβασης.
10. Δικαιούμενοι συμμετοχής:
1. Δικαίωμα συμμετοχής στη διαδικασία σύναψης της παρούσας σύμβασης έχουν φυ

σικά ή νομικά πρόσωπα και, σε περίπτωση ενώσεων οικονομικών φορέων, τα μέλη 
αυτών, που είναι εγκατεστημένα σε:

α) κράτος-μέλος τηςΈνωσης,
β) κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.).
γ) τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση 

δημόσια σύμβαόη καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1,2. 4, 5. 6 και 7 και τις γενικές σημει
ώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και

δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ ’ της παρούσας παραγράφου 
και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με τηνΈνωση σε θέματα διαδικασιών 
ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.

Στο βαθμό που καλύπτονται από τα Παραρτήματα 1,2,4 και 5, 6 και 7 και τις γενικές 
σημειώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ΣΔΣ, καθώς και τις λοιπές 
διεθνείς συμφωνίες από τις οποίες δεσμεύεται η Ένωση, οι αναθέτουσες αρχές επιφυ
λάσσουν για τα έργα, τα αγαθά, τις υπηρεσίες και τους οικονομικούς φορείς των χωρών 
που έχουν υπογράψει τις εν λόγω συμφωνίες μεταχείριση εξίσου ευνοϊκή με αυτήν που 
επιφυλάσσουν για τα έργα, τα αγαθά, τις υπηρεσίες και τους οικονομικούς φορείς της 
Ένωσης

2. Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης. Οι ενώσεις 
οικονομικών φορέων, συμπεριλαμβανομένων και των προσωρινών συμπράξεων, δεν 
απαιτείται να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή για την υποβολή προσφοράς. Η 
αναθέτουσα αρχή μπορεί να απαιτήσει από τις ενώσεις οικονομικών φορέων να περι- 
βληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή, εφόσον τους ανατεθεί η σύμβαση.

Στις περιπτώσεις υποβολής προσφοράς από ένωση οικονομικών φορέων, όλα τα μέλη 
της ευθύνονται έναντι της αναθέτουσας αρχής αλληλέγγυα και εις ολόκληρον.

11. Εγγυήσεις: Η εγγύηση συμμετοχής στο διαγωνισμό ορίζεται σε ποσοστό 2% του 
συνολικού Π/Υ χωρίς ΦΠΑ, ήτοι ποσού έξι χιλιάδες ευρώ (6.0006),Πολυμηχανήματος 
και Συνοδευτικού Εξοπλισμού για Καταστάσεις Εκτάκτων αναγκών Δήμου Αμυνταίουκαι 
η ισχύς της θα είναι τριάντα (30) ημέρες μετά τη λήξη του χρόνου ισχύος της προσφοράς 
του άρθρου 2.4.5 της Διακήρυξης.

12. Παραλαβή προσφορών / Πρόσβαση στα Έγγραφα: Η καταληκτική ημερομηνία 
υποβολής προσφορών είναιη

05/09/2022και ώρα 10:00.
Η διαδικασία θα διενεργηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλε

κτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.Δ.Η.Σ.), η οποία είναι προσβάσιμη μέσω της 
Διαδικτυακάς πύλης >ννΥΜ/.ρΓθπιΗΗ6υ5.9ον.9Γ του ως άνω συστήματος και το άνοιγμα 
των προσφορών θα γίνει την 09/09/2022 και ώρα 10:0Όπ.μ. Το πλήρες κείμενο της δια
κήρυξης και τα λοιπά συμβατικά τεύχη διατίθενται από το δικτυακό τόπο του διαγωνισμού 
μέσω της διαδικτυακάς πύλης ννν\ηΜ.ρΓθΐπΙΙΙΐ6υε.9ον.9Γ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Ομοίως το σύ
νολο των τευχών του διαγωνισμού θα βρίσκονται αναρτημένα στην ιστοσελίδα του Δήμου 
και συγκεκριμένα στη διεύθυνση Ηΐ!ρ://9ηιγηΐ3ίο.9Γ·

13. Χρόνος ισχύος προσφορών: εκατόν ογδόντα (180) ημερολογιακές ημέρες από 
την επόμενη της διενέργειας τουδιαγωνισμού.

14. Δημοσιεύσεις: Η παρούσα απεστάλη με ηλεκτρονικά μέσα για δημοσίευση στις 
08/07/2022 στην Υπηρεσία Εκδόσεων της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Το πλήρες κείμενο της 
Διακήρυξης καταχωρήθηκε στο Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων 
(ΚΗΜΔΗΣ), στη διαδικτυακά πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.: ΗΜρ://*Γνην.ρΓοηΉΐΗβυ5.9ον.9Γ 
όπου έλαβε Συστημικό Αύξοντα Αριθμό: 133779,στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας αρχής 
στη διεύθυνση (υΡΙ_): νν^νν.<ϋιηο53Πΐγηγ3ΐου.9Γ, στον ιστότοπο ήΙΙρ://θ1.όΐ3ν9θϊ3.9ον.9Γ 
(Πρόγραμμα Διαύγεια) ενώ δημοσιεύεται και στον Ελληνικό Τύπο, σύμφωνα με το άρθρο 
66 του Ν. 4412/2016.

15 Χρηματοδότηση: Η χρηματοδότηση της προμήθειας προέρχεται από το Επιχειρη
σιακό Πρόγραμμα «Δυτική Μακεδονία 2014-2020» με Κωδικό ΟΠΣ5071092 σύμφωνα με 
την αρ.πρωτ. 2955/10-08-2021 Απόφαση του Περιφερειάρχη Δυτικής Μακεδονίας, ανα
φορικά με την ένταξη της Πράξης με τίτλο: Προμήθεια Πολυμηχανήματος και Συνοδευτι
κού Εξοπλισμού για Καταστάσεις Εκτάκτων αναγκών Δήμου Αμυνταίουμε το ποσό των 
372.000,006. Η πράξη χρηματοδοτείται από τοΕυρωπαϊκό ταμείο περιφερειακής Ανά
πτυξης (ΕΤΠΑ) καιν από εθνικούς πόρους.

16 Δικαιολογητικά συμμετοχής: Για την συμμετοχή των προσφερόντων στη διαγω- 
νιστική διαδικασία περιλαμβάνουν με ποινή αποκλεισμού τα ακόλουθα υπό α και β στοι
χεία: α) το Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης (ΕΕΕΣ), όπως προβλέπεται στις παρ. 1 
και 3 του άρθρου 79 του ν. 4412/2016 και τη συνοδευτική υπεύθυνη δήλωση με την 
οποία ο οικονομικός φορέας δύναται να διευκρινίζει τις πληροφορίες που παρέχει με το 
ΕΕΕΣ σύμφωνα με την παρ. 9 του ίδιου άρθρου, β) την εγγύηση συμμετοχής, όπως προ- 
βλέπεται στο άρθρο 72 του Ν.4412/2016 και τις παραγράφους 2.1.5 και 2.2.2 αντίστοιχα 
της παρούσας διακήρυξης.

17. Πληροφορίες: Για περισσότερες πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να 
απευθύνονται στη Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών Χωροταξίας και Περ/ντος του Δήμου Αμυν
ταίου, αρμόδιος υπάλληλος: Κατσουπάκης Αναστάσιος (τηλ.: 2386350135,2386350144 
Φαξ: 236350133, τις εργάσιμες μέρες καιώρες.

Ο Δήμαρχος Αμυνταίου - Μπιτάκης Άνθιμος

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

...Συνέχεια από σελίδα 24

0 Ανένδοτος Αγώνας ήταν, στην ουσία, μια σειρά 
από ενέργειες που υπογράμμιζαν τη μη ανα
γνώριση της κυβέρνησης, όπως η κατάθεση προ
τάσεων δυσπιστίας και η αποχή από τις ψηφοφορίες 
της ολομέλειας. Μέσα στο πλαίσιο της διακοπής 
των επαφών με το Παλάτι, η Ένωση Κέντρου επέ- 
κρινε και την προίκα ύψους 9 εκατομμυρίων 
δραχμών, που δόθηκε στην πριγκίπισσα Σοφία 
το 1961 για τον γάμο της με τον Χουάν Κάρλος 
της Ισπανίας, που πυροδότησε και το γνωστό 
σύνθημα των φοιτητικών κινητοποιήσεων 
εκείνη την εποχή «Προίκα στην Παιδεία, όχι 
στη Σοφία»
Πρωταγωνιστής του Ανένδοτου Αγώνα μέσα στη 
βουλή αναδεικνύεται ο Κωνσταντίνοε Μητοοτά- 
κηε. βουλευτής Χανίων με την Ένωση Κέντρου, 
ανιψιός του Βενιζέλου και ταγμένος υπέρ της αβα
σίλευτης δημοκρατίας, με φιλελεύθερες καταβολές 
και μεγάλη φιλοδοξία για ηγετικές θέσεις. Χαρακτη
ριστικό παράδειγμα αποτελεί το γεγονός ότι ο Μη- 
τσοτάκης συνυπογράφει πρόταση μομφής κατά 
της κυβέρνησης της ΕΡΕ με την κατηγορία ότι 
κωλυσιεργούσε τη συζήτηση για την παρα
πομπή των υπευθύνων του «εκλογικού πραξι
κοπήματος» στο ειδικό δικαστήριο.
0 Ανένδοτος Αγώνας παύει προσωρινά με την 
εκλογική νίκη (χωρίς αυτοδυναμία) της'Ενωσης 
Κέντρου το φθινόπωρο του 1963/Εχει προηγη- 
θεί η αιφνίδια παραίτηση του Καραμανλή λί-
γους μήνες νωρίτερα, λόγω διαφωνίας του με
το Παλάτι, στη σκιά της δολοφονίας του βου
λευτή τηε ΕΛΑ Γοηνόοη Λαυποάκη από παοα- 
κρατ.κούε στη Θεσσαλονίκη τον Μάη της ίδιας
χρονιάς.
Στις 16 Φεβρουάριου 1964 λαμβάνουν χώρα οι 
τελευταίες εκλογές πριν τη Δικτατορία. Η ηγεσία 
της ΕΔΑ, ελπίζοντας σε μια μεγαλύτερη ελευ
θερία και λιγότερο έλεγχο των φρονημάτων, 
διευκολύνει τον δρόμο της'Ενωσης Κέντρου 
προς μια αυτοδύναμη κυβέρνηση, παρουσιάζον
τας υποψήφιους μόνο σε 31 περιφέρειες και απέ
χοντας από τις υπόλοιπες 24, στις οποίες είχε 
ελάχιστες πιθανότητες να εκλέξει υηοψήΐΡίο.Έτσι. 
η Ένωση Κέντρου υπό τον Γεώονιο Παηανδοέου
κερδίζει με το εξαιρετικά υψηλό ποσοστό του
52.7%. που αναλογούσε σε 171 Βουλευτικά 
έδρανα, αφήνοντας πίσω την ΕΡΕ του Πανα- Γ
νιώτη Κονελλόπουλου με 35.2% και 107
έδρεε. το χαμηλότερο ποσοστό που συνκέν-
τρωσε η Δεξιά υετά τον Ευιούλιο.
Η εφημερίδα του κεντρώου χώρου «Ελευθε
ρία», μάλιστα, του εκδότη Πάνου Κόκκα, στενού I 
φίλου του Μητσοτάκη και εμπνευστή, σύμφωνα 
με πολλούς, του Ανένδοτου Αγώνα, κυκλοφορεί 
με τίτλο στο πρωτοσέλιδο της επόμενης ημέρας: 
«Αληθώς Ανέστη η Ελλάς: ΝΙΚΗ ΚΑ - ΤΑ - 
ΠΛΗ - ΚΤΙ- ΚΗ» και φωτογραφία του Γεώργιου | 
Παηανδρέου με λεζάντα «θριαμβευτής».
0 βασιλιάς Παύλος είναι βαριά άρρωστος και ο 
Παηανδρέου, παρά τη συντριπτική νίκη του, ακο- I 
λουθεί μια τακτική συμφιλίωσης προς το Παλάτι, 
εκχωρώνταε στον Παύλο τον έλενχο των ενό- |
ήλων δυνάμεων και απο<0εύγονταε την 
υπουργοηοίηση στελεχών από την προοδευ
τική πτέρυγα του κόυυατοε. δίνοντας προτε
ραιότητα σε πιο συντηρητικές 
προσωπικότητες. Για παράδειγμα, η τοποθέτηση ι 
του Πέτρου Γαρουφαλιά. που θεωρούνταν ότι 
ελεγχόταν ηλήρωε από τα Ανάκτορα, ως
Υπουρνού Άμυνας ήταν μια πράξη εξευμενι
σμού. η οποία, όυωε. ηοοκάλεσε δυσαρέσκεια ι 
στον χώρο του Κέντρου 
Με τον θάνατο του Παύλου τον Μάρτη του '64, 
διαδέχεται τον θρόνο ο 24χρονος άπειρος Κων
σταντίνος, τον οποίο πολλοί θέλουν να επηρεά- ι

ζεται σηυαντικά από τη μητέρα του Φρειδερίκη.
που είχε ήδη παίξει κοίσιυο οόλο τα προηγού
μενα χρόνια.
0 ίδιος ο Κωνσταντίνος Μητσοτάκης υπογραμμίζει 
στη μαρτυρία του στον Αλέξη Παπαχελά τη μεγάλη 
επιρροή της Φρειδερίκης στα πολιτικά τεκταινόμενα 
της χώρας: «Πάντοτε είχαμε την εντύπωση ότι η 
Φρειδερίκη παίζει τον ρόλο της, και τον έπαιζε 
χωρίς καμιά αμφιβολία. Εγώ ήξερα ότι συχνά 
έλεγε η Φρειδερίκη κάτι ακραίο... ή έφταναν στα 
αυτιά μας κάποιες θέσεις της Φρειδερίκης, οι 
οποίες ήταν πράγματι πάντοτε υπέρ της σκληρής 
γραμμής. Η ίδια αρνείται ότι έπαιξε ρόλο, εγώ το 
Θεωρώ βέβαιο ότι έπαιξε, και αν δεν έπαιξε στα 
φανερά, έπαιξε στην ουσία. Δεν έχω καμία αμ
φιβολία, μπορεί σε μία συγκεκριμένη στιγμή να 
μην πίεσε για να παρθεί μια απόφαση, αλλά στη 
δημιουργία μιας ατμόσφαιρας, μιας γραμμής 
μέσα στο παλάτι, βεβαίως η Φρειδερίκη έπαιζε 
τον ρόλο της».
Μετά τον θάνατο του Παύλου, λοιπόν, ο Παπαν- 
δρέου συνεχίζει αρχικά τη συμφιλιωτική πολιτική 
προς το Παλάτι. Γρήγορα όμως διαφαίνονται 
ρήγματα στις σχέσεις Κωνσταντίνου - Γεώργιου 
Παηανδρέου. Αιτία είναι το ποιοε θα έχει το 
«πάνω χέοι» στη διακυβέρνηση και στη διαχεί
ριση εθνικών ζητημάτων, υε προεξάρχον ζή
τημα τη διοίκηση του στρατού. 0 βασιλιάς 
κατηγορεί την κυβέρνηση ότι προσπαθεί να κομ
ματικοποιήσει τον οτοατό και ο πρωθυπουργός 
ότρο. Παλάτι προσπαθεί να ελέγξει το στρά
τευμα με απώτερο σκοπό την ανατροπή του πο
λιτεύματος..

Η συνέχεια στο επόμενο φύλλο...

''δ'ρ'0"1μο"λοΎΤα“'
ΤΟΥ ΟΣΕ

Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47 

Τηλ. Επικ.: 2385022404

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15 - 21:52 

Τηλ. Επικ.: 2310121528

Συγκροτήθηκε σε σώμα το νέο 
Δ.Σ. του Λυκείου των Ελληνίδων 

Φλώρινας

Τ
ο Λύκειο των Ελληνίδων Παράρτημα Φλώρινας γνωστο
ποιεί ότι τη Δευτέρα 11 Ιουλίου 2022 και ώρα 19.00, στα 
γραφεία του Σωματείου που βρίσκονται στην οδό Αργυ
ροκάστρου 9, συνήλθαν τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου, 

όπως αυτά εκλέχθηκαν από την έκτακτη Γενική Συνέλευση των 
μελών της 6ης Ιουλίου 2022 και συγκροτήθηκαν σε Σώμα ως 
εξής:

1. ΧΡΙΣΤΙΝΑ ΓΚΟΛΝΑ, Πρόεδρος 
2. ΜΑΡΙΑ ΣΤΑΪΟΥ, Α' Αντιπρόεδρος 
3. ΦΡΕΙΔΕΡΙΚΗ ΦΕΚΟΥ ΦΑΡΜΑΚΙΩΤΗ, Β' Αντιπρόεδρος, 

Έφορος Χορού και'Εφορος Οικονομικού
4. ΖΑΦΕΙΡΙΩ ΜΕΛΙΣΙΔΟΥ, Γενική Γραμματέας 
5. ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΚΑΛΦΑ, Ταμίας και Συνέφορος Χορού 
6. ΕΙΡΗΝΗ ΘΕΟΔΩΡΟΥ, Ειδική Γραμματέας 
7. ΕΛΕΝΗ ΜΕΤΑΞΑ,Έφορος Ιματιοθήκης 
8. ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΜΟΥΚΑ, Συνέφορος Ιματιοθήκης 
9. ΑΛΕΞΙΑ ΣΩΤΗΡΟΠΟΥΛΟΥ, Συνέφορος Χορού και Ιματιο

θήκης
Η θητεία του εκλεγέντος ως άνω Διοικητικού Συμβουλίου έχει 

διάρκεια τέσσερα(4), σύμφωνα με την παράγραφο 2 του άρθρου 11 
του καταστατικού του Σωματείου.

Εκ μέρους του Διοικητικού Συμβουλίου του Λ.Ε. Φλώρινας 
Η ΠρόεδροςΧριστίνα Δ. Γκόλνα 

Η Γενική Γραμματέας Ζαφειριώ Μελισίδου

Απώλεια διπλώματος οδήγησης
0 Αθανάσιος Γεωργούλας του Λαζάρου και της Μαρίας με 
Αριθμό ταυτότητας ΑΙ339705 έχασα το δίπλωμα οδήγησής 
μου εδώ και περίπου τρεις εβδομάδες.
Πληροφορίες, Γεωργούλας Αθανάσιος: τηλ. 6975985705

Ζητείται
Γυναίκα, Ελληνίδα, με γνώσεις νοσηλευτικής, για 
φροντίδα ηλικιωμένης.
Πληροφορίες στα τηλέφωνα της εφημερίδας και στο 
κινητό 0972832657

Θέση
εργασίας

Η
50Ι_ΕΡΘ0ΝΑ.Ε. για τα 
έργα που έχει αναλά- 
βει στην ευρύτερη πε
ριοχή, αναζητά απόφοιτους 

των παρακάτω σχολών:
• Βιομηχανικού Σχεδιασμού 
• Μηχανολογίας 
• Δομικών έργων

Απαραίτητα προσόντα:
• Χειρισμός σχεδιαστικών προ
γραμμάτων (ΑυΙοΟΑϋ)
• Ικανότητα ανάγνωσης μηχα
νολογικών σχεδίων
• Αριστη γνώση Η/Υ (Μ50Ρ- 
ΗΟΕ)
• Γνώσεις αγγλικών

Πληροφορίες:24630-42244, 
Αποστολή βιογραιρικού: 
ννοΓΐ<5Ηορ@5θΙβΓ9θη.9Γ

ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ ΔΗΜ. ΕΛΕΝΗ
ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ - ΔίΑΜΕεΟΛΑΒΗΤΡΙΑ
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Γρίφος
Πρόκειται για τον 

αρχαιότερο γρίφο που 
έχει ανακαλυφθεί, 

χρονολογείται περί το 
2000 π.Χ. και αποδίδεται 

στους Σουμέριους.
Η απάντηση είναι 

"Το σπίτι".
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Γλυκό ψυγείου στο... 
«άψε σβήσε»!

0
α έλεγε κανείς πως το φετινό καλοκαίρι ακο
λουθεί κατά πόδας την ταραγμένη εποχή που 
βιώνει η χώρα. 0 Ιούλιος μπήκε για τα καλά 
αλλά το θερμόμετρο δε λέει να ακολουθήσει την κα
νονικότητα που απαιτεί το ημερολόγιο. Μας έχει μια 

του ύψους, μια του βάθους. Παίζει θαρρείς με την 
ψυχολογία μας. Αν όμως το καλοσκεφτεί κανείς, το

Φλωρινιώτικο καλοκαίρι ήταν ανέκαθεν κομματάκι 
ευαίσθητο, ιδιόρρυθμο και κυκλοθυμικό. Δε θέλει και 
πολλά για να αλλάξει διάθεση.Ένα μικρό ψιλόβροχο 
και πάει, κάνουμε ανασκαφές στην ντουλάπα για ζα
κέτες και μπουφάν. Πού θα πάει όμως; Τα πράγματα 
θα σιάξουν και θα σιάξουν γενικά, αρκεί να κοιτά
ζουμε το μέλλον με αισιοδοξία και σκέψη θετική. Και

Υλικά
- 3 φακελάκια άνθος αραβοσίτου

στιγμής με γεύση βανίλια 
- 1 λίτρο γάλα με λίγα λιπαρά

- 1 φυτική σαντιγή (το μικρό κουτάκι)
- 2 πακέτα μπισκότα 

ητί μπέρ ψιλοκομμένα
- 2 κουταλιές της σούπας ζάχαρη άχνη

. Φρούτα φρέσκα ψιλοκομμένα 
ή σε κομπόστα, της αρεσκείας σας 

(προαιρετικά)
- Ινδοκάρυδο για το πασπάλισμα

(προαιρετικά)

για τους πλέον απαισιόδοξους που χρειάζονται ένα 
μικρό σπρωξιματάκι για να ενισχύσουν την διάθεσή 
τους, προτείνω αυτό το δροσερό γλυκό που γίνεται 
εύκολα. Κυριολεκτικά στο «άψε σβήσε» μιας και που 
δεν απαιτεί ψήσιμο.Ένα ψυγείο είναι αρκετό. Φτιάξτε 
το, δοκιμάστε το και είμαι σίγουρη πως έστω και για 
μια στιγμούλα, καθώς θα σας απογειώσει με κάθε 
τρόπο.

Εκτέλεση
Σπάστε τα μπισκότα σε μικρά κομματάκια.
Χτυπήστε στο μίξερ τα 3 φακελάκια άνθος με το 1 
λίτρο γάλα για δύο-τρία λεπτά μέχρι να πήξει. Χτυπή
στε την σαντιγί και μόλις αρχίσει να πήζει, προσθέστε 
τη ζάχαρη άχνη. Συνεχίστε το χτύπημα μέχρι η κρέμα 
να γίνει τόσο πηχτή ώστε να στέκεται στο σύρμα. Δε 
θα σας πάρει παραπάνω από 3-4 λεπτάκια. Αν μάλιστα 
βάλετε το μπολ που θα χτυπήσετε την κρέμα για μια

ΜαΓεΙρΕμΑτΑ Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

Ιονλιανά...

ωριτσα στην καταψυςη, υα γίνει αφρατη-αφρατη και 
λαχταριστή και θα πήξει σε λιγότερο χρόνο.
Πάρτε ένα μεγάλο μπολ και ανακατέψτε τις δυο κρέ
μες. Ρίξτε τα σπασμένα μπισκότα και ανακατέψτε να 
ενωθούν με τις κρέμες. Μπορείτε να βάλετε και φρέ
σκα φρούτα ή κομματάκια από γλυκό κουταλιού, 
όπως πορτοκάλι, βύσσινο, σύκο ή τέλος πάντων ότι

Η
 μεταπολεμική περίοδος στην Ελλάδα ήταν μια περίοδος μεγά
λης κοινωνικής αναταραχής και πολιτικής αστάθειας, που κο- 
ρυφώνεται στην Αποστασία του ’65 και οδηγεί στη Χούντα 

των συντανυαταρχών λιγότερο από δύο χρόνια αργότερα. Οι 
ρίζες, όμως, αυτής της αστάθειας βρίσκονται ακόμα πιο πίσω.
Ο Εμφύλιος, που ξέσπασε, ως γνωστόν, έναν χρόνο μετά το τέλος 
του Δευτέρου Παγκοσμίου Πολέμου κυρίως στην ελληνική επαρχία, 
λήγει το 1949 με ήττα του υποστηριζόμενου από το ΚΚΕ Δημο
κρατικού Στρατού και επικράτηση του κράτους των εθνικοφρόνων. 
Σε κάθε περίπτωση, οι πληγές του Εμφυλίου ήταν ακόμα ανοιχτές για 
τις επόμενες δεκαετίες. Το ΚΚΕ ήταν εκτός νόμου, οι αριστεροί 
διώκονταν ή είχαν καταφύγει στην εξορία. Η κυβέρνηση του 
στρατιωτικού Αλέξανδρου Παπάγου, που εκλέχθηκε το ’52 με το 
δεξιό κόμμα Ελληνικός Συναγερμός, έβαλε σαν στόχο να εξαλεί
ψει οποιαδήποτε κομμουνιστικό στοιχείο από το Δημόσιο και 
ενίσχυσε τις διώξεις, με χαρακτηριστικό παράδειγμα την εκτέ
λεση του Νίκου Πλουμπίδη τον Αύγουστο του ’54. Ταυτόχρονα, 
παγίωνε τις ελληνοαμερικανικές σχέσεις στο πλαίσιο του Ψυχρού 
Πολέμου, που είχε άτυπα ξεκινήσει το '47 με το Δόγιια Τοούμαν. 
που αφορούσε, μάλιστα, τη στρατιωτική ενίσχυση της εθνικής 
κυβέρνησης απέναντι στην «κομμουνιστική απειλή».
0 Παπάγος πεθαίνει ξαφνικά το 1955 και, προς έκπληξη όλων, το 
Παλάτι διορίζει πρωθυπουργό έναν σχετικά άσημο πολιτικό, τον 
Υπουργό Συγκοινωνιών και ΔημοσίωνΈργων ως τότε, Κωνσταντίνο 
Καραμανλή. Στις εκλογές του 1958, ο Καραμανλής κερδίζει τις εκλο
γές με την ΕΡΕ (Εθνική Ριζοσπαστική Ένωση) αλλά η ΕΔΑ (Ενω
μένη Δημοκρατική Αριστερά), που αρχικά λειτουργούσε ως 
πολιτικό μέτωπο του παράνομου ΚΚΕ, κερδίζει το 24,42% των 
ψήφων και αναδεικνύεται σε αξιωματική αντιπολίτευση.
Στις εκλογές του 1961, τις περίφημες εκλογές «βίας και νοθείας», 
ο Καραμανλής κερδίζει ξανά. Η εκτεταμένη τοουοκρατία που 
άσκησε, όμως, προεκλογικά εναντίον των κομμάτων του Κέν
τρου και τηε Αοιστεράε με την συνεπικουρία στρατιωτικών, 
αστυνομικών και παρακρατικών οργανώσεων, καθώε και οι δι-
πλοψηφίες και διπλές ε,γγραφές οτο^ς εκλογικο^κοΛολόγοϋς
(έμεινε παοοιυιώδηε η φράση του Γεωργίου Παπονδρέου «ψή
φισαν ακόμα και το δένδρα») οδήγησαν τα κόμματα του Κέντρου 
κοι της Αριστερός να αμφισβητήσουν την εγκυρότητα του εκλο
γικού αποτελέσματος
Η Ένωση Κέντρου, υπό την ηγεσία του Γεωργίου Παπονδρέου. ξε
κινά τότε τον επονομαζόμενο Ανένδοτο Αγώνα για την αποκατά
σταση της δημοκρατικής νομιμότητας και την απομάκρυνση του 
Καραμανλή από την εξουσία. Στο στόχαστρο βρέθηκαν τόσο το κατε
στημένο της Δεξιάς όσο και το Παλάτι, που υπεοέΒαινε τα συνταγ
ματικό εσκαυμένα στη διοίκηση του τόπου....

Συνέχεια στη σελίδα 23...

Σκλήθςο Φλώρινας, τηλ.: 23860 31206 & 31080 
Ιηίο#&ς^η«£ή.£Γ - ·'·νν%ν.8^οη&Π .&γ

σας αρέσει, αφού φυσικά τα κόψετε σε μικρά κομμα
τάκια. Αν πάλι δεν σας αρέσουν τα φρούτα μέσα στο 
γλυκό, μη τα βάλετε καθόλου. Δεν πρόκειται το γλυκό 
να χάσει τίποτα από τη νοστιμιά και τη δροσιά του. 
Βάλτε το μείγμα σ' ένα σχετικά μεγάλο πυρέξ ή σε δυο 
μικρότερα σκεύη και πασπαλίστε με το ινδοκάρυδο, 
ή καβουρδισμένο αμύγδαλο ή καρύδια κοπανισμένα. 
Βάλτε το ταψί στο ψυγείο να κρυώσει και σερβίρετε.

Αυτό το δροσερό γλυκάκι γίνεται σε 10 λεπτά κι είναι 
από τα πιο νόστιμα γλυκά που έχετε δοκιμάσει!!! Ένα 
γλυκάκι όνειρο. Καλή επιτυχία φίλες μου και μη αφή
νετε την κρίση να σας παρασύρει. Μην αφήσετε τη δυ
σκολία των ημερών να κάμψει την διάθεσή σας. 
Αγωνιστείτε με κάθε τρόπο για να κάνετε τα όνειρά 
σας πραγματικότητα γιατί όπως έλεγε και η γιαγιά 
Αθηνά. «Αν δεν αγωνιστείς για να κάνεις τα όνειρά 
σου πραγματικότητα, η πραγματικότητα θα σου πάρει 
τα όνειρα».
Σας φιλώ αυγή.

-Φ-
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